
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 14/05/2018
CELSE NO : 72.

BAŞKAN : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
ÜYE : Ali ÖZCAN  212020
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

 
Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 

salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.
Belirli gün ve saatte 72. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali ÖZ ve Metin YILDIZ'ın Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumundan 

getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.
Tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, 

Tutuklu sanık Muharrem DEMİRKALE'nin Sincan 1 Nolu F Tipi Yüksük Güvenlikli Ceza 
İnfaz Kurumunda,  tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda, tutuklu sanıklar Ramazan AKYÜREK ve Yavuz KARAKAYA'nın Sincan 1 
Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda  SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanık Gazi Günay müdafii Av. Mihriye BAŞKURT geldi, 
Sanık Ogün Samast müdafii Av. Hüseyin Işık'ın yetkilendirmesiyle Av. Ahmet 

Müşteba ÖZBEK geldi, 
Sanıklar Adnan Acar ve Hamza Celepoğlu müdafii Av. Şila Sultan BOLAT geldi, 
Sanık Adem Yavuz Arslan müdafii Av. Sena TUĞRUL geldi, 
Sanık Ahmet İlhan Güler müdafii Av. Melih Asım GÜLER geldi, 
Sanık Hacı Şefik Şimşek müdafii Av. Metin ATAMIŞ geldi, 
Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi, 
Sanık Yusuf Bozca müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi, 
Sanık Mustafa Küçük müdafii Av. Mehmet Emin UÇBAĞLAR geldi,
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi, 
Tutuksuz sanıklar Hacı Şefik Şimşek, Yusuf Bozca, Ali Barış Sevindik, Mikdat 

Özbek, Metehan Kadir Yıldırım, Rahmi Özer, Musa Yıldırım, Mustafa Küçük, Emre 
Cingöz, Adnan Acar, Abdullah Dinç, Şeref Ateş, Ecevit Emir ve Reşat Altay geldiler, 

Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Bahri Bayram BELEN, Av. 
Sebu ASLANGİL ve Av. Havva Hülya DEVECİ  geldiler, başka gelen olmadı.

Açık duruşmaya devam olundu. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
  

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
  

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 14/05/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
71. celse ara kararlarının (16/03/2018 tarihli) tutuklu sanıklara tebliği için ilgili ceza 

infaz kurumlarına yazılan yazı cevaplarının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin 
Mahkememize gönderildiği, 

Sanıklar Ramazan Akyürek, Yakup Kurtaran, Ali Öz, Hamza Celepoğlu, Metin Yıldız 
ve Yavuz Karakaya ile sanık Özkan Mumcu müdafii Av. Mehmet Kürşat Gündüz, Sanık 
Ercan Gün müdafileri Av. Ahmet Ömer Bayraktar ve Av. Uğur Güner, sanık Ali Öz müdafii 
Av. Vasfi Sedat Küçükyılmaz, sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem Danacıoğlu ve 
sanık Yakup Kurtaran müdafii Av. Ahmet Çavuş tarafından bu celse verilen tutukluluk 
halinin devamına dair kararlara itiraz edildiği, itirazların değerlendirilmek üzere İstanbul 15. 
Ağır Ceza Mahkemesine gönderildiği, İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesinin 09/04/2018 
tarih, 2018/420 D.iş, 10/04/2018 tarih, 2018/456 D.iş ve 30/04/2018 tarih, 2018/500 D.iş 
sayılı kararları ile itirazların reddine karar verildiği, kararın itiraz eden sanıklar ve 
müdafilerine tebliğ edildiği anlaşıldı.

SEGBİS çözümü tamamlanan 60, 61, 62 ve 63. celse duruşma zabıtlarının sanıklar 
Yavuz Karakaya, Muharrem Demirkale'ye tebliğine ilişkin ilgili ceza infaz kurumlarına 
yazılan müzekkere cevaplarının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin 
Mahkememize gönderildiği anlaşıldı.

SEGBİS çözümü tamamlanan 64, 65, 66 ve 67.  celse duruşma zabıtlarının sanıklar 
Özkan Mumcu, Yavuz Karakaya, Şükrü Yıldız, Hamza Celepoğlu ve Muharrem 
Demirkale'ye tebliğine ilişkin ilgili ceza infaz kurumlarına yazılan müzekkere cevaplarının 
geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği, Silivri CİK'teki 
sanıklara tebliği için yazılan yazı cevabının gelmediği anlaşıldı.

SEGBİS çözümü tamamlanan 68, 69, 70 ve 71.  celse duruşma zabıtlarının tutuklu 
sanıklara tebliğine ilişkin ilgili ceza infaz kurumlarına yazılan müzekkere cevaplarının 
dönmediği anlaşıldı. 

64-67. celselerde gelen delil mahiyetindeki evrakların sanıklar Muharrem Demirkale 
ve Yavuz Karakaya'ya tebliği için Silivri Kapalı CİK'e yazılan yazı cevabının döndüğü, 
düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

27/02/2018 tarihli tutukluluk halinin devamı kararına itirazların değerlendirilmesi için 
 İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine gönderilen dosyanın döndüğü, 21/03/2018 tarih, 
2018/330 D.iş sayılı karar ile itirazların reddine karar verildiği, kararın itiraz eden sanıklar ve 
müdafilere tebliğ edildiği anlaşıldı.  

02/02/2018 tarihli tutukluluk halinin devamı kararına itirazların reddine dair İstanbul 
15. Ağır Ceza Mahkemesinin 23/02/2018 tarih, 2018/206 D.iş sayılı kararının bir kısım 
sanıklar müdafii Av. Ahmet Çavuş ile sanık Ercan Gün müdafii Av. Ahmet Köksal 
Bayraktar'a tebliğine ilişkin tebliğ mazbatalarının döndüğü anlaşıldı. 

Sanık Önder Araz müdafii Av. Mahmut Beşer'in, sanık Önder Araz'a ait olan ve 
soruşturma sırasında el konulan tabanca ve eklerinin sanığa iadesi talebinin reddine dair 
karara itirazı üzerine İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine gönderilen dosyanın döndüğü, 
21/03/2018 tarih, 2018/326 D.iş sayılı karar ile itirazın reddine karar verildiği, kararın sanık 
müdafine tebliğ edildiği anlaşıldı. 

16/03/2018 tarihli celsede verilen sanık Ahmet Faruk Aydoğdu hakkındaki yurt dışı 
yasağının kaldırılması talebinin reddine dair karara sanık müdafi Av. Dündar Kerim Kutadgu 
tarafından itiraz edildiği, itirazın değerlendirilmesi için dosyanın İstanbul 15. Ağır Ceza 
Mahkemesine gönderildiği, 10/04/2018 tarih, 2018/419 D.iş sayılı karar ile itirazın reddine 
karar verildiği, kararın sanık müdafine tebliğ edildiği anlaşıldı. 

Sanık Atilla Güçlüoğlu müdafii Av. Serdar Öztürk'ün, sanığın 1989 Devresi 
Yardımlaşma ve Dayanışma Derneği'nin sosyal faaliyetleri kapsamında 2018 yılı Ağustos 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
  

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 14/05/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
  

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

ayında yapılacak olan Kıbrıs gezisine katılabilmesi için yurt dışı yasağının 10 gün süre ile 
geçici olarak kaldırılması talebinde bulunduğu, mahkememizce 10/04/2018 tarihli karar ile 
talebin reddine karar verildiği, kararın sanık müdafine tebliğ edildiği, sanık müdafinin UYAP 
üzerinden göndermiş oldukları 23/04/2018 tarihli dilekçe ile itiraz yoluna başvurmadıklarını 
bildirdikleri anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosu'nun 22/02/2018 
tarih ve 2018/8516 esas sayılı iddianamesi ile sanık Şükrü Yıldız hakkında silahlı terör 
örgütüne üye olma suçundan Mahkememizin 2018/95 esas sayılı dosyasında kamu davası 
açıldığı ve dosyanın 2016/32 esas sayılı dosyamız ile birleştirilmesine ve sanığın tutukluluk 
halinin devamına karar verildiği, kararın sanığa tebliğ edildiği, tutukluluk devam kararına 
sanık tarafından itiraz edilmesi üzerine dosyanın İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine 
gönderildiği, 09/04/2018 tarih, 2018/418 D.iş sayılı karar ile itirazın reddine karar verildiği, 
kararın sanığa tebliğ edildiği,

Birleştirme kararının kesinleşmesine müteakip dosyanın iş bu dosya içerisine alındığı, 
iddianame ile dosya örneğinin sanığa tebliği için yazı yazıldığı, iddianamenin tebliğine ilişkin 
yazılan yazı cevabının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgesinin Mahkememize 
gönderildiği, dosya örneğinin tebliği için yazılan yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığının 05/04/2018 tarih, 2018/31827 sayılı yazıları ekinde sanık 
Şükrü Yıldız'ın da aralarında bulunduğu 36 kişi ile ilgili düzenlenen 06/02/2017 tarihli 
MASAK raporunun dosyaya eklenmek üzere gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosu'nun 11/04/2018 
tarih ve 2018/31827 soruşturma sayılı yazıları ekinde sanık Şükrü Yıldız müdafii Av. Nebi 
Doğan'ın İstanbul C. Başsavcılığına hitaben yazmış olduğu 26/02/2018 tarihli tahliye talepli 
dilekçesinin kamu davası açıldığından bahisle Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosu'nun 19/02/2018 
tarih ve 2018/7776 esas sayılı iddianamesi ile sanık Mehmet Ali Özkılınç hakkında silahlı 
terör örgütüne üye olma suçundan Mahkememizin 2018/96 esas sayılı dosyasında kamu 
davası açıldığı ve dosyanın 2016/32 esas sayılı dosyamız ile birleştirilmesine karar verildiği, 
kararın kesinleşmesine müteakip dosyanın iş bu dosya içerisine alındığı anlaşıldı. 

İstanbul C. Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar Soruşturma Bürosu'nun 20/03/2018 
tarih ve 2016/126978 soruşturma sayılı yazılarıyla sanık Ali Fuat Yılmazer'in Rasim Ozan 
Kütahyalı ile ilgili beyanlarını içerir duruşma tutanaklarının gönderilmesinin talep edildiği, 
mahkememizce de bahse konu beyanların bulunduğu 33. celse duruşma zaptının gönderildiği 
anlaşıldı. 

Sanık Yavuz Karakaya'nın Mahkememize göndermiş olduğu 21/03/2018 tarihli 
dilekçesiyle Bekir Yokuş, Serkan Özel, Ali Barış Sevindik, Şeref Ateş, Muharrem Demirkale 
ve kendisine ait HTS kayıtlarının CD ortamında tarafına gönderilmesini talep ettiği ve HTS 
kayıtlarının CD ortamında sanığa tebliğ edildiği anlaşıldı.

Sanık Ali Öz'ün Mahkememize göndermiş olduğu 21/03/2018 tarihli dilekçesiyle 
63.celse 32.3.1 ve 32.3.2 nolu ve 71.celse 26 sayılı ara kararlar ile istenilen HTS kayıtlarının 
tarafına gönderilmesini talep ettiği, bahse konu HTS kayıtlarının 68-71 celselerde gelen 
evrakların içerisinde tüm sanıklara gönderilmiş olduğundan işlem yapılmadığı anlaşıldı. 

Sanık Ramazan Akyürek'in, birleşen 2017/112 esas sayılı dosyanın iddianamesine 
karşı beyanları ile bir kısım sanık ve tanıkların ifadelerine karşı beyanlarını içerir  16/04/2018 
tarihli 2 adet dilekçe gönderdiği anlaşıldı, okundu, dosyasına konuldu. 

Sanıklar Ercan Gün ve Yakup Kurtaran'ın mahkememize göndermiş olduğu 
dilekçeleriyle 14, 15 ve 17 Mayıs günleri yapılacak duruşmalara katılmak istemediklerini 
bildirdikleri, talepleri yerinde görülmekle yalnızca 18 Mayıs günü hazır edilmeleri için Silivri 
Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna müzekkere yazıldığı anlaşıldı. 

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in  mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle 14, 15, 17 
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ve 18 Mayıs günleri yapılacak duruşmalara katılmak istemediğini bildirdiği, talebi yerinde 
görülmekle duruşmalarda hazır edilmemesi için Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna 
müzekkere yazıldığı anlaşıldı. 

Sanık Hamza Celepoğlu'nun Mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle 17 Mayıs 
günü yapılacak duruşmaya katılmama talebinde bulunduğu, talebi yerinde görülerek ilgili 
cezaevi müdürlüğüne müzekkere yazıldığı anlaşıldı. 

Sanık Yavuz Karakaya'nın  Mahkememize göndermiş olduğu dilekçesiyle duruşmaya 
SEGBİS ile katılma talebinde bulunduğu anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu. 

Sanık Muhammer Ay müdafii Av. Kadir Çekin'in Mahkememize sunmuş olduğu 
25/04/2018 tarihli dilekçesiyle sanık hakkındaki adli kontrol kararının kaldırılmasını ve 
yargılama sonunda beraatine karar verilmesini talep ettiği anlaşıldı, okundu, dosyaya kondu. 

Muş 1. Ağır Ceza Mahkemesinin 28/03/2018 tarih, 2017/14 esas sayılı yazıları ekinde 
Muş İl Emniyet Müdürlüğünün 27/03/2018 tarih, 61670204.67818-(62395) sayılı yazısı ve 
ekinde sanık Özkan Mumcu hakkında düzenlenen HTS analiz raporunun Mahkememize 
gönderildiği anlaşıldı. 

Ankara C. Başsavcılığı Terör Suçları Soruşturma Bürosunun 10/04/2018 tarih, 
2018/49949 sayılı yazıları ekinde sanık Muharrem Demirkale hakkında silahlı terör örgütüne 
üye olma suçundan açılan soruşturmada verilen kovuşturmaya yer olmadığına dair karar ile 
soruşturma dosyasının bir örneğinin UYAP üzerinden gönderildiği anlaşıldı. 

Ankara C. Başsavcılığı Terör Suçları Soruşturma Bürosunun 10/04/2018 tarih, 
2018/48969 sayılı yazıları ekinde sanık Hamza Celepoğlu hakkında silahlı terör örgütüne üye 
olma suçundan açılan soruşturmada verilen kovuşturmaya yer olmadığına dair karar ile 
soruşturma dosyasının bir örneğinin UYAP üzerinden gönderildiği anlaşıldı. 

Ağrı C. Başsavcılığının 08/03/2018 tarih, 2018/912 soruşturma sayılı yazıları ekinde 
şüpheli Fuat Birtan'ın  dosyamız sanığı Özkan Mumcu ile ilgili fotoğraf teşhis tutanağı ile 
ekinde Emniyet tarafından düzenlenen ve sanık Özkan Mumcu ile ilgili yapılan sorgulama 
sonucunu içerir araştırma tutanağının bir örneğinin gönderildiği, 

Şüpheli Fuat Birtan'ın fotoğraf üzerinden yapmış olduğu teşhiste; "79 nolu fotoğrafta 
göstermiş olduğunuz şahsı ifademde hakkında Trabzon ilinde görev yaptığım dönemde 
İstihbarat Şube Müdürlüğünde görev yapan, nereli olduğunu ve soy ismini bilmediğim, 
komiser olarak görev yapan Özkan isimli şahıstır. Bu şahıs FETÖ içerisinde aktif olarak 
görev yapıyordu. Daha sonra kendisi Hrant Dink'in öldürülmesi olayından dolayı tutuklandı" 
şeklinde beyanda bulunduğu, ifade tutanağında da aynı beyanların olduğu görüldü. 

Ankara 4. Sulh Ceza Hakimliğinin 26/03/2018 tarih, 2018/2557 D.iş sayılı yazıları 
ekinde sanık Hamza Celepoğlu'nun 20/03/2018 tarihli, mal varlığı üzerindeki tedbir kararının 
kaldırılması talepli dilekçesinin mahkememize gönderildiği, dosya üzerinde yapılan 
tetkiklerde sanığın dilekçesinde bahsi geçen tedbir kararının dosyamıza ait olmadığı anlaşıldı.

10/04/2018 tarihinde yapılan tutukluluk değerlendirilmesinde sanıkların tutukluluk 
hallerinin devamına karar verildiği, karara sanıklar Yakup Kurtaran, Ali Öz, Şükrü Yıldız ile 
sanık Yakup Kurtaran müdafii Av. Ahmet Çavuş ve sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. 
İrem Danacıoğlu tarafından itiraz edildiği, itirazın mahkememizce yerinde görülmeyerek 
incelenip karar verilmek üzere dosyanın İstanbul 15. Ağır Ceza Mahkemesine gönderildiği, 
09/05/2018 tarih, 2018/556 D.iş sayılı karar ile itirazların reddine karar verildiği, kararın 
itiraz eden sanıklar ve müdafilerine tebliğe gönderildiği anlaşıldı. 

08/05/2018 yapılan tutukluluk değerlendirilmesinde sanıkların tutukluluk hallerinin 
devamına karar verildiği, kararın tutuklu sanıklara tebliği için yazı yazıldığı anlaşıldı.

Sanıklar Yavuz Karakaya ve Şükrü Yıldız'ın 09/05/2018 tarihli, sanık Yakup 
Kurtaran'ın da 02/05/2018 tarihli dilekçeleriyle tahliye talebinde bulundukları anlaşıldı. 

Sanık Ramazan Akyürek'in  geçici olarak Sincan 1 Nolu L Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumuna nakil edildiği anlaşılmakla, sanığın duruşmalarda SEGBİS ile hazır edilmesi için 
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yazı yazıldığı anlaşıldı. 
Sanık Ali Fuat Yılmazer müdafii Av. B. Burçe Avcı, sanık Onur Karakaya müdafii 

Av. Tolga Yurdakul ve sanık Tamer Bülent Demirel müdafii Av. Kısmet Ece Çalışkan'ın bu 
hafta yapılacak duruşmalar için, sanık Hüseyin Yılmaz müdafii Av. Banu Özerden Taylan ve 
Sanık Rahmi Özer müdafii Av. Murat Özdemir'in bugün yapılacak duruşma için mazeret 
dilekçesi sundukları anlaşıldı.

Sanıklar Ahmet İskender, Coşgun Çakar, Yunus Yazar, Ömer Faruk Kartın, 
Serkan Şahan, Mehmet Akif Yılmaz, Yılmaz Angın, Adem Yavuz Arslan, Ekrem 
Dumanlı, Halil İbrahim Koca, Mehmetfaruk Mercan, Metin Canbay ve  Zekeriya Öz 
haklarındaki yakalama emirlerinin infaz edilemediği anlaşıldı. 

63. celse 32.2.2 numaralı ara kararı gereğince; Fırat [Hrant] Dink ile ilgili 
iletişimin tespiti talebinde bulunulup bulunulmadığı, bulunulmuş ise bu talebin hangi tarih 
veya tarihlerde ve hangi gerekçe ile yapıldığı, iletişiminin tespitine yönelik karar veya 
kararlar var ise bu hususlar ile ilgili tüm belgelerin suretinin gönderilmesi için İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığına yazılan yazı cevabının geldiği, 28 Mart 2018 tarih, 
44320274-2000-1166362-18/İsth. sayılı yazı cevabında; konuyla ilgili olarak Bilişim ve 
Teknik İstihbarat Kısım Amirliğince 24/11/2008 tarihinden günümüze kadar olan kayıtların 
sistem üzerinden, 24/11/2008 tarihinden önceki kayıtların ise arşivden tetkik edildiği, ancak 
Fırat (Hrant) Dink ile ilgili herhangi bir iletişimin tespiti kararına rastlanılmadığının 
bildirildiği anlaşıldı. 

63. celse 32.3.2 numaralı ara kararı gereğince, 13/09/2005-31/12/2008 tarihleri 
arasında sanık Ali Öz'e tahsis edildiği bildirilen 0462 248 26 58 ve 0462 248 27 90 nolu 
telefon numaralarının 13/09/2005-23/07/2006 tarihleri arasına ait HTS kayıtlarının 
gönderilmesi için Türk Telekom A.Ş. Genel Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının geldiği, 
12/03/2018 tarih,  TT.50348801-575.19.01.02-42000 sayılı yazı cevabında sistemlerde son 
iki yıllık detay bilgisinin saklanması nedeniyle iki seneden eski tarihlere ait görüşme 
ayrıntılarının bulunmadığının bildirildiği, 

Ara karar uyarınca, katılanlar vekilinin talebi doğrultusunda sanık Ali Öz ve Coşkun 
İğci ile ilgili HTS Tespit ve Değerlendirme raporu düzenlenmesi için İstanbul Emniyet 
Müdürlüğüne yazılan yazı cevabının gelmediği anlaşıldı. 

71. celse 15 numaralı ara karar gereğince; 68-71. celselerde gelen delil 
mahiyetindeki evrakların tutuklu sanıklara tebliği için yazılan yazı cevaplarının döndüğü, 
düzenlenen tebliğ tebellüğ belgelerinin Mahkememize gönderildiği anlaşıldı. 

71. celse 19 numaralı ara karar gereğince; Sanıklar Muharrem DEMİRKALE ve 
Yavuz KARAKAYA'nın sorgularının henüz tam olarak bitmediğinden bulundukları 
cezaevine geri sevklerinin yapılmaması için Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumuna müzekkere 
yazılmasına karar verilmiş ise de, 

Sanıkların mahkememize sunmuş oldukları dilekçeleriyle geçici nakillerinin 
kaldırılarak geldikleri ceza infaz kurumlarına geri gönderilmelerini talep ettikleri, talepleri 
yerinde görülerek sanıkların Silivri Ceza İnfaz Kurumunda tutulmaları yönündeki ara 
karardan vazgeçildiği ve sanıkların bulundukları ceza infaz kurumlarına geri gönderilmeleri 
için müzekkere yazıldığı anlaşıldı. 

71. celse 27 numaralı ara karar gereğince; sanık Yılmaz Angın müdafii Av. 
Mehmet Yıldırım'ın talebinin reddiyle dosyamızdaki müdafilik görevinin devam ettiğine dair 
ara kararların adı geçen müdafiye tebliğ edildiği, sanık müdafinin 10/04/2018 tarihli 
dilekçesiyle aynı talebini yinelediği anlaşıldı. 

63. celse 23 numaralı ara kararı gereğince, Sanık Ercan Gün ile ilgili dosyamıza 
gönderilen evraklar ışığında sanığın kullandığı belirtilen 0535 838 31 38 ve 0530 931 15 57 
numaralı GSM hatları ile Bylock programı kullanılıp kullanılmadığı, telefon hatlarının kimler 
adına kayıtlı olduğu hususlarının araştırılması, Bylock programı kullanılmış ise ilk tespit 
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tarihlerinin Mahkememize bildirilmesi için İstanbul Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazıya ve tekit 
müzekkerelerine cevap yok. 

63. celse 26 numaralı ara kararı gereğince, Bylock kullanıcısı olduğu belirtilen 
sanıkların program üzerinden yapmış oldukları konuşma/yazışma içeriklerinin bulunup 
bulunmadığının araştırılarak mahkememize bildirilmesi için İstanbul  Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğüne yazılan yazıya ve tekit 
müzekkerelerine cevap yok. 

63.celse 32.1 numaralı ara kararı gereğince, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri tarafından imza ve paraf edilen '24.02.2006 tarihli' evrakın 24.02.2006 tarihinde 
yapıldığı iddia edilen tahkikat sonucu düzenlenip düzenlenmemiş olduğunun tespiti amacı ile 
Bahadır Tekin’in kullandığı 505 373 71 85 – 505 410 87 20 numaralı hatlar ile Özcan 
Özkan’ın kullandığı 505 211 31 45 numaralı hattın 24.02.2006 tarihine ait HTS kayıtlarının 
çıkartılarak gönderilmesi için Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumuna yazılan ve gereği için 
AVEA İletişim Hizmetleri A.Ş.'ye gönderildiği bildirilen yazılan yazıya ve tekit 
müzekkerelerine cevap yok. 

SEGBİS kaydına 11:30 itibariyle başlandı. 
Halen Sincan 2 Nolu F Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda tutuklu olarak 

bulunan sanık Hamza Celepoğlu'nun SEGBİS ile hazır edildiği görüldü. (11:38)
Bu sırada sanık Ercan Gün müdafii Av. Uğur Güner'in geldiği görüldü, yerine 

alındı. (12:18)
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Biz Şeref 

Ateş, Mustafa Küçük, Mikdat Özbek, Musa Yıldırım, Muharrem Demirkale, Ali Barış 
Sevindik, Emre Cingöz ve Yavuz Karakaya'ya ilişkin sorgular yapacağız, dolayısıyla biz 8 
görevliye dair sorgumuzu yapacağız bu celselerde. Henüz dosyaya ilişkin incelememiz 
tamamlanmadı. Gelecek celselerde, mahkemeniz de uygun görürse eğer sorgu yapmaya karar 
verdiğimiz ve istediğim şahısları mahkemenize bildirip o celseye dönük hazır edilmeleri 
talebinde bulunacağız ama bu haftaki celse biz yalnızca 8 sanığın sorgusunu yapacağız, onu 
bilginize sunmak isterim. Eğer uygunsa Şeref Ateş ile başlamak isteriz sorgumuza. 

MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 7 Temmuz 2017 

tarihli duruşmada 2005-2009 yılları arasında İstanbul İl Jandarma Komutanlığında ASAF 
Unsur Komutanı'ydım demiştiniz. 8 Ağustos 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
ifadenizde de görevinizin tarikatlar üzerine çalışma yapmak olduğunu beyan etmişsiniz. 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığında 2005 yılının hangi ayında göreve başladınız ve 2009 
yılının hangi ayında göreviniz sona erdi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: 2005 Eylül ayında, Ağustos ayında düzeltiyorum, göreve 
başladım, 2009'un Temmuz ayında görevden ayrıldım, emekli oldum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığında görevli olduğunuz tarihlerde hangi tarikatlara yönelik çalışma yaptınız ve bu 
tarikatlar neden çalışma alanı olarak belirlendi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Orada tarikatlar olarak söylenmiş ama normalde dini motifli 
terör örgütleri üzerine çalışıyorduk. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hangi örgütlere 
dönük çalışmanız vardı?

SANIK ŞEREF ATEŞ: El Kaide, Hizbullah, İBDA-C, bir de yanlış hatırlamıyorsam 
Hizb-ut Tahrir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu bahsettiğiniz 
alanlar dışında başka alanda herhangi bir çalışmanız oldu mu, başka konular var mıydı 
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çalışma yürüttüğünüz?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Bir de Haznevi Tarikatıyla ilgili bir iki tane işlem yaptım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yazışmalarda sizin 

kullanımınızda olan hatlar belirtilmiş ve bu hatların, ben tek tek okuyayım, siz de dikkatle 
dinleyin; 506 623 62 05, 538 856 61 39, 538 485 95 47, 533 496 19 85, 505 469 89 80, 505 
214 98 88, 533 626 80 28, 539 667 52 00, 537 793 06 85 ve 232 224 11 05. İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı tarafından verilen yanıtta sizin kullanımınızda bulunan hatların bunlar 
olduğu belirtilmiş. Doğru mudur bu?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Bir kısmını hatırlıyorum doğru da bir kısmını 
hatırlamıyorum, kısa süreli o zamanlar kontörlü hat falan kullanmış olabiliriz veya benim 
eşimle çocuğum, onlara da hat alıp onlar da kullanıyor. O dönem o şekilde kullandık. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Pek hatırladığınız 
numaraları söyleyebilir misiniz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: 505 ... 98 88, devamlı kullandığım, sonu 19 85 mi 
demiştiniz, bir de 88 89, onu kısa süreli eşim kullandı, 80 28'i eşim kullanıyordu o dönemde. 
Bir tanesini de çocuğum kullanıyordu ama onu tam hatırlamıyorum. Diğerlerini 
hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu hatlardan bir tanesi 
0232 224 11 05 numaralı hat.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Öyle bir numara hiç hatırlamıyorum. 0232 mi dediniz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, 0232 olarak 

yazılmış, o sebeple.
SANIK ŞEREF ATEŞ: 232? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet sabit numara gibi 

yazılmış, o sebeple sorma ihtiyacı hissettik biz de.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Devamını okur musunuz?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 224 11 05. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: 11 05, sabit numara var İzmir'deki. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ha o zaman tamam, bu 

sabit numara sizin kullanımınızda olan hatlardan biri. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: Sabit numara o, İzmir, ev adresim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bir hattın Jandarma 

Genel Komutanlığına ait olduğu, görev telefonu olarak kullanıldığının belirtilmesi ne anlama 
gelir? 

SANIK ŞEREF ATEŞ: O zaman ilk başlarda İstihbaratta görev yapan arkadaşların 
telefonları yoktu, görüşmeleri, haber elemanları olsun diğerleri olsun hep görüşmeler kendi 
bütçemizden gidiyordu, bunu dile getirdik, daha sonra Genel Komutanlık, İstihbarat Şubelere 
belirli bir miktarda görev telefonu vermişti, onlardan bir tanesi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bir telefon görev 
telefonu olarak tanımlanır ve zimmetlenirse telefonun zimmetlendiği kişi harici bir 
başkasının kullanması söz konusu olur mu, yoksa...

SANIK ŞEREF ATEŞ: Olur efendim, şu şekilde, mesela bir unsurda beş kişi varsa 
beşine aittir o telefon, diğer unsurlarda şayet ihtiyaç varsa, kontörü bittiyse onu da alır, 
nitekim devletin telefonu, başımızdaki Tim Komutanı, Kısım Amiri de o anda kullanabilir, 
orada bir sakınca yok. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hattın tahsis 
edildiği kişi tarafından mı ağırlıklı olarak kullanılır?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mikdat Özbek 7 

Ağustos 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Beşiktaş MİT'te görevli 
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personel ile de zaman zaman bir araya gelip ilgili fikir alışverişinde bulunuruz" şeklinde 
beyanda bulunmuştur. İstanbul'da görevli olduğunuz tarihlerde siz MİT görevlileriyle, elde 
edilen bilgilerin, istihbaratların aktarılması, paylaşılması amacıyla görüşmeler yapar 
mıydınız?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Bir defa yaptım ama genelde istişare yapılıyordu, Emniyetle 
olsun, MİTle olsun, ama  ben bir defa yaptım ha Mikdat Özbek'in bilmiyorum yapıp 
yapmadığını. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki görüştüğünüz 
personelin kim olduğunu hatırlıyor musunuz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Onu da hatırlamıyorum, çok... 2005-2006 yılı falandı, şu an 
o da sima olarak dahi tanımıyorum.

KATILANLAR  VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki görüşmeyi nerede 
yaptınız?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Görüşmeyi dışarıda, MİT'te değil de bir kafetaryada mı 
yaptık, tam olarak da orasını da hatırlamıyorum ama dışarıda bir yerde, bir 10 dakika falan 
bir görüşmemiz oldu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul'da görevli 
olduğunuz tarihlerde İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileriyle, elde edilen bilgilerin, 
istihbaratların paylaşılması amacıyla görüşmeler yapar mıydınız, sizin bu türden...?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Zaman zaman herkes kendi karşılığındaki olan 
istihbaratçılarla yapardı. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sizin karşılığınız 
olan ve görüştüğünüz istihbaratçılar kimlerdi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Görüştün mü desen, hiç de görüşmedim, genelde Tim 
Komutanımız irtibat sağlıyordu, yine o Aşırı Sağ unsurlara bakan, terör örgütlerine bakan 
kişilerle görüştük, onda da toplam 4 yıl boyunca belki 4 defa ya görüştüm ya görüşmedim, o 
da olaylar olursa, böyle eylem planlaması falan olursa o zaman bir istişare ederdik. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki kiminle 
görüşürdünüz? 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hatırlamıyorum ama muhtemelen yine o alana bakan 
görevliyle, bizim kendi karşılığımız olan. Bazen işte polis memuru, bazen başlarındaki ekip 
amiri oluyordu. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu 19 Ocak 2007 
tarihli İstihbarat Personeli Görevlendirme Kayıt Defterinde siz ve Mustafa Küçük ile ilgili 
462 sıra nolu sütunda yer alan yazılar kimlere ait?

SANIK ŞEREF ATEŞ: O yazılar muhtemelen Osman Kırçalı'ya ait herhalde. 
Genelde biz göreve çıkarken en ast personel uzman çavuş arkadaşlarımız görev defterini 
yazıyor.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben size görev defterini 
yine de göstereyim, siz de bir kontrol edin. En altta yer alıyor sizin ve Mustafa Küçük'ün 
görevlendirilmesine ilişkin yazı. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. Bunun mahiyetini mi...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok, bu yazının kendisi 

Osman Kırçalı'ya mı aittir diyorsunuz?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Muhtemelen odur, burada Mustafa Küçük, Osman Kırçalı, 

ben varım, ben yazmadım, çünkü benim ismim Osman Kırçalı'nın ismi silinip beni yazmışlar, 
muhtemelen herhalde şey yazmış olabilir, Osman Kırçalı yazmış olabilir. Çünkü genelde 
onlar yazıyor. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Teşekkür ederim Yusuf 
Bey. İstihbarat Personeli Görevlendirme Kayıt Defterinde görev bölgesi başlığı altında yer 
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alan ibareler genel kural olarak göreve çıkıldığı zaman mı görev dönüşü mü yazılır?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Çıkacağımız yerler mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: Çıkacağımız yerler göreve çıkmadan önce planlanır ama 

şayet görev esnasındasınız, yukarıdan bir emir gelir, görev yeri değiştirilir, işte diyelim 
Kartal'dayken Pendik'e gitmemiz söylenir ama onlar oraya yazılmıyor, dönüşte de 
yazılmıyor, o şekliyle kalıyor yani sözlü emirle de yer değiştirebiliyoruz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, günlük 
faaliyetinizi planladınız, yer isimlerini yazdınız, gün içerisinde planda değişiklikler meydana 
geldi ve başka mekanlara, başka yerlere gittiniz, gittiğiniz diğer yerler, yani İstihbarat 
Personeli Görevlendirme Kayıt Defterinde sabah göreve çıkılırken yazılmayan yerler sonra 
eklenmez miydi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yok, hiç öyle bir uygulamaya denk gelmedim, ekleyen de 
pek şey yapmıyorum ama çok, gerçek bir operasyonel faaliyet olduysa eklenir, ama rutin bir 
faaliyetse, sade bir sıradan görüşmeyse, bazen mesela trafik kapalı oluyor, oradan 
geçemiyorsun da işte Beşiktaş'tan, öbür ilçe sınırından dönebiliyorsun, bazen haber elemanı 
diyor ki, önce diyor ki Beşiktaş'ta görüşelim, sonra diyor ben oraya kadar gelemedim şuraya 
gelin, oraya da gittiğimiz oluyor. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, 19 Ocak 2007 
tarihinde saat 09:08'de Cafer Hakan ile ve saat 09:12'de Cengiz Ayık ile görüşmüşsünüz. 
Bilahare de Cengiz Ayık ile 13:04, 13:19, 13:21 ve 14:11 saatlerinde görüşme yapmışsınız. 

SANIK ŞEREF  ATEŞ: Cafer, Eyüp yanlış hatırlamıyorsam, Eyüp'te Jandarmada 
görevli bir arkadaş, onunla bir işim olabilir. Cengiz Ayık da benim daha önceden görev 
yaptığım uzman çavuş, o anda o Düzce'de görevliydi, ben de normalde eşim Düzceli olduğu 
için, Düzce'de bir akrabanın bir sorunu vardı, onunla bir ilgilenmesi için bir ricada 
bulunmuştum, o yüzden birkaç telefon trafiği oldu orada. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki yine günün 
devamında Adem Çolak ile 14:28'de, Mikdat Özbek ile saat 15:09'da, Mustafa Küçük ile saat 
15:33'te, Okan Şimşek ile, zaten cinayetten önce ve cinayetten sonra yani 11:49'da ve 
sonrasında da 16:00 saatlerinde, Osman  Kırçalı ile saat 18:49'da, Münür Devay isimli kişi ile 
18:57'de, Serkan Özel ile 18:47 ve 21:08 saatlerinde görüşmüşsünüz. Adem Çolak İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığında hangi rütbeyle ve hangi birimde görev yapmaktaydı ve Adem 
Çolak ile o gün ne konuştunuz, beyanda bulunur musunuz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Adem Çolak İstanbul'da görevli değil, Adana'da bir ilçenin, 
herhalde Yüreyir İlçe Jandarma Komutanı, bununla Diyarbakır'da beraber görev yapmıştık, 
astsubaydı o zaman, daha sonra subay oldu, öyle bir hal hatır sormak için aramıştı, 
konuşmamız o. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayrettin Şeker isimli 
kişi kimdir?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hayrettin Şeker de, o da uzman çavuş, o da muhtemelen o 
zaman Ankara'da mıydı veya Mersin'de bir yerde görev yapıyor, o da uzaktan da akrabam 
oluyor, memleketlim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Rahmi Özer ile 19 Ocak 
2007 tarihinde cinayetin işlenmesinden önceki saatlerde iki kez ve cinayetin işlenmesinden 
sonra iki kez konuşmuşsunuz. Ne konuştunuz Rahmi Özer'le?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Rahmi Özer benim emrimdeki unsur personeli, o gün de İl 
Jandarma'da nöbetçiydi, muhtemelen evraklarla ilgili bir şey sordu, bir ara mesela o beni 
aramış, ben onu aramışım, tekrar bir dakika sonra tekrar düşmemiş hat, tekrar o aramış, 
akşam da nöbetçiyken yine bir şey sormuş olabilir. Yani benim emrimdeki bir personel, 
görevle ilgili. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Serkan Özel'le 
yine cinayet günü, cinayetin işlenmesinden sonraki saatlerde iki kez konuşmuşsunuz. Ne 
konuştunuz Serkan Özel ile?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Serkan Özel de benim birinci sicil amirim, onunla da 
muhtemelen bir şey sordu, onunla ilgili yine göreve ilişkin konuşma yaptığımızı 
düşünüyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Münür Devay isimli kişi 
kimdir?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Münür Devay Düzce'de hanımın amcası, düzeltiyorum dayısı 
oluyor. O da öyle sık sık arar, halen de görüşürüz. Şu anda ben zaten Düzce'de ikamet 
ediyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Osman Kırçalı ile bir 
görüşmeniz var.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Osman Kırçalı da yine bizim timde görevli, onunla da göreve 
ilişkindir, öyle tahmin ediyorum. Bazen hal hatır sorarız, bazen işte ağırlıklı maçlarla ilgili de 
çok takılırız birbirimize. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü görevlileri tarafından Mikdat Özbek ile ilgili düzenlenen 26 Temmuz 2016 tarihli 
HTS tespit ve değerlendirme tutanağında şunlar yazılmış, denilmiş ki "19/01/2007 günü saat 
10:18:07'de Mikdat Özbek'in kullanımında olduğu belirtilen 537 795 75 32 numaralı hattan 
Şeref Ateş'in kullanımında bulunan 533 496 19 85 numaralı hattı aradığı, 3 saniye görüşme 
yaptıkları, bu esnada Mikdat Özbek'in 537 795 75 32 numaralı telefonunun Pınar Mahallesi 
Sarıyer/İSTANBUL adresindeki  11763 Turkcell operatörüne ait baz istasyonundan sinyal 
aldığı, Şeref Ateş'in kullanımında bulunan 533 496 19 85 numaralı telefonun da aynı baz 
istasyonundan sinyal aldığı tespit edilmiştir." 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Sarıyer mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet. Pınar Mahallesi 

Sarıyer.
SANIK ŞEREF ATEŞ: 3 saniyede bir görüşme olmaz, mutlaka bir şey için 

aramışızdır, o arada (??? Anlaşılamadı 17:50) o da bizim diğer Unsur Komutanı arkadaş ve 
kendisiyle de çok samimiyiz, onunla daha çok ağırlıklı telefonlarda görevin yanısıra kendisi 
fanatik Fenerlidir, ben de Galatasaraylıyım, ondan dolayı da çok muhabbetimiz oluyordu, 
onunla ilgili bir şey de konuşmuş olabiliriz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 3 saniye sürdüğüne 
göre ve aynı baz istasyonundan sinyal verdiğinize göre o saatlerde, saat 10:18'de bir araya 
geldiniz mi, görüştünüz mü?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hiç hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü 3 saniyede bir 

şey konuşmuş olmanız çok olası değil.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Neredesin, buradayım" 

türü bir telefon görüşmesi olabilir ve aynı baz istasyonundan sinyal alıyorsunuz.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Şöyle olabilir, hatırlamıyorum, ben de Tarabya'da 

oturuyorum ve çok zaman o tarafa doğru sakin olduğu zaman Bahçeköy tarafına doğru 
arabamla gezmeye de giderim yani mutlaka ya orada yolda gördüm onu, o kendisi şeyde 
oturuyor zaten Sarıyer Bahçeköy'de oturuyordu, Bahçeköy'de mi, yanlış hatırlamıyorsam, o 
tarafta bir yerde oturuyordu, belki öyle bir şey... Ailece de tanışıyoruz, ya yolda denk geldim, 
çünkü 3 saniye ne olabilir, ya çaldırdım... Öyle. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından sorgunuzun yapıldığı 8 Ağustos 2016 tarihinde 
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size, "19/01/2007 tarihli görevlendirme kayıt defteri incelendiğinde Astsubay Mustafa Küçük 
ile birlikte Eyüp, Fatih, Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş bölgelerinde görevli olduğunuz 
anlaşılmıştır, görev defterlerinde belirtilen bölgelere Mustafa Küçük ile birlikte mi gittiniz, 
19 Ocak 2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görevin içeriği hakkında ayrıntılı olarak ifade 
veriniz" denilmiş. Siz de yanıt olarak "Görev defterinde belirtilen bölgelere kiminle gittiğimi 
hatırlamıyorum" 

SANIK ŞEREF ATEŞ: O zaman evet, o şekilde bir beyanım olmuştu. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Ancak Mustafa Küçük 

ile zaman zaman göreve çıkmışlığım vardır. 19/01/2007 tarihinde Fatih bölgesinde 
görevliydim. Hatırladığım kadarıyla o gün kendi görev konularımla ilgili (cemaatler) rutin 
çalışmalarımı yaptım, başkaca herhangi bir olağanüstü durum hatırlamıyorum. Ayrıca görev 
defterinde geçmiş olduğumuz güzergahlar kural olarak yazılmaktaydı, o gün de mutlaka 
yazılmıştır" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. Şimdi 19 Ocak 2007 tarihli HTS kayıtları 
incelendiğinde günün herhangi bir saatinde sizin ve Mustafa Küçük'ün Fatih'te olmadığınız 
görünmekte. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde başta neden Fatih'te olduğunuzu 
beyan ettiniz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Orada öyle bir hatırladığım kadarıyla, belki buralara da 
gideriz diye birkaç ilçe yazmıştık, lakin o gün zaten görev defterinde de ben sonradan ilave 
edildim oraya, Tim Komutanı tarafından edilmişim. Biz o gün Fatih'e de gitmedik, Eyüp 
tarafına da gitmedik, belki orada da işimiz, Fatih, Eyüp tarafında, biraz önce Cafer isminden 
bahsetmişti, Eyüp Jandarma'da görevli, onunla bir görüşecektik, o da herhalde ya müsait 
değildi, o yüzden o tarafa geçmedik, biz Beşiktaş üzerinden Sarayburnu tarafından 
Zeytinburnu'na gittik, Zeytinburnu'nda o gün yaklaşık 2-3 saat kadar o Demirciler Sitesi, 
orada Mardin'den tanıdığım bir aile dostum, arkadaşım var, tekstil işi yapıyor, orada bayağı 
bir kaldık, orada yemek de yedik, oraya gitmişken Bakırköy yakındı, orada da iş yerimiz 
vardı, bir de oraya geçtik, yaklaşık yarım saat veya 45 dakika bilemedin en fazla 1 saat 
civarında orada bulunduk. Okan'la da 11:49'da da Sarayburnu tarafından Zeytinburnu'na 
giderken görüştük, onu da arama amacımı geçen ifadede çok açık bir şekilde anlatmıştım. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Mikdat Özbek'in 
kullanımında olduğu belirtilen 505 380 10 71 numaralı hat 19 Ocak 2007 tarihinde saat 
11:20'de Barbaros Bulvarı Yıldız Apartmanı No:18 Balmumcu Beşiktaş/İstanbul adresinde 
ve Mustafa Küçük'ün kullanımında olan 505 544 86 19 numaralı hat 19 Ocak 2007 tarihinde 
saat 11:35'te Kabataş İş Bankası adresinde bulunan baz istasyonundan sinyal almış. 
Dolayısıyla Mikdat Özbek ile Mustafa Küçük'ün kullanımında olan hatlar yakın saatlerde ve 
yakın adreslerden sinyal almış görünüyor. İstihbarat personeli görevlendirme kayıt defterine 
göre de siz ve Mustafa Küçük berabersiniz. Siz bu saatlerde Mikdat Özbek ile görüştünüz mü 
ve bir araya geldiniz mi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yok görüşmedim. Sadece o gün, gün içerisinde 
Bakırköy'deki iş yerimize uğradığımda, Mikdat'ı halen hatırlamıyorum orada görüp 
görmediğimi ama Musa Yıldırım orada nöbetçiydi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Oraları soracağım, 
yalnızca şey, siz bu saatlerde bir araya geldiniz mi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yok gelmedik. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, Mustafa 

Küçük'ün kullanımında olduğu belirtilen 505 544 86 19 numaralı hat saat 14:04'te parsel 1 
ada, 3104 pafta, 313.314 Merkezefendi No:83 Demirciler Sitesi 6. Cadde Zeytinburnu 
adresinden sinyal almış. Sizin kullanımınızda olduğu belirtilen 505 214 98 88 numaralı hat 
13:19 ile saat 14:11 saatleri arasında yine parsel 1, ada 3104, pafta 513.514 Merkezefendi 
Mahallesi No:83 Demirciler Sitesi 6. Cadde Zeytinburnu adresindeki baz istasyonundan 
sinyal almış. Mikdat Özbek'in kullanımında bulunan 537 795 75 32 numaralı hat ise 13:50'de 
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yani sizin o saatler aralığında bulunduğunuz zamanda 9. Cadde No:9 Demirciler Sitesi 
Zeytinburnu/İstanbul adresindeki baz istasyonundan sinyal almış. Şimdi dolayısıyla sizin 
kullanımınızda olduğu belirtilen hattın 19/01/2007 tarihinde 13:19 ile 14:11 saatleri arasında 
baz aldığı yer ile Mikdat Özbek'in kullanımında oldu belirtilen hattın 13:50'de baz aldığı yer 
birbirine oldukça yakın yerler, ikisi de Demirciler Sitesi, birisi 9. Cadde, birisiyse 6. Cadde. 
19 Ocak 2007 tarihinde siz Mustafa Küçük ve Mikdat Özbek Zeytinburnu'nda bir araya 
geldiniz mi?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hayır efendim. Güzergah onun da o taraflar olabilir, tesadüf 
olabilir ama hiç görüşmedik. Dediğim gibi sadece Bakırköy'de gittiğimizde ama onu da orada 
görüp görmediğimi tanımıyorum, personelim nöbetçiydi orada. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  19 Ocak 2007 tarihinde 
sizin kullanımınızda olduğu belirtilen 505 215 98 88 numaralı hat saat 16:00'da Merkezefendi 
Yılanlı Ayazma Sokak No:23 İstanbul adresinden, saat 17:19'da ise Eski Büyükdere Caddesi 
No:13 Tahirağa Çeşme Sokak Ayazağa İş Merkezi Maslak İstanbul adresindeki baz 
istasyonundan sinyal almış. 19 Ocak 2007 tarihinde Mustafa Küçük'ün kullanımında olduğu 
belirtilen 505 544 86 19 numaralı hat saat 15:59'da Merkezefendi Yılanlı Ayazma Sokak 
No:23 İstanbul adresinden ve saat 16:07:30'da ise Paşa Mahallesi Neşe Sokak No:9 Feriköy 
İstanbul adresindeki baz istasyonundan sinyal almış. Mikdat Özbek'in kullanımında olduğu 
belirtilen 505 380 10 71 numaralı hat saat 16:08:42'de Paşa Mahallesi Neşe Sokak No:9 
Feriköy İstanbul adresindeki baz istasyonundan sinyal almış. Sizin kullanımınızda bulunan 
hattın ise saat 16:00 ile 17:19 aralığında HTS kaydı baz bilgileri bulunmamakta. Şimdi, 
Mikdat Özbek ve Mustafa Küçük'ün kullanımında olduğu belirtilen hatlar 16:07, bir diğeri de 
16:08'de Paşa Mahallesi Neşe Sokak  No:9 Feriköy İstanbul adresindeki baz istasyonundan 
sinyal almış görünmekte. Siz, Mustafa Küçük ve Mikdat Özbek Bakırköy'den beraber mi 
hareket ettiniz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hayır, biz sadece Mustafa Küçük ile beraber geldik. Tekrar 
ediyorum, Mikdat Özbek'i o gün hiç gördüğümü hatırlamıyorum. Hiç de beraber olmadık da, 
Bakırköy'de de görüp görmediğimi hiç hatırlamıyorum, olup olmadığını. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dilerseniz oturun, bir 
soru soracağım ama önce izahlarda bulunacağım. 8 Ağustos 2016 tarihli sorgunuzda İstanbul 
İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından size "Hrant Dink'in öldürüldüğü 19/01/2007 
günü nerede, ne zaman, kiminle hangi görevdeydiniz" şeklinde soru yöneltilmiş, siz de yanıt 
olarak "O tarihte tam kesin hatırlamamakla birlikte akşam saatlerinde Alay'a dönüyordum, o 
tarihte Trabzon ilinde olan Okan Şimşek isimli arkadaşım görev dönüşünde Alay'a giderken 
beni aradı, bana bölgenizde bir vukuat olmuş dedi, kendisine hayırdır diye sorduğumda Hrant 
Dink vurulmuş dedi, Hrant Dink'in kim olduğunu sordum, o da bana Agos Gazetesi'nin 
imtiyaz sahibi Ermeni bir gazeteci olduğunu söyledi, ben de kendisine şahsımın Agos 
Gazetesi'nin ismini ilk defa duyduğumu söyledim, Hrant Dink ismini ilk defa o zaman 
duydum, görev bitiminde Alay'a geldim, oradan da rutin bir şekilde istirahate ayrıldım" 
şeklinde yanıt vermişsiniz. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından size 
"19/01/2007 günü Hrant Dink'in ikametinin yakınlarına gitmezden önce Beyoğlu 
bölgesindeyken ve Hrant Dink'in ikametinin bulunduğu bölgeden ayrıldıktan sonra 
Zeytinburnu bölgesindeyken Okan Şimşek ile iki defa telefon görüşmesi gerçekleştirdiğiniz 
tespit edilmiştir" denilmiş, Okan Şimşek ile 19/01/2007 tarihinde saat 11:49'da ve 16:00'da 
yapmış olduğunuz görüşmeler ifadeye eklenmiş ve devamında da "Hrant Dink'in ikametinin 
bulunduğu bölgeye geçmezden önce ve belirtilen bölgelerden ayrıldıktan sonra Trabzon İl 
Jandarma Komutanlığında görevli Astsubay Okan Şimşek ile yaptığınız telefon görüşmesinin 
içeriği hakkında ifade veriniz. Bahse konu adrese gidişiniz ya da Hrant Dink cinayetinin 
gerçekleşmesiyle ilgili herhangi bir diyaloğunuz olmadı mı?" şeklinde bir soru yöneltilmiş, 
siz de bu soruya "Okan Şimşek ile yaptığım görüşmeleri hatırlamıyorum ancak onun beni 
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arama sebebi yukarıda belirttiğim gibi Hrant Dink'in vurulma konusuydu. Hrant Dink ile 
ilgili hiç kimseyle diyaloğum olmadı" şeklinde yanıt vermişsiniz. 10 Ağustos 2016 tarihinde 
İstanbul 6. Sulh Ceza Hakimliğinde sorgunuz yapılmış, bu sorguda "Efendim ben son yani 
Hrant Dink ismini olay olduğu gün basından duydum" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. 
Beyanlarınızı sona erdirdiğinizde sorgu yapan hakim tarafından son olarak size "Başka 
ekleyeceğin bir şey var mı?" denilmiş, siz de yanıt olarak...

SANIK ŞEREF ATEŞ: Orada karıştırdım evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Efendim dün bir 

ifademde uyku sersemi...
SANIK ŞEREF ATEŞ: Daha önceki konuşmayı (??? Aynı anda konuşulduğundan 

anlaşılamadı 30:22) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "...biraz da yorgundum, 

bir ifademde değişiklik yapmak istiyorum, şey demiştim ben, Okan Şimşek'le görüştüğümde 
bu Hrant Dink öldürüldükten sonra işte beni aradığını, bana sorduğunu söylemiştim. Onu 
yanlış hatırlıyorum efendim, telefonda değil de daha sonra Okan Şimşek yaklaşık 2 yıl sonra 
tahmin ediyorum buraya tayin oldu, yemekte otururken konuşmuştuk, ben onu sanki 
telefonda konuşmuşum gibi hatırladım, o yüzden o şekilde ifade verdim, onu düzeltmek 
istiyorum efendim, hatta o zaman kendisine demiştim, bu olay nedir, o zamana kadar hiç 
adını sanını duymadım diye, bir de uzun yıllar geçince efendim biraz da alzheimer son 
zamanlarda şey var, unutkanlık var" demişsiniz.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul 14. Ağır Ceza 

Mahkemesinin 7 Temmuz 2017 tarihinde görülen 52. duruşmasında Okan Şimşek ile 19 
Ocak 2007 tarihinde saat 16:00'da yapmış olduğunuz telefon görüşmesiyle ilgili olarak 8 
Ağustos 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizdeki beyanlarınıza benzer 
beyanda bulunmuş ve bu duruşmada "Dönüş yolunda saat 16:00 civarıydı, Okan Şimşek beni 
aradı, biraz sesi bir tuhaf falan geliyordu, bana dedi bölgenizde bir cinayet olmuş, vukuat 
olmuş... Hayırdır dedim. Hrant Dink öldürülmüş. Kim o diye sordum. Dedi Agos 
Gazetesi'nin imtiyaz sahibi Ermeni asıllı dedi. Allah Allah dedim, ilk defa dedim duyuyorum. 
Yakınımdaki Mustafa arkadaşa sordum, o da dedi ben de ilk defa duyuyorum dedi, sonra 
kendisi bana dedi, bu konuyla ilgili dedi daha önce bir duyum almıştık, ben dedi ilettim Şube 
Müdürü'ne, ilgili yerlere dedi, bilmiyorum ne olacak şimdi dedi, ben dedim eğer bununla 
ilgili dedim ileride sorarlar, tahkikat, asıl doğrusu neyse dedim anlatırsın, bu şekilde bir 
konuşmamız oldu." Şimdi bu durumda 10 Ağustos 2016 tarihli İstanbul 6. Sulh Ceza 
Hakimliği sorgunuzda Okan Şimşek ile yapmış olduğunuz görüşmeyle ilgili 8 Ağustos 2016 
tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü beyanlarınızı değiştirme, düzeltme ihtiyacı neden 
hissettiniz ve neden sonrasında 7 Temmuz 2017 tarihli duruşmada İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü ifadeniz ile benzer beyanda bulunmaya karar verdiniz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: O tabi şeyin bir yorgunluğu, Emniyetin, 15 gün kaldık kolay 
değil, ışık altında 15 gün. Oraya çıktığımızda, ben o arada şeyi karıştırdım, Emniyetteki 
ifadem doğru, oradaki hakimin sorgusunda biz onunla daha önce İstanbul'a tayin olmuştu bir 
yıl sonraki yılı, mahkemeler devam ederken sözlü görüştük biz onunla, görüşünce bu 
konuşmalarımız orada geçti, ben de onu sanki telefonla görüşmüşüz gibi algıladım ve ondan 
sonra düşündüğümde biz o konuşmayı telefonda değil yüz yüze, olaydan yaklaşık tahmin 
ediyorum bir, bir buçuk, iki sene sonra  İstanbul'a tayin olduğunda mahkemeye gitmeden 
önce görüştük, hatta bana söyledi, ne yapmam gerekiyor, nasıl yapmam gerekiyor, ben de 
dedim aslı neyse, doğrusu neyse anlat. Kimseyi korumana gerek yok diye söylemiştim.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, 7 Temmuz 2017 
tarihli duruşmadaki beyanınızla İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizin Okan Şimşek'le 
16:00'da yaptığınız görüşmeye dair beyan ettiğiniz hususlar örtüşüyor fakat siz Sorgu 
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Hakimliğinde...
SANIK ŞEREF ATEŞ: İşte orada...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorgu Hakimliğinde 

Emniyette yorgun olduğunuzu söyleyip oradaki ifadenizi değiştirmişsiniz. Dolayısıyla siz 
aslında İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüyle İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine aynı şekilde 
ifade vermişsiniz, yalnızca sorgunuzda bunu değiştirmişsiniz. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yani şeyi o...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve sorgunuzda "Ben 

Emniyette yorgundum" deyip müdahale edip değiştirmişsiniz.
SANIK ŞEREF ATEŞ: İşte orada... Şey yani, onu değiştiriyorum, öyle bir şey yok, 

onu öyle bir algıladım, onu yüz yüze görüştüğümüz, daha sonraki, bir-iki yıl sonraki 
görüştüğümüzde, o mahkemeye gidecekti Trabzon'a, o zaman ondan önce görüştüğümüzde, 
bana uğramıştı Alay'a, o da kendisi zaten İstanbul'da görevliydi, o ara orada bir karıştırmışız, 
sanki telefonla görüşmüşüz gibi, oysa o konuşma daha sonra yüz yüze görüştüğümüz bir 
konuşmaydı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 7 Temmuz 2017 
tarihli duruşmada "Dönüş yolunda saat 16:00 civarıydı, Okan Şimşek beni aradı, biraz sesi 
tuhaf falan geliyordu, bana dedi ki bölgenizde bir cinayet olmuş, vukuat olmuş, hayırdır 
dedim, Hrant Dink öldürülmüş, kim o diye sordum, dedi Agos Gazetesi imtiyaz sahibi, 
Ermeni asıllı dedi, Allah Allah dedim, ilk defa duyuyorum, yanımda Mustafa arkadaşa 
sordum, o da dedi ben de ilk defa duyuyorum" Siz Mustafa Küçük'e sordunuz mu bu 
durumda?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Sordum ben kendisine, o da arabayı kullanıyordu zaten, o da 
dedi ben de dedi ilk defa böyle isim duydum dedi, duymadım daha önce böyle bir isim diye 
söyledi. Bilmiyorum kendisi hatırlar mı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sonra kendisi bana dedi, 
bu konuyla ilgili dedi daha önce duyum almıştık, ben de ilettim Şube Müdürü ve ilgili yerlere 
dedi, bilmiyorum ne olacak şimdi dedi, ben de dedim eğer bununla ilgili bir şey sorarlarsa, 
tahkikat neyse, asıl doğrusu neyse anlatırsın, bu şekilde bir konuşmamız oldu" Siz bu 
konuşmayı telefonla mı yaptınız, sonra mı yaptınız? Çünkü 7 Temmuz 2017 tarihli 
duruşmada telefonda yaptığınızı beyan etmişsiniz.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Telefonda da yaptık, daha sonra duruşmaya gidecek, 
İstanbul'a tayin olduktan sonra duruşmaya gitmeden önce daha bir detaylı da o zaman 
kendisine telkinde de bulunan benim zaten. Yani mahkemeye gitmişiz, bu aslı neyse, sonuçta 
dedim yitirilen bir can var, mahkemeye dedim şey yapmayın yani doğru yönlendirin, düzgün 
bilgi verin, ne biliyorsan anlat diye telkinde bulundum ben. Daha sonra da herhalde bir hafta 
sonra mı 10 gün sonra televizyonlarda gördük, şok şok diye geçti onların konuşması. Benim 
dediğim şekilde de o da "zaten ben de böyle düşünüyorum, ben de aslı neyse onu 
anlatacağım" diye kendisi de beyanda bulunmuştu bana. Telefonla da konuştuk ama telefonda 
bu kadar uzun konuşmadık. Çünkü daha önce telefon konuşmamızın zaten bir kısmı öğleden 
önce ben onu aramıştım, o bir faaliyet takip ediyorum dedi, ben seni sonra ararım diye ilk 
başı öyle geçti zaten, ondan sonra bu olayı anlattı bana. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 8 Ağustos 2016 tarihli 
sorgunuzda İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından size "Hrant Dink'in ikameti 
ve sahibi olduğu Beyaz Adam Yayıncılık çevresinde bulunduğunuz süreçte yanınızda kim 
veya kimler vardı? Sizinle aynı bölgede bulunduğu tespit edilen Mustafa Küçük, Mikdat 
Özbek ve Musa Yıldırım'ın hangi amaçla orada bulunduğunu açıklayınız. Belirtilen adresten 
ayrıldıktan sonra yanınızda kim ya da kimler vardı?" şeklinde soru yöneltilmiş, siz bu soruya 
"Mikdat Özbek Unsur Komutanı'dır, Musa Yıldırım onun personelidir, onların orada olma 
amaçlarını bilmiyorum, kendilerini o gün hiç görmedim. Mustafa Küçük ise, o gün tam 
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hatırlamamakla birlikte göreve çıktığım arkadaşım olabilir, göreve çıktığım arkadaşımdan 
hariç kimseyi hatırlamıyorum" şeklinde yanıt vermişsiniz. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü 
görevlileri tarafından devamında size "Sizinle birlikte Hrant Dink'in ikametinin çevresinde 
bulunduğu tespit edilen Mustafa Küçük, Mikdat Özbek, Musa Yıldırım'ın dışında  İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığında görevli bir kısım personelin de cinayet öncesi ve sonrası Agos 
Gazetesi çevresinde Ogün Samast'ı ve maktul Hrant Dink'i takip ettikleri tespit edilmiştir. 
Agos çevresinde bulunan jandarma personelleri kim ya da kimlerdir?" şeklinde soru 
yöneltilmiş, siz de yanıt olarak ve Mustafa Küçük'ü kastederek "19/01/2007 günü yanımda 
çalışma arkadaşlarımdan başka herhangi bir askeri görevliyle karşılaşmadım" demek 
suretiyle Mikdat Özbek ve Musa Yıldırım'ı 19 Ocak 2007 tarihinde görmediğinizi bir daha 
vurgulamışsınız. 10 Ağustos 2016 tarihli İstanbul 6. Sulh Ceza Hakimliği sorgunuzda Hakim 
"Cinayet günü Hrant Dink'in evi ve etrafında bulunmuşsun, buna ilişkin bilgi var" demiş, siz 
"Tesadüfen bir görev amaçlı orada baz istasyonuna falan denk gelmiş olabilir ama kesinlikle 
o zamana kadar hiç tanımıyorum, hiç alakam da yok zaten" demişsiniz. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet halen de bilmiyorum.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorgu yapan Hakim 

"Adem Çolak, Mikdat Özbek, Mustafa Küçük..." demiş, siz araya girmişsiniz, "Onlar bizim 
kendi personellerimiz, bazen hep birlikte göreve çıkıyoruz, bazen aynı bölgelere çıktığımız 
zaman birbirimizi ya bir iş için aramışızdır, yine mesleki olarak görüşüyoruz, muhtemelen 
öyledir, tam hatırlamıyorum ama" demişsiniz. Cezaevindeyken Sulh Ceza Hakimliklerine 
hitaben 16 Ağustos 2016 ve 28 Eylül 2016 tarihli dilekçelerinizde 19 Ocak 2007 tarihinde 
Mikdat Özbek ve Musa Yıldırım'ı gördüğünüz ve bir araya geldiğiniz veya gelmediğiniz 
konularında herhangi bir iddia ve beyanda bulunmamışsınız. 7 Temmuz 2017 tarihli 
52.duruşmada "19/01/2007'de ben o gün Bakırköy'de HTS'm çıkıyor, İddia Makamı da bunu 
söylemiş, doğrudur, Bakırköy'e Mustafa Küçük ile birlikte gittim, orada bizim bir iş yerimiz 
var, o iş yerine uğradık, orada da yanılmıyorsam Musa Yıldırım diye bir arkadaşımız 
nöbetçiydi, Mikdat oradaydı" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. 15 Mart 2018 tarihli 
70.duruşmada ise "İstanbul Jandarmada görev yaptığım 2005-2009 yıllarında Bakırköy 
ilçesinde Kaymakamlık ve Emniyet binalarının yanında jandarmaya ait bir iş yeri vardı, bu iş 
yerinin nöbet hizmetleri İstihbarat personeli tarafından yürütülürdü, o gün göreve çıktığım 
Mustafa Küçük ile birlikte öğlenden sonra tahminen 14:30 ile 15:30 arası oraya uğramıştık, o 
gün iş yerinde Musa Yıldırım nöbetçiydi, Mikdat Özbek de orada olup olmadığını 
hatırlamıyorum"  Şimdi eğer okuduğum beyanları özetleyecek olursam; 8 Ağustos 2016 
tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 19 Ocak 2007 tarihinde Mikdat Özbek ile 
Musa Yıldırım'ı gördüğünüzü beyan etmemişsiniz, görmediğinizi söylemişsiniz. 10 Ağustos 
2016 tarihinde İstanbul 6. Sulh Ceza Hakimliği sorgunuzda Mikdat Özbek ve Musa 
Yıldırım'ı aramış olabileceğinizi fakat bu hususu hatırlamadığınızı beyan etmişsiniz. 
Cezaevinden Sulh Ceza Hakimliklerine hitaben kaleme aldığınız 2 ayrı dilekçede Mikdat 
Özbek ve Musa Yıldırım ile ilgili herhangi bir beyanda bulunmamışsınız. 7 Temmuz 2017 
tarihli duruşmada jandarmanın Bakırköy'de bulunan binasına uğradığınızı, yanılmıyorsanız 
Musa Yıldırım'ın orada nöbetçi olduğunu, Mikdat Özbek'in orada olduğunu beyan etmişsiniz. 
15 Mart 2018 tarihli duruşmada ise Musa Yıldırım'ın jandarmanın Bakırköy'de bulunan 
binasında nöbetçi olduğunu daha kesin bir dille ifade etmiş fakat bu kez de Mikdat Özbek'in 
orada olup olmadığını hatırlamadığınızı beyan etmişsiniz ki az önce de, sorgunuzun başında 
da Mikdat Özbek'in orada olup olmadığını hatırlamadığınızı...

SANIK ŞEREF ATEŞ: Bir ara...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Söylediniz. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Süreç içerisinde bu 

ifadelerinizde ciddi değişiklikler yaptığınız görülmekte. Bu değişiklikleri neden yapma 
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ihtiyacı hissettiniz ve hangi anlatımlarınız doğru?
SANIK ŞEREF ATEŞ: Şeyi, dedim ya unutkanlık var ama şeyi çok iyi hatırlıyorum, 

Musa Yıldırım'ın orada nöbetçi olduğunu orada gördüm, Mikdat'ı sanki görmüşüm, 
görmemişim gibi bayağı bir düşündüm bu konuda, halen daha düşünüyorum ve 
hatırlamıyorum yani onun orada olup olmadığını net olarak hatırlayamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yine ifadelerinizi de 
okuyacağım ben, 8 Ağustos 2016 tarihli İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü sorgunuzda sorgu 
yapan görevliler tarafından size İstihbarat personeli görevlendirme kayıt defterinde yer alan 
kayıtlar hatırlatılmış ve "19 Ocak 2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görevin içeriği 
hakkında ayrıntılı olarak ifadenizi verin" denilmiş, siz "19/01/2007 tarihinde Fatih bölgesinde 
görevliydim, hatırladığım kadarıyla o gün kendi görev konularımla ilgili rutin çalışmalarımı 
yaptım." demişsiniz. Bu beyanlarınız sonrası sorgu yapan görevliler tarafından size  " 1-) 
19/01/2007 günü saat 14:28'de Adem Çolak ile yapmış olduğunuz telefon görüşmesinde,  2-) 
Saat 15:09'da birlikte görev yaptığınız Astsubay Mikdat Özbek ile yapmış olduğunuz telefon 
görüşmesinde,  3-) Saat 15:33'te birlikte görev yaptığınız Astsubay Mustafa Küçük ile 
yaptığınız telefon görüşmesinde cep telefonunuzun Hrant Dink'in ikameti ve sahibi olduğu 
Beyaz Adam Yayıncılık çevresinde bulunan baz istasyonundan sinyal aldığı tespit edilmiştir" 
denilmiş ve soru yöneltilmiş, sorgu yapan görevlilerin kullanımınızda olan hattın 19 Ocak 
2007 tarihinde Bakırköy'de bulunan baz istasyonundan sinyal aldığını beyan etmeleri üzerine 
siz "O bölgede amacım görev alanım içerisi olduğundandır, o günkü çalışmalarımız rutin 
görevlerimiz arasındadır" şeklinde yanıt vermişsiniz. 10 Ağustos 2016 tarihinde İstanbul 6. 
Sulh Ceza Hakimliği sorgunuzda Hakim; "Cinayet günü Hrant Dink'in evi ve etrafında 
bulunmuşsun, buna ilişkin bilgi ver" demesi üzerine siz, "Tesadüfen bir görev amaçlı orada 
baz istasyonuna falan denk gelmiş olabilir" şeklinde beyanda bulunmuşsunuz. 
Cezevindeyken Sulh Ceza Hakimliğine hitaben kaleme aldığınız 16 Ağustos 2016 tarihli 
dilekçenizde "Tarafıma isnat edilen suçlamalardan birisi de Hrant  Dink'e ait ikameti ve iş 
yerine yakın bölgelerde HTS raporlarına göre o bölgede olduğum, Mikdat Özbek ve Mustafa 
Küçük ile iletişim kurduğum hususu sorulmakta. Bakırköy ilçesinde İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığına ait bina mevcuttur, o binada İstihbarat personeli tarafından 24 saat esasına 
göre nöbet tutulmaktadır. Her fırsatta oraya gideriz. Bazen de haber elemanlarıyla orada 
görüşme yapardık. Bazen diğer istihbaratçı arkadaşlarla telefonlaşıp orada buluşup çevredeki 
kafe ve restoranlarda yemek yerdik." demişsiniz. 28 Eylül 2016 tarihli dilekçenizde de 
"Bakırköy ilçesinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığına ait İstihbarat Şubenin 7/24 esasına 
göre nöbet tuttuğu bina var. Zaman zaman oraya gideriz, arkadaşlarla orada buluştuğumuz 
olurdu. O bölgede HTS raporlarına göre görüştüğüm personelim olduğu iddia edilmekte. O 
bölgede bize ait iş yeri olması, İstanbul'un nüfus olarak yoğun olması, bizim de istihbaratçı 
olarak fazla gezmemizden o bölgelerde bulunmuş olabilirim" şeklinde beyanda 
bulunmuşsunuz. 7 Temmuz 2017 tarihli 52.duruşmada, 3 Ağustos 2017 tarihli 55.duruşmada, 
15 Mart 2018 tarihli 70.duruşmada da "19/01/2007'de ben o gün Bakırköy'de HTS'm çıkıyor, 
İddia Makamı da bunu söylemiş, doğrudur, Bakırköy'e Mustafa Küçük ile birlikte gittim, 
orada bizim bir iş yerimiz var, o iş yerine uğradım" mahiyetinde beyanlarda bulundunuz. 
Şimdi 19 Ocak 2007 tarihinde hangi görevde olduğunuz, Bakırköy'de bulunma nedeniniz ve 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'de bulunan binasıyla ilgili iddia ve 
beyanlarınızı özetleyecek olursak şunları söylemiş durumdasınız: 1; 8 Ağustos 2016 tarihli 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü sorgunuzda sorgu yapan görevliler tarafından size soru 
yöneltilmesi üzerine, 19 Ocak 2007 tarihinde nerede olduğunuza dair, ama istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defteri belirtilmeden, yalnızca sinyal bilgileriniz üzerinden 
soru yöneltildiğinde 19 Ocak 2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görev konusunda beyanda 
bulunulmasını istediklerinde siz Fatih bölgesinde cemaatlerle ilgili çalışma yaptığınızı beyan 
etmişsiniz. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlilerinin 19 Ocak 2007 tarihinde 
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kullanımınızda olan hattın 14:28, saat 15:09 ve saat 15:33'te Bakırköy'de bulunan baz 
istasyonundan sinyal aldığını belirtip soru yöneltmeleri üzerine siz bu kez Bakırköy'ün görev 
alanınız içerisinde olduğunu beyan etmişsiniz... Düzeltiyorum, ilk soruyu sorduklarında baz 
istasyonundan da bahsetmeden yalnızca personel görevlendirme kayıt defteri hatırlatılarak 
sorulmuş, siz bunun üzerine Fatih bölgesi demişsiniz, ardından baz bilgileri, sinyal 
bilgilerinden bahsedilmiş, bunun üzerine de Bakırköy'ün görev alanı içerisinde olduğunu 
beyan etmişsiniz. 10 Ağustos 2016 tarihli İstanbul 6. Sulh Ceza Hakimliği sorgunuzda siz 
tesadüfen bir görev amaçlı Bakırköy'de olduğunuzu ve baz istasyonuna falan denk gelmiş 
olabileceğinizi beyan etmişsiniz. Görüldüğü üzere İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüyle İstanbul 
6. Sulh Ceza Hakimliği sorgunuzda 19 Ocak 2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığının Bakırköy'deki binasına gitmiş olma olasılığından bahsetmediğiniz gibi 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'deki binasından dahi bahsetmemişsiniz. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Doğrudur, Emniyette (??? Anlaşılamadı 48:43) 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Cezaevindeyken Sulh 

Ceza Hakimliğine hitaben kaleme aldığınız 16 Ağustos 2016 tarihli ve 28 Eylül 2016 tarihli 
dilekçelerinizde ilk olarak İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'de bulunan 
binasından bahsetmiş, fakat 19 Ocak 2007 tarihinde bu binaya gitmiş olduğunuz iddiasında 
bulunmamışsınız. İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde duruşmaların görülmesi üzerine ilk 
kez 7 Temmuz 2017 tarihinde, 19 Ocak 2007 tarihinde Bakırköy'de olmanız olgusunu, 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'de bulunan binasına gitmiş olmanız iddiası 
üzerinden gerekçelendirmişsiniz. Peki İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ile İstanbul 6. Sulh 
Ceza Hakimliğinde beyan dahi etmediğiniz İstanbul İl Jandarma Komutanlığının 
Bakırköy'deki binasına 19 Ocak 2007 tarihinde Mustafa Küçük ile birlikte gittiğiniz yönünde 
kesin sonuca nasıl ulaştınız süreç içerisinde?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Daha sonra. Şimdi şöyle anlatayım, ben 2009'da emekli 
oldum, emekli olduktan sonra yaklaşık 10 yıl sonra bu dava önümüze çıkıyor, ne olduğunu ne 
bittiğini bilmeden gözaltına alınıyoruz ve gözaltında 15 gün kalıyoruz, sorgum gece saat 2'de, 
2 buçukta yapıldı, Bakırköy'de iş yerinin olup olmadığı dahi aklıma gelmedi. Daha sonra 
düşününce baktık iş ciddi, suçlama ciddi, o anda belki fazla bir şey de anlayamadım 
psikolojik olaraktan. Tabiki daha sonra da bu konu üzerinde çok düşünme fırsatı buldum, 
devamlı düşünme fırsatı buldum ve en sonki beyanlarım doğrudur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Musa Yıldırım'ın 
19 Ocak 2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'deki binasında nöbetçi 
olduğunu bugün de iddia ve beyan etmekte misiniz? Bu hususu olasılık olarak mı kesin 
olarak mı ifade ediyorsunuz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Kesin olarak, kesin olarak orada gördüm kendisini, 
nöbetçiydi.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Az önce savunmanızda 
da hafızadan ve uzun yıllar geçmiş olmasından bahsettiniz, 15 Mart 2018 tarihli 
70.duruşmada savunmanızı yaptınız ve sonrasında Mahkeme Başkanı ile aranızda şu şekilde 
bir diyalog geçti; dedi ki Mahkeme Başkanı "Siz, Mustafa olay günü Bakırköy'e gittiğini de 
hatırlamıyor, sen hem oraya gittiğini gayet net hatırlıyorsun" siz "Gayet iyi hatırlıyorum" 
dediniz, Mahkeme Başkanı "O nöbetçi arkadaşı hatırlıyorsun, neydi o arkadaşın ismi" diye 
soru sordu, siz "Musa Yıldırım" diye yanıtladınız ve Mahkeme Başkanı da "Musa Yıldırım'ı 
da gayet iyi hatırlıyorsun, bu belleğinde var mı, hani görev defterinden, şuradan, buradan" 
şeklinde soru yöneltti, siz "Belleğimde var, şöyle var efendim, bu Hrant Dink davasından 
dolayı o gün Okan beni aradığından, daha sonra bunu mahkemeye verdi, mahkeme aşamasını 
falan takip ettiği için soruyordum, ne yaptınız, ondan dolayı belleğimde var, yani o günü 
çünkü çok iyi hatırlıyorum" demişsiniz. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Doğrudur.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mahkeme Başkanı'yla 
diyaloğunuzda olay gününü gayet iyi hatırladığınızı, Okan Şimşek'in sizi aradığını, Okan 
Şimşek hakkında açılan davayı takip ettiğinizi, Okan Şimşek'e davada ne yaptığını 
sorduğunuzu, bundan dolayı cinayet gününün belleğinizde olduğunu ve cinayet gününü çok 
iyi hatırladığınızı beyan etmektesiniz. Ben sorumu sorayım, siz öyle yanıt verin. Bu 
beyanınız nedeniyle tekrar sormak isteriz ki, cinayetin yaşandığı 19 Ocak 2007 tarihinde 
yaşadıklarınız belleğinizde güçlü şekilde varsa, cinayet gününü çok iyi hatırlamakta iseniz 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü sorgunuzda sorgu yapan görevliler tarafından HTS 
kayıtlarınız üzerine Bakırköy'de olduğunuzu beyan etmelerinden önce sorgunuzun ilk 
başında size "19/01/2007 tarihli görevlendirme kayıt defteri incelendiğinde Astsubay Mustafa 
Küçük ile birlikte Eyüp, Fatih, Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş bölgelerinde görevli 
olduğunuz anlaşılmıştır, görev defterinde belirtilen bölgeler Mustafa Küçük ile birlikte mi 
gittiniz, 19 Ocak 2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görevin içeriği hakkında ayrıntılı olarak 
ifade veriniz" şeklinde yönelttikleri soruya, eğer o günü çok iyi hatırlıyorsanız neden "Görev 
defterinde belirtilen bölgelere kiminle gittiğimi hatırlamıyorum ancak Mustafa Küçük ile 
zaman zaman göreve çıkmışlığım vardır. 19/01/2007 tarihinde Fatih bölgesinde görevliydim, 
hatırladığım kadarıyla o gün kendi görev konularımla ilgili rutin çalışmalar" şeklinde 
beyanda bulunmak suretiyle ve sorgunun ilk başında neden Bakırköy bölgesinde olduğunuzu 
beyan etmediniz ve neden İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü sorgunuz ile İstanbul 6. Sulh Ceza 
Hakimliği sorgunuzun tamamında 19 Ocak 2007 tarihinde İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığının Bakırköy'deki binasına gittiğinizi ve Musa Yıldırım'ı orada gördüğünüzü 
beyan etmediniz?

SANIK ŞEREF ATEŞ: Şimdi efendim burada şöyle bir gerçek var; olayın üzerinden 
çok uzun bir zaman geçmiş, bu Hrant Dink davasını ben hiç atlamadan, eksiksiz, 16'da 
cinayet günü Okan'ın aramasından duydum, öğrendim ve bunu Emniyetteki ifademde, her 
ifademde söylüyorum. Olayın aslı zaten, önemli olan Hrant Dink'in öldürüldüğünü 
duyduğum o telefon görüşmesi ve ismini de ilk duyduğum, gazetesinin ismini de... Gerisi 
(??? Anlaşılamadı 54:33) bizim rutin görevlerimizle ilgili. O gün o anda 10 yıl sonra benim 
karşıma bu soru çıkıyor, o gün ne yapıyordunuz, ne ediyordunuz... Evrakı göstermiş olsalardı 
şöyle uzaktan da bakardık ne olduğunu, ne ettiğini, içeriğini.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorularda personel 
görevlendirme ve kayıt defterindeki ibareleri hatırlatarak zaten size sormuşlar.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Hayır efendim, kesinlikl...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorularda var yani 

soruları o şekilde sormuşlar.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Bakın efendim, kesinlikle, burada yemin de edebilirim, 

kesinlikle evrakı göstermediler bize. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok ama sorunun 

içeriğinde var şeyin kendisi. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: O sorunun içeriğini nasıl yaptılar bilmiyoruz ama kesinlikle 

göstermediler. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın önce 19 Ocak... 

Ben sırasıyla okuyayım size. 
SANIK ŞEREF ATEŞ: Şu evrakı göstermediler bize sade. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın ilk soruyu şöyle 

sormuşlar, demişler ki "Soruldu: Hrant Dink'in öldürüldüğü 19/01/2007 günü nerede, ne 
zaman, kiminle, hangi görevdeydiniz ayrıntılı olarak açıklayınız" Bunun üzerine beyanda 
bulunmuşsunuz. İkinci olarak demişler ki "Hrant Dink'in öldürüldüğü 19/01/2007 tarihli 
görevlendirme kayıt defteri incelendiğinde Astsubay Mustafa Küçük ile birlikte Eyüp, Fatih, 
Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş bölgelerinde görevli olduğunuz, görevlendirme kayıt 
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defteri üzerinde bir takım oynamalar yapıldığı anlaşılmıştır. Görevlendirmelerde unsurlar 2 
astsubaydan mı yoksa bir astsubay ve yanında bulunan uzman jandarmalardan mı oluşur 
açıklayınız, görev defterinde belirtilen bölgelere Mustafa Küçük ile birlikte mi gittiniz? 
19/01/2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görev içeriği hakkında ayrıntılı olarak ifade 
veriniz."  Dolayısıyla bu görev kayıt defterinde sizin Mustafa Küçük'le beraber olduğunuz, 
Eyüp, Fatih, Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş bölgelerinde görevli olduğunuz söylenmiş ve 
ikinci soru da böyle yöneltilmiş zaten size. Çünkü siz de demişsiniz ki; "Görevlendirmelerde 
unsurlar bir astsubay iki uzman çavuş olacak şekilde düzenlenir ancak bu genelde bir 
astsubay ve bir uzman çavuş olarak göreve çıkılır. Çok nadir olmakla birlikte 2 astsubay bir 
arkadaşla göreve çıktığı olmuştur. Görev defterinde belirtilen bölgelere kiminle gittiğimi 
hatırlamıyorum ancak Mustafa Küçük ile zaman zaman göreve çıkmışlığım vardır. 
19/01/2007 tarihinde Fatih bölgesinde görevliydim. Hatırladığım kadarıyla o gün kendi görev 
konularımla ilgili rutin çalışmalarımı yaptım. Başkaca herhangi bir olağanüstü durum 
hatırlamıyorum. Ayrıca görev defterinde geçmiş olduğumuz güzergahlar kural olarak 
yazılmaktaydı, o gün de mutlaka yazılmıştır."  Dolayısıyla siz de görev defterine atıflarda 
bulunarak yanıt vermişsiniz.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yalnız orada işte ifade alan polisler o şekilde söylemediler 
biz, sade o gün göreve çıktınız mı, kiminle nerelere çıktınız diye, o detaylı orada soruları 
daha sonra biz cezaevindeyken ifademizi aldık ve o şekilde, o net bir şekilde bu soruları 
sormadılar bize. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Avukatınız var, Ali 
Başaran.

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani bu soruyu size 

sormadan bunu zapta geçirmiş olmaları mümkün değil.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Yani bu kadar içerikli sormadı, o gün kiminle göreve gittiniz, 

nerelere göreve gittiniz diye sordu. Daha sonra biz evrakları istedikten son...
MAHKEME BAŞKANI: Cevabında atıfta bulunuyorsun görevlendirme kayıt 

defterine.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Nasıl efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Cevabında görevlendirme kayıt defterine atıfta 

bulunuyorsun yani soruda var, her ne kadar sorulmadı desen de cevabında sen yine 
görevlendirme kayıt defterinden bahsediyorsun. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Yani şöyle tahmin ediyorum, orada kendileri bize göstermedi 
efendim, diyorum ki orada yazıldıysa diyorum, şu anlamda söylüyorum; şayet orada 
yazıldıysa diyorum gitmişizdir diye o şekilde, o mantıkla söyledim ben orada.

MAHKEME BAŞKANI: Zaten gösterildi demiyor, soruda defterde geçen kayıttan 
bahsediyor, sen de diyorsun k; "Görev defterinde belirtilen bölgelere kiminle gittiğimi 
hatırlamıyorum ancak Mustafa Küçük ile zaman zaman göreve çıkmışlığım vardır" 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Yine Fatih bölgesinde görevlendirildiğin, benzer şekilde 

beyanda bulunuyorsun. Yani cevabında, soruya verilen cevabında görev kayıt defterinden 
bahsediyorsun, soru da o şekilde yani. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Şimdi ben de efendim...
MAHKEME BAŞKANI: Müdafin de var, Avukat Bey'in dediği gibi. İmzan da var.
SANIK ŞEREF ATEŞ: Ben de şunu anlatmak istiyorum efendim; bana tamamı 

göster...
MAHKEME BAŞKANI: Okumadan mı imzaladın sen bunu?
SANIK ŞEREF ATEŞ:  Efendim? 
MAHKEME BAŞKANI: Okumadan mı imzaladın sen bu ifadeyi?
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SANIK ŞEREF ATEŞ:  Okumadım. En son, çünkü yazıyordu karşımda, ben 
yazdığını ve daha sonra okuduğumda da sade o soruyu, mesela birkaç soruyu, soruyu 
soruyor, kısa net soruyor.

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK ŞEREF ATEŞ:  Görev defterini göstermedi bana, sade dedi ki, ben de dedim 

ki kendisine şu mantıkla; orada yazıldıysa dedim...
MAHKEME BAŞKANI: Her ne kadar görev defterini göstermese de defterin 

içeriğinden bahsediyor soruda, sen de aynı soruya cevabında görev defterinin içeriğine göre 
bir cevap veriyorsun.

SANIK ŞEREF ATEŞ:  Evet, ben kendisine diyorum ki orada yazılmışsa o şekilde 
çıkmışızdır diyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben şunu da ekleyeyim, 
yani muhtemelen sorulan soruda yeteri kadar bilgi olduğu için doğrudan yanıt vermeyi tercih 
etmişsiniz. 

SANIK ŞEREF ATEŞ:  Belki o yorgunlukla tam net soruyu da algılamamış 
olabiliriz.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mikdat Özbek'in 
sorgusu yapılırken, bakın hangi gün yapılmış, sizden bir gün önce yapılmış,  yine 
görevlendirme kayıt defterinden bahsedilmiş, denmiş ki Mikdat Özbek'e "19/01/2007 tarihli 
görevlendirme kayıt defteri incelendiğinde Uzman Jandarma Musa Yıldırım ile Beşiktaş, 
Sarıyer, Bakırköy bölgelerinde görevli olduğunuz ve Beşiktaş MİT Müdürlüğünde görevli 
personelle görüşmek ve Bahçeköy Merkez Cami'nde cuma namazını takip etmek için 
görevlendirildiğiniz anlaşılmıştır" denilmiş ve soru sorulmuş, Mikdat Özbek diyor ki; "Bana 
bahsetmiş olduğunuz görevlendirmeyi hatırlayamadım, sormam üzerine bana göstermiş 
olduğunuz görev defterinin aslının fotokopisi ibareli görev yazısına baktım" Dolayısıyla siz 
soruyu yeterli bulduğunuz için ayrıca belki talep etmemiş vaziyettesiniz fakat Mikdat Özbek 
bana gösterin demiş, Mikdat Özbek'e de göstermişler yani dolayısıyla bunu İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü görevlilerinin herhangi bir şekilde göstermeden sorgu yapmak gibi bir 
tarzı yok, Mikdat Özbek talep etmiş, demiş ki "Bana göstermiş olduğunuz görev defterinin 
aslının fotokopisidir ibareli görev yazısına baktım" demiş. 

SANIK ŞEREF ATEŞ: Ben bakmadan imzaladım. Ama son ifadem geçerli 
ifademdir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, Şeref Ateş'e 
sorularımız bu kadar Hakim Bey. 

MAHKEME BAŞKANI: Bir ara verelim o zaman. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 12:32 itibariyle ara verildi. 
Sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan'ın bugün yapılacak duruşma 

için mazeret dilekçesini ön büro aracılığıyla sunmuş olduğu anlaşıldı. 
Sanık  Ramazan Akyürek müdafii Av. Emine Kurt'un, sanığın Sincan 1 Nolu L Tipi 

Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na geçici nakil olması nedeniyle yetkilendirdikleri avukatlar Av. 
Fatma Betül Yeni ve Av. Ayşe Süeda Ünal'ın cezaevinde sanıkla birlikte duruşmaya SEGBİS 
ile katılmaları için ilgili cezaevi müdürlüğüne müzekkere yazılmasını talep ettikleri, talep 
yerinde görülmekle ilgili cezaevi müdürlüğüne müzekkere yazıldığı anlaşıldı. 

Sanıklar Ali Öz ve Metin Yıldız'ın mahkememize ibraz ettikleri dilekçeleriyle sağlık 
nedenlerinden ötürü 15 ve 17 Mayıs günleri yapılacak duruşmalara katılmama talebinde 
bulundukları anlaşıldı. 

Sanık Ogün Samast müdafii Av. Ahmet Müşteba Özbek'in bugün öğleden sonra ve bu 
hafta yapılacak duruşmalar için mazeret dilekçesi sunduğu anlaşıldı.

Sanık Faruk Sarı'nın geldiği görüldü, yerine alındı. 
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SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:14  itibariyle devam olundu. 
Bu sırada sanık Volkan Şahin müdafii Av. Medain Korkmaz'ın geldiği görüldü, 

yerine alındı. (14:44)
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Musa 

Yıldırım'ı eğer alabilirsek sorgu için. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından 
düzenlenen 5 Ağustos 2016 tarihli HTS tespit ve değerlendirme tutanağında kullanımınızda 
olduğu belirtilen telefon hattının 505 384 9314 numaralı hat olduğu belirtilmiş. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul 6. Sulh Ceza 

Hakimliğinin 25 Mayıs 2016 tarihli 2016/2658 Değişik İş numaralı kararında bu hattınızın 
yanı sıra 538 375 2389, 506 380 5268, 505 384 9311, 505 384 9314 ve 536 727 5248 
numaralı hatların da sizin kullanımınızda olduğu beyan edilmiş. 

SANIK MUSA YILDIRIM: En son okuduğunuz Hakan Bey, Turkcell hattıydı 
herhalde.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet 536'lı olan. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Kontörlüydü, şimdi bize şe yle bir, İçişleri Bakanlığı'na 

(??? Anlaşılamadı 01:39) AVEA, indirimli bir hat edince onu iptal ettirdim yani çoktan beri 
de kullanılmıyordur. Diğerleri de çocuklarıma ait, evet doğrudur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, aktif olarak 
kullandığınız telefon...

SANIK MUSA YILDIRIM: 14 numaralı olan hat, sonu 14. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 505 384 9314 numaralı 

hat haricinde 2006-2007 yıllarında sizin kullanımızda olan hat veya hatlar var mıydı? 
SANIK MUSA YILDIRIM: Ev telefonu vardır, tam numarasını hatırlamıyorum. O 

da internet olduğu için, yani İzmir şeyli, 232'li ev telefonum vardır. O da kapandı yani, 
internet mecbur zorunluydu internette yani kullandığımdan değil de. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 19 Ocak 2007 tarihinde Bakırköy ilçesinde nöbette 
olduğunuzu...

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve istihbarat personeli 

görevlendirme kayıt defterinde yapılan görevlendirmeden haberdar olmadığınızı iddia ve 
beyan etmişsiniz.

SANIK MUSA YILDIRIM: Bana görevlendirme defteri falan bir şey göstermediler, 
şimdi nöbetçi olduğum ilk şeyde de bellidir zaten. İlk sorulan bana "neredeydin?", ben de 
Bakırköy'de o nöbetçi olduğumu ilk ifadesinde hiçbir şey bilmeden söyledim yani ve orada 
da nöbetçiydim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Bakırköy'de 
bulunan binanın nöbeti ile ilgili görevlendirme kim tarafından yapılır, bu görevlendirme 
yazılı şekilde mi yapılır, bu görevlendirme ile ilgili belgeler muhafaza edilir mi, muhafaza 
edilmiş midir, eğer bu belgeler muhafaza ediliyorsa bu belgeler İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı'nın hangi biriminde muhafaza edilmiştir? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi, İDAM'da, sizler de hepiniz askerlik yaptınız, 31 
Aralık-31 Ocak arası arası, o ay için söylüyorum, nöbetler 1 aylık yazılır. 1 aylık yazıldığı 
için yani 19'unda veya öncesinde yazılan bir şey değil. Benim önceden de bir nöbetim vardır, 
3'ü veya 5'i tam tarihini hatırlamıyorum. Bana orada resim gösterirken, çünkü sadece 
19'undaki nöbet şeyimi söylediler ama ben orada fotoğraflara bakarken gördüm orada. Yani 
benim orada nöbetçi olduğum, bir ara askerler de vardır nöbette, 24 saat esasına göre 
tutuluyordu orada nöbetimiz. Dedim orada hatta, bak benim orada dedim bir görüşmem var, 
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eniştemle görüşmüşüm dedim, eşimle, saat akşamın gece 20.00, 20.30 sıraları falan dedim 
yani, benim orada nöbetçi olduğum yine aynı şeyde belli. Şimdi nöbet konusunda şey olunca 
çizelge, İDAM'daki, İDAM görevlisi istihbarat astsubayı veya oradaki bu sorumlular vardır, 
(??? Anlaşılamadı 04:09) nöbet çizelgesini yazan, onlar nöbet çizelgesi olarak yazılır, 5 yıl 
boyunca tahminimce, öyle tahmin ediyorum, arşi.. şey olur, ondan sonra önemsiz evraklar 
bölümünde, belki de duruyor da olabilir şu anda, imha da olmuş olabilir, onu tam net olarak 
bilmiyorum yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defterinde Mikdat Özbek ve size dair...

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 459. sıra nosunda 

belirtilen görevlendirme ile ilgili yazılar, bir bakar mısınız. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, doğrudur, daha sonradan şey yaptım, bu yazı 

benim yazım, doğrudur ben yazmışım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  O yazı size mi ait?
SANIK MUSA YILDIRIM: Tabi, bana ait. Ben yani daha sonradan gördüm, 

emniyetteyken göstermemişlerdi, gösterselerdi o zaman da tam şey yapardım yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki o zaman bununla 

bağlantılı şunu sorayım; herhangi bir görev icra edilmediği, göreve çıkılmadığı halde 
istihbarat personelinin görevlendirme kayıt defterinde göreve çıkılmış ve görev icra edilmiş 
gibi yazılar yazılır mıydı?

SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır, göreve gitmeyen yazmaz. Nasıl olabilir? Göreve 
gidecek olur, yazılır, ani bir durum değişikliği olur veya bir yerde bir olay olur, o başka tarafa 
şey olabilir yani görev esnasında. Onun haricinde yani görev defterine yazılmadan çok 
unutmazlarsa, çok istisna olmadığı (??? Anlaşılamadı 05:32) çıkılmaz yani. Olur ya acil bir 
durum da olabiliyor, aniden hareket şeyi, tarzına göre. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, eğer bu istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defterindeki yazılar size ait ise, bu yazıları ne zaman 
yazmışsınızdır?

SANIK MUSA YILDIRIM: Göreve çıkmadan önce yazılır. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü 19/01/2007 

görevlendirme tarih ve süresi sütunun altında yazanlar, 19/01/2007, çıkış 10.00, dönüş ise 
17.00 olarak yazılmış. Oradaki yazılar da size mi ait?

SANIK MUSA YILDIRIM: Oradaki bütün şey olarak yazılıyordu, şimdi şöyle, 
mesela 10.00, standart 10.00 gibi çıkacak oluruz ama, Bakırköy ile biliyorsunuz Maslak İl 
Jandarma arası 40 kilometrelik bir yol. Oraya gidebilmek için neyle gideceksin? Bir de mutat 
orada bellidir yani, ya toplu taşıma aracıyla ya da o istikamete giden başka şubeden, 
İstihbarat Şubeden kendi timimizden değil de, bir araç der ki mesela, benim der Beşiktaş 
istikametinde bir yerde görevim var 10 dakikalık, biz onlara sorarız, ya Bakırköy istikametine 
nöbetçiyim, göreve gideceğim, giden var mı diye. Öyle olursa öyle, yoksa da Maslak İl 
Jandarma'nın önünden otobüse bineriz, Zincirlikuyu'nun orada ineriz, oradan bineriz Şişli'den 
direkt Bakırköy'e araba olmadığı için, indi-bindi, öyle gideriz yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 1 ay öncesinden, 
daha doğrusu Aralık, bir daha söyleyeyin tarihleri, Aralık ayının sonuyla Ocak ayının sonu 
itibariyle...

SANIK MUSA YILDIRIM: Askerlik şeyini biliyorsunuz, aylık yazılır yani. Nöbet 
çizelgeleri aylık ve orada nöbet tutan biri de ben değilim yani. Bak orada belli 2 nöbet 
tutmuşum, 15 kişi tutuyor. Ya 1 gün öncesinde başka bir arkadaşım tutmuştur, 1 gün 
sonrasında başka bir arkadaşım tutmuştur yani. Tesadüfi 19'unda bana denk gelmesi yani o, 
aylık yazılır nöbet yani, en az 15 kişiye yazılıyordu, kişiye 2 nöbet gelecek şekilde.  Bazısına 
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3 olabilirdi 31 çekerse, 2-3 kişiye öyle denk geliyor. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki görevlendirmeler 

yapılırken, nöbet çizelgesi oluşturulurken Aralık ayı sonu itibariyle kimin hangi gün görevde 
olacağı belirlenmiş midir? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tabi, tarihi yazar, 1-2-3 mesela der ki, 1'de Musa 
Yıldırım örneğin, 2'de Mikdat Özbek, 3'te Hasan, öbüründe 4, yani herkesin yani askerlikte 
yapanlar bilir orada, herkes nöbet çizelgesine göre çıkar yani kafasına göre değil. Aylık 
düzenleniyor nöbet çizelgeleri. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki İstanbul İl Emniyet 
Müdürlüğü'nde kaç gün gözaltında tutuldunuz ve gözaltında yalnız mı tutuldunuz, biri veya 
birileri var mıydı yanınızda?

SANIK MUSA YILDIRIM: Benim yanımda o zaman hatırladığım, AVEA'nın mı, 
Türk Telekom'un bir Müdür Yardımcısı vardı. Bir tane de yine sivil vatandaş vardı, onu tam 
tanımıyorum. 3 kişilik bir nezarette tutulduk. Yani tahminen ya 6 ya 7... 6 gün de olabilir, 7 
gün de olabilir yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi 19 Ocak 2007 
tarihinde saat 15.38'de kullanımınızda bulunan 505 384 9314 numaralı hattınız Ünal Yıldırım 
adına kayıtlı 505 958 3969 numaralı hattan aranmış, 100 saniye süren bir telefon görüşmesi 
gerçekleşmiş. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam o doğrudur, benim... Devam ediyor musunuz 
Hakan Bey, söyleyim mi? 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet evet ben devam 
edeyim, siz zaten beyanlarınızda bu görüşmeden bahsediyorsunuz,  8 Ağustos 2016 tarihinde 
İstanbul 2. Sulh Ceza Hakimliğinde sorgunuz yapılmış, bu sorgunuzda Ünal Yıldırım ile 19 
Ocak 2007 tarihinde yapmış olduğunuz görüşme ile ilgili "O yılda Şişli Başsavcısı'nın 
sekreteri yani yanındaki çalışanı benim yeğenimdi, aradı, amca dedi, ben dedi, size 
misafirliğe gelemeyeceğim dedi, çalışmalarımız var dedi, yoğun dedi" şeklinde açıklamalarda 
bulunmuşsunuz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Ya tahmini olarak, şimdi şöyle ben şöyle anlatayım. O 
çocuk yeni işe girmiş biriydi yani, öz de yeğenim değil yani soy isim benzerliği uzaktan 
akrabam. Yani babamın amcasının torunu yani, yani uzaktan da olsa, 3-4 aylık şey, bekar 
olarak kalıyor, haftasonları, daha ileriki (??? Anlaşılamadı 09:29), o günde Cuma'ya denk 
gelmiş, Cuma günleri işten çıkınca bazen, Zincirlikuyu'da oturuyordum, Zincirlikuyu 
Lojmanları vardır biliyorsunuz, bazen oraya geliyor, ben de o gün nöbetçi olduğum için öyle 
bir konuşma yani bir sordular ya tahminen odur, çocuk dedim haftasonları çamaşırlarını falan 
yıkatmak için istirahat etmek için Şişli ile Zincirlikuyu evi yakın olduğu için bazen geliyordu 
bize.  

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani biz de zaten bunu 
okuyunca, ayrıntısı ile hatırlamışsınız, hafızanızın iyi olduğu sonucuna varmıştık. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul İl Emniyet 

Müdürlüğü ifadeniz 8 Ağustos 2016 tarihinde alınmış, sorgu yapan görevlilerce size "Hrant 
Dink'in öldürüldüğü 19/01/2007 günü nerede, ne zaman, kiminle, hangi görevdeydiniz?" 
şeklinde soru yöneltilmiş, siz de "Şu anki Bakırköy İlçe Emniyet Müdürlüğü'nün olduğu bina 
2007 yılında İstihbarata aitti, beni de o binanın nöbetini tutan askerlerin başında durmam için 
nöbete yazıyorlardı." 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "19 Ocak 2007 tarihinde 

burada 4 erle birlikte nöbet tutuyordum" demişsiniz. Sorguyu yapan görevliler tarafından size 
"19/01/2007 tarihli görevlendirme kayıt defteri incelendiğinde Astsubay Mikdat Özbek ile 
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Beşiktaş, Sarıyer, Bakırköy bölgelerinde görevli olduğunuz ve Beşiktaş MİT Müdürlüğü'nde 
görevli personel ile görüşmek ve Bahçeköy Merkez Camii'nde Cuma namazını takip etmek 
için görevlendirildiğiniz anlaşılmıştır" demiş İstanbul Emniyet Müdürlüğü görevlileri ve 
devamında da "Görev defterinde belirtilen bölgelere Mikdat Özbek ile birlikte gittiniz mi, 
19/01/2007 tarihinde icra etmiş olduğunuz görevin içeriği hakkında ifadenizi veriniz" 
denilmiş. Uzun bir soru bu, dilerseniz oturun devam edeceğim çünkü ben. Siz de "ben 
19/01/2007 tarihinde şu anki Bakırköy İlçe Emniyet Müdürlüğü'nün orada bulunan İstihbarat 
ait binada 4 erle birlikte nöbetteydim, biz göreve çıktığımız esnada tebliğ edilen görev 
yerlerini imzalar ve o şekilde işe çıkarız. Soruda belirtildiği üzere hakkımda yapılan 
görevlendirmeden haberim yoktur" demişsiniz. Sorguyu yapan görevliler tarafından 
"19/01/2007 günü saat 15.38'de, saat 15.40'da telefon görüşmelerini gerçekleştirdiğiniz 
zaman dilimine ait iletişim ve BAZ bilgileri incelendiğinde 505 384 9314 numaralı hattınızın 
İstasyon Cad. Odak Han No: 1 Bakırköy/İSTANBUL adresindeki AVEA operatörüne ait 
BAZ istasyonundan sinyal aldığı tespit edilmiştir. Hrant Dink'in ikametinin bulunduğu 
bölgeye hangi amaçla gittiniz, belirtilen adrese gitmeniz için sizi kim ya da kimler 
görevlendirdi, belirtilen adreste bulunduğunuz süreçte yanınızda kim ya da kimler vardı, 
açıklayınız?" denilmiş. Siz de "Bahsedilen noktalar, o tarihte nöbet tuttuğumu beyan ettiğim 
yere yakın çevrelerdir, ben soruda tespiti yapılan yerlere yemek almak için gitmiş olabilirim, 
telefonumun sinyal bilgileri bu yüzden o bölgede çıkmıştır. Nöbetlerimizi o dönemde idari 
kısımda görev yapan rütbeli arkadaşlar yazardı, ancak şu an isimlerini hatırlamıyorum. 
nöbetimi tutarken yanımda isimlerini hatırlayamadığım 4 er bulunmaktaydı" demişsiniz. 
Sorguyu yapan görevliler tarafından size "sizinle aynı bölgede bulunduğu tespit edilen Şeref 
Ateş'in, Mikdat Özbek'in ve Mustafa Küçük'ün hangi amaçla orada bulunduğunu açıklayınız" 
denilmiş sorgu yapan görevliler tarafından, siz de "olay günü 4 erle birlikte nöbet 
tutmaktaydım, yemek almak için çevreyi gezdiğim esnada yalnız başımaydım, soruda 
bahsedilen kişileri tanırım, karşılaşsaydım hatırlardım, bu şahısları görmedim, geldilerse de 
şu an hatırlamıyorum" demişsiniz. Sorgu yapan görevliler tarafından size, "Hrant Dink 
cinayetinin işlendiği süreçte özellikle ASAF, BÖF ve ASOF kısmında herhangi bir 
olağandışılık ya da hareketlilik sezdiniz mi?" şeklinde soru yöneltilmiş, siz bu soruya, "ben 
olayın olduğu gün Bakırköy ilçesinde 24 saat esasına göre nöbet tutmaktaydım, nöbet 
bitiminde 24 saat istirahatliydim, bu yüzden ASAF, BÖF ve ASOF kısmında yaşanan 
durumdan haberim yoktur" demişsiniz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi görüldüğü üzere, 

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 19 Ocak 2007 tarihli istihbarat personeli 
görevlendirme defterindeki görevlendirme ile ilgili bilginizin olmadığını, 19 Ocak 2007 
tarihinde Bakırköy'de jandarmaya ait binada 24 saat esasına göre nöbet tuttuğunuzu, yemek 
almak için çevreyi gezdiğinizi, bu esnada yalnız başınıza olduğunuzu, Şeref Ateş, Mikdat 
Özbek, Mustafa Küçük'ü tanıdığınızı, bu kişilerle karşılaşsaydınız hatırlayacağınızı, bu 
şahısları görmediğinizi, geldilerse de şu aşamada hatırlamadığınızı, olayın olduğu gün 24 saat 
esasına göre nöbet tuttuğunuzu ve nöbet bitiminde 24 saat istirahatli olduğunuzu, bu yüzden 
de ASAF, BÖF ve ASOF kısmında yaşanan durumdan haberiniz olmadığını beyan 
etmişsiniz. İstanbul İl Emniyet Müdürlüğünde ifadenizin alındığı tarihte yani 8 Ağustos 2016 
tarihinde, yine aynı tarihte Mustafa Küçük, Mikdat Özbek, Rahmi Özer, Emre Cingöz ve 
sizin İstanbul 2. Sulh Ceza Hakimliği'nde sorgunuz yapılmış. İlk olarak Mustafa Küçük'ün, 
ikinci olarak Mikdat Özbek'in, üçüncü olarak da sizin sorgunuz gerçekleşmiş. İlk sorgusu 
yapılan Mustafa Küçük, bu sorguda, kısaltarak okuyacağım, "bana isnat edilen suç sadece 
Hrant Dink'in öldürüldüğünde benim telefon sinyalim Bakırköy'de, şahsın öldürüldüğü tarihte 
verilmiş, ben hatırlamıyorum, o gün göreve gittiğimi hatırlamıyorum, çünkü üzerinden 10 yıl 
geçmiş, bakıyorum BAZ'ıma Bakırköy'de görünüyor, adrese bakıyorum Odakhan Cadde, 
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şeyde öyle yazıyor ve bizim Bakırköy'de Kaymakamlık'ın hemen yanında bir binamız var, 
şimdi düşünüyorum, oraya gitmiş olabilirim, bilmiyorum, orada evrak götürmüş olabilirim, 
evrak getirmiş olabilirim, nöbetçi arkadaşlarla görüşmüş olabilirim, dışarıdan bir vatandaş 
görüştüğüm şahıslar da hani iş yerimize gelmeyip de dışarıda görüşmüş olabilirim" şeklinde 
beyanda bulunmuş. İkinci olarak sorgusu yapılan Mikdat Özbek bu sorguda, yine kısaltarak 
okuyacağım, "O gün BAZ istasyonunun Bakırköy'de olması, o da saat 15.15 sıralarında 
olaydan sonra buraya gelme nedenimiz zaten bizim görev şeyimizde var, görevlendirme 
defterimde var, orada bizim İstihbarat Şubenin bir binası var hizmet veren, zaman zaman 
oraya tüm istihbaratçılar gider, görüşmeler yapar, dinlenir, yemeğini yer, çayını içer, yani 
orası bizim bir şubemiz gibi, bir merkezimiz ve oranın bir nöbetçisi olur, o gün de benim 
uzman çavuşum orada nöbetçi olduğunu söyledi, yani 9 yıl geçtiği için tam olarak 
hatırlamıyorum, Uzman çavuşum nöbetçi olduğunu söylediği için hatırlıyorum, uzman 
çavuşun yanına gitmiş olabilirim. BAZ istasyonu da zaten yani HTS'nin çıktığı BAZ 
istasyonu bizim merkezin olduğu yer" şeklinde beyanda bulunmuştur. Üçüncü olarak da sizin 
sorgunuz yapılmış ve bu sorguda, "Ben Bakırköy'de o olayın olduğu gün Uzman Çavuş 
olarak nöbet tutuyoruz Bakırköy'de, bizim bina var, İstihbaratın bir binası var, şu anda 
herhalde Emniyete devredilmiş, o zamanlar ben nöbet tutuyordum orada, tamam ben oranın 
içindedir veya yemek falan yoktur orada" demişsiniz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorgu yapan Hakim 

tarafından size, "Yanınızda kim vardı, Mikdat mı vardı?" şeklinde soru yöneltilmiş, siz de 
yanıt olarak "Onlar sonradan telefon açmışlar, sonradan gelmişlerdi oraya" demişsiniz. Sorgu 
yapan Hakim tarafından size, "Peki olay günü saat 6 sularında, 6 buçuk sularında İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığı'nda niye biraraya geldiniz" şeklinde soru yöneltilmiş, siz de yanız 
olarak "Hayır ben hiç, hiç oradan ayrılmadım, İl Jandarma Komutanlığı hiçbir yere 
ayrılamazsın nöbette, en fazla bulunduğun bölgede bir ihtiyacını gidermek için şey yaparsın" 
şeklinde yanıt vermişsiniz. Mikdat Özbek, İstanbul 2. Sulh Ceza Hakimliği sorgusunda 
"Uzman Çavuşu nöbetçi olduğunu söylediği için hatırlıyorum, Uzman Çavuşun yanına gitmiş 
olabilirim" şeklinde beyanda bulunmuş. İstanbul 2. Sulh Ceza Hakimliğinde ilk olarak 
Mustafa Küçük, ikinci olarak Mikdat Özbek, üçüncü olarak da sizin sorgunuzu yapıldığına ve 
dolayısıyla Mikdat Özbek'in iddia ve beyanlarınızın duruşma salonunda duymadığına göre, 
duruşma öncesi Mikdat Özbek ile ve mutlak surette Mustafa Küçük ile de yüksek olasılıkla 
konuşmuş olduğunuz anlaşılmakta. Çünkü üçüncü olarak sizin ifadeniz alınıyor ve Mikdat 
Özbek "Uzman Çavuşu nöbetçi olduğunu söylediği için hatırlıyorum, Uzman Çavuşun 
yanına gitmiş olabilirim" diyor. Oysaki bunu söylediği zaman siz henüz ben oradaydım 
beyanını mahkemede, Sorgu Hakimliği'nde beyan etmiş durumda değilsiniz. Siz 8 Ağustos 
2016 tarihinde İstanbul Sulh Ceza Hakimliği ifadenizde sorguyu yapan Hakimin yanınızda 
Mikdat Özbek'in olup olmadığı yönündeki soruya, "Onlar sonradan telefon açmışlar, 
sonradan gelmişlerdi oraya" şeklinde yanıt vermişsiniz.  

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi, İstanbul 2. Sulh 

Ceza Hakimliği sorgunuzda onlar dediğiniz kişiler kimler?
SANIK MUSA YILDIRIM: Sizin bahsettiğiniz Mikdat Özbek, onlardır yani. Şimdi 

baştan başlayım o yemek olayı, işte evinin etrafı falan dediniz ya. Şimdi bizim orada yemek, 
bizim rütbelilerin yemek yeme hakkı yoktur ve onun karşı tarafında ve etrafında 
biliyorsunuzdur büfeler var, yani ben evinin etrafı falan diye öyle bir şey olarak, ben evini de 
bilmiyorum şeyini de, oraya öyle bir şeyler eklenir gibi anlatıldı da, ben sadece dedim ki, 
yemek ihtiyacımız olmadığı için dedim, bana sinyali falan... Dedim en fazla karşı tarafta 
dedim market var veya dedim büfe var veya şey var, oradan bir ihtiyaç, yemek ihtiyacımı 
gidermek için sade zaten bahçenin etrafında, binanın bahçenin etrafı dört tarafı şey yani, ben 
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öyle demek istedim onu dedim yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok peki ben şeyi 

somutlaştırarak tekrardan sorayım, onlar dediğiniz kişiler somut olarak kimler?
SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi bak...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mikdat Özbek mi, yoksa 

Mustafa Küçük, Şeref Ateş'le yanlarında mı, üçünü mü kastediyorsunuz, birini mi, ikisini mi, 
onu netleştirelim yani? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Şimde ben ilk etapta Emniyet sorgusunda, burada yine 
soruldu işte Emniyet sorgusunda denilmiş ki dedi, Mikdat Özbek, işte Mustafa Küçük, Şeref 
Ateş oraya gelmediğini, görmediğimizi diye öyle bir ifade vermişsin dedi. Ben öyle o ifadeyi 
öyle... Bak, oraya dedim herkes geliyor, orada bir bina var dedim, onların o gün dedim gelip 
gelmediğini hatırlamıyorum dedim. Bak gelmiş de olabilirler dedim, ifademin devamlarında 
olması lazım yani, gelmemiş de... Normalde dedim orası bizim iş yeri, geliyor herkes geliyor, 
büro değil, Kaymakamlık araçları oraya bırakılıyor, sivil ve resmi araçları. İlçe Tarım 
Müdürlüğü'nün şeyleri vardı, çünkü oradayken, boş kalmamasının, oranın bahçesi geniş 
olduğu için emniyetli bir yer olsun... Şimdi biz nöbet diyince orada biz silahı elimize alıp 
çapraz duruşta nöbet tutan biri değiliz yani oradaki... Ve şey dediniz, 24 saat esasına göre 
nöbet tutuyor, doğrudur, ilk nöbetinde 24 saat esasına nöbet tutuluyormuş, çünkü aradan 
yıllar geçtiği için, sonraki, bir sonraki 19'undaki nöbetimde askerleri, buradaki şeyler de bilir 
yani, sorumlu komutanlar falan da bilir, Kısım Amirleri... Bizim askerleri personel 
yetersizliğinden, bir de o binanın çok çürük olduğunu biz nöbet tutanlar olarak söylüyorduk, 
bina çok eski bir bina olduğu için yıkılma tehlikesi vardı. Askerler oradan çekildikten sonra 
saat 5 gibi, 5 buçuk gibi bina nöbetçi tarafından kilitlenip geri şubeye dönülüyormuş. Şimdi 
sizin sormak istediğinize geleyim, 24 saat esasına şey yapmışsınız ama sonradan orada 
olmadığı... Hakimlikte de sordular, dediler ki, Maslak iş yerini orada saat akşam dediler, 
tahminen bilmiyorum da tam şeyini, akşam 6 gibi 7 gibi veya 5 gibi sinyalin...  Çünkü ikinci 
şeyde, ikinci nöbetimde o günkü nöbetimde askerleri aldıkları için binayı kilitleyip anahtarı 
ve görev şeyini iş yerine bildirmek için ben nöbet yerinden, o onunla ilgili şey yani, erken 
dönülmesi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet şimdi siz olayın 
olduğu gün Bakırköy siz 24 esasına göre nöbet tutmaktaydım... 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam ilk etapta öyle de buradaki (??? Anlaşılamadı 
22:16) de bilir, Alay da bilir yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 24 saat istirahatliydim 
ve 19 Ocak sorulduğu için de demişsiniz ki, bu yüzden ASAF, BÖF ve ASOF kısmında 
yaşanan olaylardan haberim yoktur. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam ben öyle hatırladığım için, ikinci dönemde 
sonradan bir emir gelmiş, demiş ki, bina çürük, askerleri de çekmişler oradan, askerler vardı 
erler, bina yıkılmak üzereydi yani, her tarafı çatlamıştı, yemek bile yani içeride 
yiyemiyorduk, bahçede genelde şey yapıyorduk. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki sizin 
kullanımınızda olan 505 384 9314 numaralı hat ile sizin adınıza kayıtlı fakat eşinizin 
kullanımında olduğu değerlendirilen 505 384 9311 numaralı hat arasında 19 Ocak 2007 
tarihinde sabah saatlerinde  saat 10.08'de ve 10.55'de olmak üzere iki ayrı görüşme var. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin kullanımızda olan 

505 384 9314 numaralı hat ile Ünal Yıldırım adına kayıtlı 505 958 39 69 numaralı hat 
arasında saat 15.38'te 1 görüşme ve yine eşinizin kullanımında olduğu değerlendirilen hat ile 
saat 15.40'da 1 görüşme daha var. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin kullanımınızda 
olan 505 384 9314 numaralı hat ile Şeref Ateş ve Mustafa Küçük'ün kullanımında olan hatlar 
arasında 19 Ocak 2007 tarihinde tüm gün boyunca herhangi bir görüşme gerçekleşmemiş. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Ben mi görüşmüşüm? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Gerçekleşmemiş, 
SANIK MUSA YILDIRIM: Ha tamam. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani Şeref Ateş ve 

Mustafa Küçük'le 19 Ocak tarihinde tüm gün boyunca herhangi bir görüşme yapmamışsınız.
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  19 Ocak 2007 tarihinde 

Mikdat Özbek ile ilk telefon görüşmeniz ise Mustafa Küçük, Şeref Ateş ve Mikdat Özbek'in 
kullanımında olan hatların Bakırköy'den sinyal aldıkları saatlerden sonraki saatlerde, saat 
17.57'de gerçekleşmiş. Bu durumda Mikdat Özbek, Şeref Ateş ve Mustafa Küçük sizi aramış 
ve bu arama sonrası Bakırköy'e gelmiş olamazlar, çünkü Şeref Ateş ve Mustafa Küçük'le 
hiçbir telefon görüşmeniz yok, Mikdat Özbek'le ise ilk telefon görüşmeniz 17.57'de...

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Oysaki onların 

Bakırköy'de telefonlarının sinyal verdiği saatler daha önceki saatler. Bu durumda siz; "Onlar 
sonradan telefon açmışlar, sonradan gelmişlerdi oraya" demişsiniz fakat onların sizi araması 
söz konusu değil. Bu konuda bir açıklama yapar mısınız? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır telefon açmışlar diye öyle bir şey hatırlamıyorum 
yani, telefon açmışlardır diye. 

MAHKEME BAŞKANI: Önce öyle beyan ettin. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam efendim ben yani orasını tam hatırlamıyorum 

belki yanlış bir...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi bakın, emniyet 

ifadenizde "ben onları görmedim, görmüşsem de hatırlamıyorum" demişsiniz ama "4 erle 
beraberdim, yemek almaya çıkarken de yalnızdım, onları da tanırdım, görseydim hatırlardım" 
dediniz, demişsiniz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sorgu Hakimliğinde ise, 

"Yanınızda kim vardı, Mikdat var mıydı?" şeklinde soru yöneltmiş sorgu yapan Hakim, siz 
de bu sefer, "Onlar sonradan telefon açmışlar, sonradan gelmişlerdi oraya" demişsiniz.  

SANIK MUSA YILDIRIM: Tam hatırlamadığım için yanına gelmişler diye soru 
sorunca, telefon açmışlar gelmişler gibisinden düşündüğüm için, yani onu ben bir art niyet 
veya şey olduğu için değil yani ben, tam hatırlamadığım için, çünkü yıllar geçtiği için, yani 
telefon açıp gelmişler de olabilir gibisinden düşündüğün için onu ben şey yaptım yani.  

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 8 Ağustos 2016 tarihli 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 19 Ocak 2007 tarihinde şu an Bakırköy İlçe 
Emniyet Müdürlüğü binasının jandarmanın kullanımında olduğunu 19 Ocak 2007 tarihinde 
bu binada 4 erle birlikte nöbette olduğunuzu beyan etmişsiniz. Sorgu yapan görevliler 
tarafından size "Hrant Dink cinayetinin işlendiği süreçte özellikle ASAF, BÖF ve ASOF 
kısmında herhangi bir olağandışılık ya da hareketlilik sezdiniz mi?" şeklinde soru 
yöneltilmiş. Yani İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nın 19 Ocak 2007 tarihinde ASAF, BÖF 
ve ASOF kısmında herhangi bir olağandışılık ya da hareketlilik var mı şeklinde bir soru 
yöneltilmiş, siz bu soruya "Ben olayın olduğu gün Bakırköy ilçesinde 24 saat esasına göre 
nöbet tutmaktaydım, nöbet bitiminde 24 saat istirahatliydim, bu yüzden ASAF, BÖF ve 
ASOF kısmında yaşanan durumdan haberim yoktur" şeklinde yanıt vermişsiniz. Sorgu 
sırasında İstanbul 2. Sulh Ceza Hakimliği yine aynı gün, 8 Ağustos 2016 tarihli sorgunuzda 
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size, 18:00 saatlerini kastederek "Saat 6 sularında, 6 buçuk sularında İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığında niye bir araya geldiniz?" şeklindeki soruya da, "Hayır ben hiç, hiç oradan hiç 
ayrılmadım" şeklinde yanıt vermişsiniz. Sizin kullanımınızda olan 505 384 9314 numaralı hat 
19 Ocak 2007 tarihinde saat 10:08'de Maslak, saat 10:55'te Levent, 15:30 ile 15:40 saatleri 
arasında Bakırköy, saat 17:57'de 4 Levent ve saat 18:15 ila 18:32 aralığında Maslak'ta 
bulunan BAZ istasyonundan sinyal almış. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ve yine sizin 

kullanımınızda olduğu belirtilen hat 19 Ocak 2007 tarihinde 21:40'da Büyükdere Caddesi 
Beşiktaş adresinde bulunan BAZ istasyonundan sinyal almış. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur, ben Zincirlikuyu'da oturduğum için oradan 
alıyor olabilir o geç saatteki. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin kullanımınızda 
olan 505 384 9314 numaralı hat 18 Ocak 2007 tarihinde, 1 gün öncesi, saat 10:13 ile 11:30 
saatleri arasında Beşiktaş'ta, saat 11:59 ila 12:16 saatleri arasında Esentepe Mahallesi Kore 
Şehitleri Şişli'de, saat 13.00'te Cihannüma Mahallesi Beşiktaş, saat 17:00 ile 17:11 saatleri 
arası Atatürk Oto Sanayi Sitesi Çiftkurtlar Binası Maslak, saat 18:00'de Nispetiye Caddesi 
No: 6 Levent ve son olarak da saat 20:03'te Esentepe Mahallesi Kore Şehitleri Caddesi Şişli 
adresinde bulunan BAZ istasyonundan sinyal almış. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin kullanımınızda 

olduğu değerlendirilen 505 384 93 14 numaralı hattın BAZ bilgilerine göre siz 18 Ocak 2007 
tarihinde Bakırköy'de değilsiniz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: 1 gün öncesinde değil mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK MUSA YILDIRIM: He, doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Çünkü az önce onları 

okudum. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Her gün nöbetçi olmadığım için  olmayabilir, doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu hattın BAZ 

bilgilerine göre, 19 Ocak 2007 tarihinde saat 10:08, 10:55'te ise Maslak ve Levent'tesiniz. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur, çünkü orada oturuyorum, bazı zaman... 

Sözünüzü kesmek istemem devam etmek istiyorsanız. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bitirmek üzereyim ben 

zaten...
SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla sizin 

kullanımınızda olan 505 384 9314 numaralı hatların BAZ bilgileri esas alındığında 18 Ocak 
2007 tarihi ile 19 Ocak 2007 tarihinde jandarmaya ait olan Bakırköy'deki binada 24 saat 
esasına göre nöbet tutmuş olmanız olanaksız. Siz de kullanımınızda olan hattın BAZ 
bilgilerini dava açıldığında incelemiş olmalısınız ki İstanbul İl Emniyeti ile İstanbul 2. Sulh 
Ceza Hakimliği sorgunuzdaki 24 saat esasına göre nöbette olduğunuza yönelik beyanınızın 
aksine, 15 Mart 2018 tarihli 70. duruşmada "Efendim biz 9-10 gibi nöbeti devralıyoruz, bazı 
zamanlar 24 saat esasına göre ikinci görev, önemli görevimiz varsa akşam mesai bitiminde 
bitiyor, yani sabit bir şey" demişsiniz. Mahkeme Başkanı'nın "O gün nasıldı, bütün mesai 
boyunca orada mıydın, hatırlıyor musun" şeklindeki sorusuna da "Hatırladığım kadarıyla 
öğlen sıralarında oradaydım efendim, geç saatlere kadar" şeklinde yanıt vermişsiniz. Sizin 
kullanımızda olan hat, 19 Ocak 2007 tarihinde, saat 10.08'de Maslak'ta, 10.55'te 4 Levent'te, 
15.38 ila 15.40 saatleri aralığında Bakırköy'de İstasyon Caddesi Odak Han No:1 Bakırköy 
adresinde sinyal almış. Sizin kullanımınızda olan 505 384 93 14 numaralı hattın saat 10:55 ila 
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saat 15:38 aralığında ise BAZ bilgileri ise bulunamamış, herhangi bir yerden sinyal almamış 
görünüyor. Mikdat Özbek'in kullanımında olan, 537 795 7532 numaralı hat ise, 19 Ocak 
2007 tarihinde saat 10:18, 10.22'de Pınar Mahallesi Sarıyer/İSTANBUL, saat 11:10'da Yıldız 
Posta Caddesi Gayrettepe Türk Telekom binası, saat 11:20'de Barbaros Bulvarı Yıldız 
Apartmanı No:18 Balmumcu Beşiktaş, 13:50'de Zeytinburnu, 14:22'de İncirli Caddesi, 
15:09'da ise İstasyon Caddesi Odak Han No:1 Bakırköy adresinde bulunan BAZ 
istasyonundan sinyal almış. Mikdat Özbek'in de 537 795 75 22 numaralı hattının saat 11:12 
ila saat 13:50 aralığında BAZ bilgileri bulunmamakta. Sizin ve Mikdat Özbek'in 
kullanımında olan hatların HTS kayıtları ve sizin istihbarat personeli görev defterine göre 
Mikdat Özbek'le birlikte olduğunuza yönelik kayıtlar dikkate alındığında, 19 Ocak 2007 
tarihinde sabah ve öğlen saatlerinde Mikdat Özbek ile bir arada mıydınız ve Bakırköy'e 
beraber mi geldiniz?

SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır şimdi şöyle efendim bakın onu bir daha 
açıklayayım. Görev defterine Unsur Komutanım ve ben görevlendirme olarak yazılıyor, 
orada da yazıyor defterde. Ben nöbetçi olduğum için nöbet yerime gidiyorum, ya mutat diye 
yazıyor, büyük ihtimal o şeylerin şeyine göre belediye otobüslerinden indi-bindi yaparak 
gidiyorum, o da diğer görevlerini takip etmek için... Şimdi görevlendirme iki kişi yazılıyor 
ama ben nöbetçiyim o gün, nöbetçi olduğum için unsur beraber yazılır görev defterine. Ben 
nöbet yerime gidiyorum, o da diğer görevlerini takip ediyor. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben şunu sormak 
isterim...

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Eğer Bakırköy'de 

nöbetçiyseniz bu 1 ay öncesinden, 15 gün öncesinden belirlendiyse 19 Ocak 2007 tarihinde 
Bakırköy'deki İl Jandarma binasında nöbet tutmanız gerekiyorsa...

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstihbarat personeli 

görevlendirme kayıt defterinde neden Mikdat Özbek ile beraber göreve çıktığınız yazıldı ve 
neden bu yazı sizin tarafınızdan bizatihi kaleme alınmış vaziyette? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Ama ben çıkarken yazıyoruz orada, sabah nöbete 
giderken yazıyoruz o şeyi yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, göreve göre 
Beşiktaş MİT Müdürlüğü görevlileri...

SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam ben... Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Personeli ile görüşmek 

ve Bahçeköy Merkez Camii'nde cuma namazını takip etmek için görevlendirildiler. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi görevlendirme bu, 

ama siz diyorsunuz ki Aralık ayının sonu itibariyle benim 19 Ocak'ta Bakırköy'deki 
Jandarmaya ait binada nöbetçi olacağın belirlenmişti. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak'ta oradaysanız 

o zaman neden bu görevlendirme defterinde beraber Mikdat Özbek'le birlikte 
görevlendirilmiş yazıyorsunuz ve neden bu görevleri icra ettiğiniz yazılı? 

SANIK MUSA YILDIRIM:  Ben yine anlatıyorum bak, unsur olarak görevlendirme 
beraber yazılır, ben nöbet yerime gidiyorum, o da diğer oradaki yazan görev yerlerine 
gidiyor. Orada baktığınızda zaten diğer tarafta da onun gittiği yerde de benim sinyalim yok 
yani. 

MAHKEME BAŞKANI: Musa Yıldırım bak soru çok net.
SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
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MAHKEME BAŞKANI: Anlamıyor musun, idrak edemiyor musun? Bak çok net, 
aynı anda hem burada hem nöbette olamazsın. Nöbette olacağın 1 ay öncesinden belli. Bunu 
bizatihi sen doldurduğunu da söylüyorsun, yani bu bir...

SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi efendim ben şunu demeye çalışıyorum herhalde 
ya...

MAHKEME BAŞKANI: Mantıklı bir izahatı varsa onu duymak istiyoruz senden. 
Başka şeyler anlatıyorsun. Başka sorularda da başka şeyler anlatıyorsun, soru gayet net. Bir 
açıklaman varsa bunu duymak istiyoruz. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi efendim bak, görevlendirme defterinde doğru 
diyorum, Unsur Komutanımla beraber yazılıyor ama diyorum, ben Bakırköy'e gidiyorum, o 
da diğer görevini gidiyor diyorum yani iki unsur olarak yazılıyor.

MAHKEME BAŞKANI: Aynı anda iki yerde olamayacağın malum, değil mi? Buna 
akıl mantık çerçevesinde müdriksin. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır zaten...
MAHKEME BAŞKANI: Yani bu nasıl oluyor? Yani hem nöbette hem bu görev 

defterinde yazılan yerde olamayacağın belli.
SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır oraya, efendim bakın...
MAHKEME BAŞKANI: Bunu bizatihi sen yazmışsın, birinin yönlendirmesiyle mi 

yazdın?
SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır hayır efendim, şöyle bak, şunu anlatmaya, ben 

herhalde yanlış anlatıyorum özür dilerim de, görevlendirmeye beraber yazıldı, ben Bakırköy'e 
nöbetime gittim, Unsur Komutanım da diğer görevlere gitti yani. Orada yazıyor, Beşiktaş 
falan çünkü görevlendirme unsur olarak beraber yazıldığı için diyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Bundan 1 ay öncesinde Bakırköy'de nöbetçi olacağın 
binada belli değil mi? 

SANIK MUSA YILDIRIM: O günlük yazılan şey, çünkü unsur komutanı ile ben 
Bakırköy'e nöbete gidiyorum, o da diğer görevlerini takip edip geliyor yani, öyle yazılıyor 
bizde. 

MAHKEME BAŞKANI: Peki nöbetteki insanlar başka yerlerde görevli olarak 
yazılıyor mu? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Unsur komutanımla beraber yazıldığımız için öyle 
yazıyoruz efendim, ayrı ayrı çift kişi yazmıyoruz, mesela ayrı Bakırköy, o da ayrı Beşiktaş 
falan diye yazılmıyor yani. Yani birleşik olarak yazıldığı için yani. 

MAHKEME BAŞKANI: Böyle bir uygulama var mı yani Jandarma İstihbaratta? 
SANIK MUSA YILDIRIM: Tabi efendim öyle tabi, tabi öyle yazılıyor yani, unsur 

olarak çıkılıyor göreve ya bunda bir yanlış (??? Anlaşılamadı 35:51)  
MAHKEME BAŞKANI: Neyse rütbelilerine de sorarız orada o zaman. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam öyle yani, görevlendirme unsur olarak 

yazılıyor, ben Bakırköy'e gittim...
MAHKEME BAŞKANI: Çelişkiyi gideremedik ama, rütbelilerine de sorarız artık. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam sorun efendim, yani çünkü öyle. Yani iki yere 

yazılmıyor yani, unsur olarak görev yazılır, benim görev yerim Bakırköy'dür, o da diğerlerini 
takip eder, birleşik yazılıyor unsur olarak yazılıyor, unsur unsur görevlendirme. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki unsurlarda tek 
kişinin, tek personelin göreve çıkması yasaktır diye bir beyanı çok iyi hatırlıyorum, şu anda 
kimin beyanı olduğunu söyleyebilir durumda değilim ama unsurların en az iki kişiyle beraber 
göreve çıkma zorunluluğundan bahsedilmekte. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Şimdi şöyle söyleyeyim, mesela Beşiktaş Adliyesi'nde 
bir evrak gelecek örneğin...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır bakın bakın 
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tamam evrakı bırakıyorum, evrak üzerinden gitmeden, şimdi Beşiktaş MİT görevlileri ile 
görüşmek, Bahçeköy Merkez Camii'nde cuma namazını veya sonrasını, önceki ve sonraki 
faaliyetleri takip etmek için görevlendirme yazıyor. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evraktan bahsetmiyoruz, 

ve ben çok iyi hatırlıyorum ki ifadesi alınan sanıklardan bir tanesi "Unsurlar göreve çıkarken 
hiçbir zaman tek başlarına çıkamazlardı, mutlaka iki kişi çıkmak zorundalardı" diye bir 
beyanı var. Unsurlar kural olarak iki kişi olarak mı göreve çıkarlar veya üç kişi olarak mı 
göreve çıkarlar, tek göreve çıkarlar mı?

SANIK MUSA YILDIRIM: Genelde unsur olarak çıkarlar ama ben nöbetçi olduğum 
için, mutat gittiğim için bir kişiyi yanımda beni koruma olarak nöbet yerine götüreceğim diye 
bir şey yok yani nöbetçiler normal olarak mutat vasıtayla nöbet yerine gidebiliyorlar yani. 
Ben de mutat vasıtayla nöbet yerime gittiğim için ama şu anda tam hatırlamıyorum, büyük 
ihtimal o güzergah olduğuna göre otobüsle gitmişim, yine ben o baştaki şey dediniz ya 24 
saat, doğrudur, 24 saat esasına göre tutuluyordu. Sonradan askerleri, İl Merkezin askerleriydi, 
onlar resmi askerlerdi, çevresinde kuleler vardı, birkaç gün sonra askerleri geri çektikten 
sonra, bina da sıkıntılı olduğu için saat 5 ev 5 buçukta en geç nöbet bitecek diye öyle bir 
şeyle ondan sonra geceleri nöbetçi kalmadı yani ve devamında da bir sürü nöbetçi vardı. 

 KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Binanın durumu bu 
kadar kötü idiyse orası dinlenmek için gelinen bir mekan özelliği taşıyor muydu?

SANIK MUSA YILDIRIM: Ama mecbur yani, başka şey yok yani. Hem de 
koruması... Bak şimdi o binanın dışarıda kapısı var...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam koruması 
yapılıyor, tamam jandarmaya ait bir bina fakat eğer yıkılma tehlikesi taşıyorsa yine ifadesini 
veren sanıkların bir kısmı yemek yemek, dinlenmek için oraya giderdik diyor.

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O bina dinlenmeye 

uygun bir bina mıydı, eğer yıkılmak üzereyse? 
SANIK MUSA YILDIRIM: Yahu çok eski ama mecbur, ne yapacak, çünkü bak aynı 

zamanda oranın kullanılmasını amacı, bina jandarmaya ait olduğu için biliyorsunuz burada 
çok büyük katliamlar yapıldı, nizamiyeden rahat girebiliyorlardı, isteyen arabasını 
koyabiliyor, tinerciler içeri girebiliyordu. O kapının kilitli olmasını kontrol etmek..

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın ben onu 
söylemiyorum, niye nöbet tutulduğunu niye muhafaza edildiği sormuyorum. Yıkılmak üzere 
olduğunu söylediğiniz bu bina istirahate elverişli bir bina mıydı, onu soruyorum size. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tabi istirahate elverişliydi. Koğuşları vardı, odaları 
vardı ama bina biraz şeydi yani, çatlamıştı sağından solundan yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O zaman 
somutlaştırmak bakımından soracağım, 19 Ocak 2007 tarihinde Musa Yıldırım olarak siz 
MİT görevlileri ile Bahçeköy'de, Beşiktaş'ta, Bakırköy'de veya herhangi bir yerde, herhangi 
bir görüşme yaptınız mı? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Aynı gün mü? O gün için?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Evet.
SANIK MUSA YILDIRIM: Yok ben o gün görüşmedim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 

Mikdat Özbek ile birlikte herhangi bir görev icra ettiniz mi? 
SANIK MUSA YILDIRIM: 19 Ocak, işte ben dediğim gibi beraber 

görevlendirilmemiz yapıldı, ben nöbet yerime...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Fiilen bir görev icra 

ettiniz mi, yani Mikdat Özbek ile beraber yola çıkıp herhangi bir faaliyeti beraber yaptınız 
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mı? 
SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır, hayır, zaten beraber olsam sinyaller de o kadar 

bulunduğuna göre herkesin mutlaka yanında sinyalim olması lazımdır yani. Yok yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mikdat Özbek, 7 

Ağustos 2016 tarih İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde "Bahçeköy'e ne görevi için 
gittiğimi hatırlamıyorum, Beşiktaş'ta, Beşiktaş MİT'te görevli personel ile zaman zaman bir 
araya gelip görevimiz ile fikir alışverişinde bulunuruz ancak o gün görüşüp görüşmediğimi 
hatırlamıyorum." Bakırköy'ü de kastederek "9 yıl geçtiği için o yüzden o bölgeye gittiğimi 
hatırlamıyorum. Gittiysem de Hrant Dink isimli şahıs için gitmedim. Belirttiğim gibi o adresi 
de hatırlamıyorum. Gittiysem MİT personeli ile görüşmeye gitmiş olabilirim. Çünkü MİT 
personeli ile görüşme yaptığımız zaman onlar nerede ise onların yanına biz gidiyoruz. O 
bölgeye gittiğimi hatırlamıyorum, telefonda görüştüğümü de hatırlamıyorum" şeklinde 
beyanda bulunmuştur. Siz 15 Mart 2018 tarihli 70. duruşmada "Unsur Komutanım, Beşiktaş 
MİT görevlileri ile ben de zaman zaman görüşüyordum, onlarla görüştü yani" demişsiniz. Bu 
beyanınız üzerine Mahkeme Başkanı, "Olay günü, olay gününde nöbetteydim diyorsun, olay 
günü gittin mi?" şeklinde soru yöneltmiş, siz de yanıt olarak "Olay günü ben, Unsur 
Komutanım, oradan görüşüp oraya geldi" demişsiniz. Şimdi Unsur Komutanınız Mikdat 
Özbek'in 19 Ocak 2007 tarihinde icra ettiği görev veya görevlerle ilgili bilginiz var mı? 
Mikdat Özbek 19 Ocak 2007 tarihinde MİT görevlileri ile görüşüp görüşmediğini 
hatırlamadığını beyan etmekte, siz ise 19 Ocak'ta MİT görevlileri ile herhangi bir görüşme 
yaptığınıza yönelik bir iddiada bulunmamakta iken Mikdat Özbek'in MİT görevlileri ile 
görüştüğünü beyan etmektesiniz, bunun dayanağı ne?

SANIK MUSA YILDIRIM: Ben tahmini olarak söylüyorum yani, görüşmüş olabilir, 
görüşmemiş olabilir, çünkü ben beraber olmadığım için, MİT görevlileri ile ben de 
görüşüyordum, çünkü konumda olan biz El Kaide ve Hizbullah bölümüne baktığımız için 
arada ben de görüşüyordum yani biriyle, yani ayda yılda bir ama diğer türlü ben Bakırköy'e 
gittiğim için nöbet yerine, orasını bilmiyorum belki yanlış mı anlattım, şey oldu onu 
bilmiyorum yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: "Olay günü ben, Unsur 
Komutanım oradan görüşüp oraya geldi" demişsiniz 70. duruşmada. 

SANIK MUSA YILDIRIM: E belki yanlış ifade etmişimdir yani. Çünkü ben, belli 
zaten sinyallerden de belli, ben kimseyle biliyorsunuz, kimseyle görü... bir eşim, bir yeğenim, 
yani öyle bir aktif kimseyle bir şeyim de yok yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: O zaman Mikdat 
Özbek'in MİT görevlileri ile görüşüp görüşmediği konusunda aslında bir bilginiz mevcut 
değil yani. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tabi onu bilmiyorum yani, görüşmüş de olabilir. Bazı 
zaman biz görüştüğümüzde yani genelde onların MİT binasına almıyorlardı, dışarıda 
görüşmeye, 3-5 dakika fikir almak için, onlardan bazı bilgiler almak için çalışmamız ile ilgili 
şeyler. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Kullanımınızda bulunan 
505 384 9314 numaralı hattınızın, 19 Ocak 2007 tarihinde saat 15.40'dan sonra ilk sinyal 
bilgisi saat 17.57'de. Bu saatte hattınız, yani 17.57'de hattınız, Büyükdere Caddesi No: 43, 4. 
Levent/İstanbul adresindeki BAZ istasyonundan, saat 18.15'te Atatürk Oto Sanayi Sitesi 
Çiftkurtlar binası No: 78 Maslak/İstanbul adresindeki BAZ istasyonundan ve 18.32'de Eski 
Büyükdere Caddesi No:13 Tahirağa Çeşme Sokak Ayazağa İş Merkezi Maslak/İSTANBUL 
adresindeki BAZ istasyonundan sinyal almış. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şeref Ateş'in 

kullanımında olan 505 214 9888 numaralı hat, 19 Ocak 2007 tarihinde saat 17.19'da 
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Büyükdere Caddesi No: 13 Tahirağa Çeşme Sokak Ayazağa İş Merkezi Maslak adresindeki 
BAZ istasyonundan sinyal almış. Mustafa Küçük'ün kullanımında olan 505 544 8619 
numaralı hat 19 Ocak 2007 tarihinde saat 17.08'de Atatürk Oto Sanayi Sitesi Çiftkurtlar 
Binası No: 78 Maslak ve saat 18.03'te Ayazağa 1 TT Binası İTÜ Kampüsü içi Maslak 
adresindeki BAZ istasyonundan sinyal almış. Şimdi dolayısıyla sizin Atatürk Oto Sanayi 
Sitesi Çiftkurtlar Binası, Büyükdere Cad. No:3 Tahirağa Çeşme Sokak Ayazağa İş Merkezi, 
bunlar İstanbul İl Jandarma Komutanlığı'nın yakınında olan BAZ istasyonları. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin 19 Ocak tarihinde 

17.57'den sonra da sinyal bilgileriniz buradan vermekte. Şeref Ateş ve Mustafa Küçük'ün de 
sinyal bilgileri yine bu bölgeden çıkmakta. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakırköy'den 4 Levent 

ve Maslak'a siz Mikdat Özbek, Şeref Ateş, Mustafa Küçük ile veya bunlardan bir veya ikisi 
ile beraber mi geçtiniz? 

SANIK MUSA YILDIRIM: Hayır, hayır. Ben onlarla gitmedim, gitsem sinyaller 
var, benim de sinyalim olması lazım yanlarında. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: BAZ bilginiz yok.
SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam, hayır hayır şimdi orada...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizin, sizin... Bakın şunu 

söylemeye çalışıyorum; 15:40'dan sonraki ilk sinyal bilginiz 17:57'de. Dolayısıyla yol 
güzergahında...

SANIK MUSA YILDIRIM: Doğrudur dönüş yapıyordum, iş yerine dönüş 
yapıyorumdur Bakırköy'e. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yol güzergahında sinyal 
bilgileriniz olmadığı için, Şeref Ateş, Mustafa Küçük, Mikdat Özbek'le aynı yerlerden BAZ 
verip vermediğinizi göremiyoruz, çünkü ilk sinyaliniz 15:40'tan sonra 17:57'de. Ama 
17:57'de, 18:15'te sinyal aldığınız yerler ile Mustafa Küçük ve Şeref Ateş'in sinyal aldığı 
yerler aynı adrese ait BAZ istasyonları. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Tamam orası iş yeri, iş yerinin şeyi hep oradan alıyor 
sinyalleri. Maslak Jandarma Binasındaki sinyallerin hepsi o dediğiniz yerlerden alıyor yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla siz 
diyorsunuz ki, ben yalnız başıma hareket ettim, onlarla beraber dönmedim. 

SANIK MUSA YILDIRIM: Evet, büyük ihtimal, yani tam şey olduğu için, nöbet 
yerinde mutlaka ya belediyenin arabasını veya da başka oradan görevden dönen birinin 
arabasıyla, yüzde doksan belediye arabalarıyla Zincirlikuyu'ya kadar gidiyorduk. Oradan 
direkt araba vardı, Bakırköy Meydan vardır yani orada, kahvelerin olduğu, Kaymakamlık'ın 
arka tarafında. Öyle yani şey yapıyoruz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şu anda bu kadar Hakim 
Bey sorularımız.

MAHKEME BAŞKANI: Tamam yerine geçebilirsin. 
SANIK MUSA YILDIRIM: Sağ olun. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Mikdat Özbek. Eğer 

uygunsa. 
MAHKEME BAŞKANI: Tamam. Oturabilirsin Mikdat.
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Sağ olun Başkanım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yazışmalarda 535 280 

0171, 537 795 7532, 505 380 1071, 505 380 1076 ve 532 637 1144 numaralı hatların sizin 
kullanımınızda bulunan hatlar olduğu belirtilmiş. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: İlk numarayı bir daha tekrar eder misiniz?
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 535 280 0171. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: 1071 vardı ama onu hatırlamadım. 1071 var mı ayrıca? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 1071 ayrıca var. 505 380 

1071 var ayrıca. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: İlk numarayı bir daha tekrar eder misiniz? 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 535 280 0171. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani onu hatırlamadım ama benim adıma kayıtlıysa 

benimdir. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani bu hatların sizin 

kullanımınızda olan hatlar olduğu bildirilmiş İstanbul İl Jandarma Komutanlığı tarafından 
yapılan yazışmalarda. Denmiş ki 530 441 0111, 534 611 9090...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 553 347 7599, 535 280 

0171, 537 795 7532, 505 380 1071, 505 380 1076, 532 637 1144. Bunlar İstanbul İl 
Jandarma Komutanlığının...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani diğerlerini hatırladım da, o bir tanesini pek 
hatırlayamadım. Benim adımaysa muhtemelen benimdir diye düşünüyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yani kullanımınızda 
olduğu bildirilmiş.

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Benim ve eşim ve çocuklarıma aldığım hatlar. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu hatların yanı 

sıra 2006-2007 yıllarında kullandığınız başkaca hat veya hatlar var mıydı?
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani iki bin... Ben buraya 2004'te geldim onun 

haricinde hatırlamıyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 7 Ağustos 2016 tarihli 

İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizi "2004-2009 yılları arasında İstanbul İl Jandarma 
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü'nde Terör Kısmı C Timinde Unsur Komutanı 
yaptım, çalıştığım birim dini motifli örgütlerden El Kaide ve Hizbullah örgütlerinin 
faaliyetlerine bakmaktaydım" 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şeklinde beyanda 

bulunmuşsunuz. El Kaide ve Hizbullah örgütü ile ilgili çalışmaların yanı sıra çalışma 
yaptığınız başka konular var mıydı? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani TİM Komutanımızın, bunu buradaki sorgumda da 
söylemiştim, TİM Komutanımızın yaptığı çalışmalara yardımcı olmak adına faaliyetlerimiz 
olmuştur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hatırladığınız bu iki 
alan dışında, yoğun çalışma yaptığınız başka alanlar hatırlıyor musunuz, yani TİM 
Komutanlarınızın emri ile de olsa?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Ya bir şeyi hatırlıyorum yani şu Işık Evleri'ne yönelik 
çalışmamız  vardı, onu hatırlıyorum. 

50 11

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 7 Ağustos 2016 
tarihlih İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadenizde "Beşiktaş MİT'te görevli personel ile de 
zaman zaman bir araya gelip ilgili fikir alışverişinde bulunuruz" şeklinde beyanda 
bulunmuşsunuz. 
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SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet, 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul'da görevli 

olduğunuz tarihlerde MİT görevlileri ile görüşme nedenleriniz nelerdi, görüştüğünüz MİT 
görevlileri kimlerdi, fikir alışverişi olarak ifade ettiğiniz husus, istihbarat paylaşımı mıydı?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Tamamen istihbarat paylaşımı, çalışmalarımıza yönelik. 
Yani görev alanımıza yönelik çalışmalarımız konusunda. Şimdi bununla ilgili İl Jandarma 
Komutanımız ve İstanbul zannedersem MİT Bölge Müdürü, İl Jandarmada bir şey 
yapmışlardı bize, toplantı şeklinde, bilgi paylaşımında bulunmamız gerektiği, (??? 
Anlaşılamadı 50:57) konularda paylaşımlar yapmamız gerektiği söylendi. Bu da şu açıdan; 
bizim yaptığımız çalışmalarla MİT'in yaptığı çalışmaların çakışmaması. Yani haberdar 
edelim ki birbirimizin çalışmasını herhangi bir sekteye uğratmayalım şeklindeydi. Bundan 
dolayı MİT personelleri ile zaman zaman görevlerimize yönelik görüşmelerimiz olmuştur. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz orada kiminle 
görüşürdünüz, kimdi muhatabınız, karşılığınız?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani şimdi bunu MİT personeli gerçek ismidir değil mi 
bilmiyorum, Ercan Bey diye biri vardı. Genelde onunla görüşüyorduk. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tek kişi olarak mı 
görüştünüz? Yani bir tek Ercan Bey'le mi muhataptınız siz?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi şöyle, biz genelde onunla görüşüyorduk ama 
önemli bir konu varsa üst müdürlerine aktarılıyordu, bizim müdür seviyesinde görüşmeler de 
oluyordu o şekilde. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki MİT görevlileri ile 
görüştüğünüz gibi İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevlileri ile de görüşür müydünüz, 
görüşüyorsanız hangi kapsamda görüşürdünüz ve kimlerle görüşürdünüz?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani benim unsur olarak MİT'le görüştüğüm şekliyle İl 
Emniyet Müdürlüğü'yle bir görüşmem yoktu. Sadece bir operasyonel anlamda bir görev varsa 
onu paylaşırdım, onun haricinde bilgi alışverişinde bulunmadık Emniyetle, yani benim 
unsurum olarak. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 19 Ocak 2007 
tarihinde kullanımızda olan 537 795 7532 numaralı hat ile saat 10:18'de ve 15:09'da Şeref 
Ateş ile 2 kez, saat 10:22'de, 13:50'de, 14.22'de Çağatay Altınordu adlı şahısla 3 kez, saat 
11.10'da ASAF 4. İstihbarat Unsur Elemanı Mehmet Hanifi Aydın ile saat 11.10'da, saat 
17.57'de ASAF Tim Komutanı Serkan Özel ile, 17:57, 18:15, 18:32 saatlerinde Musa 
Yıldırım ile 3 kez, 17:58'de ASAF 3. İstihbarat Unsur Elemanı Erdal Bozkurt ile 
görüşmüşsünüz. Çağatay Altınordu kimdir, 542 436 6248 numaralı hat, Çağatay 
Altınordu'nun kullanımında olduğu söylenen hat, onun tarafından mı kullanılmaktaydı, bu hat 
ile 19 Ocak 2007 tarihinde 3 kez neden görüştünüz? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani o gün muhtemelen, kim olduğunu hatırlamıyorum 
şu an için, haber elemanı olabilir, göreve yönelik bilgi aktarım amaçlı olabilir, yani şahsı tam 
şu an kim olduğunu hatırlamıyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 19 Ocak 2007 
tarihinde Mehmet Hanifi Aydın ve Erdal Bozkurt'la görüşme nedeniniz neydi ve ne 
konuştunuz? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Eee, yanlış hatırlamıyorsam, Erdal Bozkurt da, Mehmet 
Hanifi Aydın da benim unsurumda. Muhtemelen görevle ilgili alakalıdır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihli 
istihbarat personeli görevlendirme kayıt defterinde, görevlendirme maksadı başlığı altında 
Musa Yıldırım ile birlikte Beşiktaş MİT Müdürlüğü personeli ile görüşmek ve Bahçeköy 
Merkez Camii'nde cuma namazını takip etmek ile görevlendirildiler ifadeleri mevcut. Görev 
bölgesi sütununda da Beşiktaş, Sarıyer, Bakırköy yazılmış. 
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SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihli 

istihbarat personelini görevlendirme kayıt defterinde Aycan Oktaylar'ın İstihbarat Şube 
Müdürü olarak isim ve imzası var. Bu belgenin alt kısmında komutan ibaresinin yanında, 
altında veya üstünde isim ve imza bulunmamakta. Bu belgede yazılı olan komutan kimdir ve 
neden komutan imzası yoktur bu belgede?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi o belgeden sorumlu komutan İstihbarat Şube 
Müdürü. Yani oradaki komutan kastedilen muhtemelen, tahminim İstihbarat Şube Müdürü. 
Yani onu sadece şey imzalar. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın iki tane, bakın 
burada şu sütunda...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstihbarat Şube 

Müdürü'nün imzası, adı soyadı ve rütbesi başlığı var. Şurada da komutan diye ayrı bir ibare 
açılmış. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şurada zaten Aycan 

Oktaylar'a tekabül ediyor bu, bu sütunda imzaları var. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şurada bak, yani şey olarak bunun İDAM'dan sorumlu 

kişi, yani en İstihbarat Şubenin sorumlu komutanı şeydir, İstihbarat Şube Müdürü'dür. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki istihbarat personeli 

görevlendirme kayıt defteri...
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Olarak geçiyor, 

dolayısıyla istihbarat personeli ile ilgili bir görevlendirme kayıt defteri ve orada İstihbarat 
Şube Müdürü'nün imzası, adı, soyadı ve rütbesi zaten bir sütun ve başlık olarak var. Ama 
altında ayrıca komutan diye bir ibare açılmış.  

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani benim tahminim bu, ama şimdi bu defterin 
talimatında onu kimin dolduracağı, kimin imzalayacağı muhtemelen yazıyordur. Yani bu 
defterin sorumlu komutanı İstihbarat Şube Müdürü'dür. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki, 19 Ocak 2007 
tarihli istihbarat görevlendirme kayıt defterinde siz ve Musa Yıldırım ile ilgili emrin tarih ve 
sayılı sütununun altına yazan ibareler nelerdir, bu ibareler ne anlama gelmektedir ve bu 
kısımda sayıların üstü neden çizilmiş ve değiştirilmiştir?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Tekrar eder misiniz? Şimdi burada araç plakasının üzeri 
çizilmiş, muhtemelen bunu şu şekilde tahmin ediyorum, Şeref Ateş'in görevinde de Osman 
Kırçalı'nın üstü çizilmiş. Yani burada muhtemelen TİM Komutanı Serkan Özel göreve 
gitmiş, yani sonradan kendi görevlendirmesini planlamıyor, kendisi ben göreve gidiyorum 
diyor, gidiyor. Muhtemelen bizim aracı Serkan Özel almış, şoför olarak da Osman Kırçalı'yı 
yazmış. Araç bizden alındığı için de bu aracın plakası çizilmiş. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki hangi araçtı, 19 
Ocak 2007 tarihinde kullandığınız?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Ya burada Albea yazıyor, marka olarak Albea yazıyor, 
plakası yazılmış, muhtemelen Albea'dır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Plakasını okuyabiliyor 
musunuz, o yazı size mi ait, siz mi çizdiniz, siz mi yazdınız?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yok ben yazmadım, zaten Uzman Çavuşum da kendi 
yazısı olduğunu söyledi, beyan etti. Genelde bu defteri göreve çıkan en kıdemsiz kimse 
Uzman Çavuşlar yazar genelde, iki Astsubay çıkmışsa kıdemsiz astsubay yazar, öyle çıkılır. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Musa Yıldırım, "bu 
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yazılar bana aittir" dedi. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu yazılar Musa 

Yıldırım'a mı ait?
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Ya şimdi hatırlamıyorum, o kendisi bana ait dedikten 

sonra muhtemelen kendine aittir, hani yazısının karakterlerini şu an hatırlamam mümkün 
değil. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Size ait değil ama bu 
yazı?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani bana ait değil. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki bu yine bu 

görevlendirme emrinin tarih ve sayısı altında, Albea'nın altında bir ibare daha var, üstü 
çizilen. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Bu çıkış kilometresi. Yani aracın çıkış kilometresi 
yazılır, dönüşte de dönüş kilometresi yazılır. Araç alındığı için çıkış kilometresi de yazıldığı 
için o çizilmiş, dönüşte zaten mutat diye yazılmış oraya. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki mutattan kasıt 
nedir, bir tek sizin görevlendirme... Altında var. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani mutat belediye arabaları, belediye otobüsü, metro, 
metrobüs bunlar yani. Belediyeye ait araçlar. Çünkü bizim ayrıca da şeyimiz var, yıllık alınan 
belediyeden ücretsiz taşıma kartı var, o kartları kullanarak belediyenin bütün imkan, araç 
imkanlarından faydalanıyoruz ücretsiz olarak. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz araç kullandınız 
mı o gün?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yok araç kullanmadım. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizde araç yok muydu o 

gün? 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: İşte aracımız biz planlamışız, aracı TİM Komutanı 

almış. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Başka bir araç almadınız 

mı?
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yok başka bir araç almadık. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki az önce Musa 

Yıldırım'ın ifadesinde duydunuz, İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü ifadesinde de "Ben 19 Ocak 
2007 şu anki Bakırköy İlçe Müdürlüğü'nün orada bulunan istihbarata ait binada 4 erle birlikte 
nöbetteydim. Biz göreve çıktığımız esnada tebliğ edilen görev yerlerini imzalar ve o şekilde 
işe çıkarız, hakkımda yapılan görevlendirmelerden haberim yoktur" şeklinde beyanda 
bulunmuştu. Musa Yıldırım'ın ifadesinde geçen görevin tebliğ edilmesinden kasıt nedir?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi şöyle, istihbarat esnek, sorumluluk ve yani siz 
değişkenlik gösterebilirsiniz görevlerde, değişkenlikler olabilir. Şimdi örneğin atıyorum, 
örnek için söylüyorum, Musa bugün nöbetçi, bir görevi var, nöbet değişebilir veya nöbet 
sabah 9.00'da alınacak akşam 9'da bırakılacak, ya da sabah 9.00'da alınacak sabah 9.00'da 
bırakılacak diye hani böyle kesin, katı kuralları yok bizim nöbetlerimizin. Esnektir, görevin 
durumuna göre. Ben yine şimdi mesela o güne ait hiçbir şey hatırlamıyorum. Sadece bana 
gösterilen bu belgeler, BAZ bilgilerinden yola çıkarak fikrimi, tahminimi söylüyorum. 
Burada da muhtemelen, zaten şu da var, Bakırköy'e nöbete gidenler bu deftere yine şeylerini 
yazıyorlar. Yani Bakırköy diye kendi ismini tek yazıyor, karşılığına da Bakırköy diye 
yazıyor, o şekilde deftere dahil ediliyor nöbetçiler. O gün de muhtemelen Musa Yıldırım 
nöbetçi, biz beraber görevi yazdık, belki de, şimdi ben de hatırlamıyorum, belki de tek göreve 
gidilmediği için biz gittik öğleye kadar belki de görevlerimizi ifa ettik, yani hatırlamıyorum 
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sadece tahminimi söylüyorum. Bakırköy'ü Musa'nın nöbetinden dolayı yazmış olabiliriz. 
Yani aynı kareye yazmışızdır, yani ayrı ayrı kareye değil de, hani tek göreve gidilmediği için 
biz tek karede tek görev gibi yazıp, görevleri bitirip Musa Bakırköy'e de gitmiş olabilir hani 
bu hani kural değil yani, illa ki böyle olacak diye bir kural değil bizim görevlendirmelerimiz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam zaten benim bir 
sonraki sorum 19 Ocak 2007 tarihinde Musa Yıldırım sizinle birlikte miydi, siz yalnız 
mıydınız, yanınızda biri veya birileri var mıydı sorusuydu, siz zaten...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani ben de hatırlamıyorum şu an o gün kiminle gittim, 
nereye gittim, Bakırköy'e bile gittiğimi hatırlamıyorum ben şu an. Sadece BAZ ve 
görevlendirme defterine göre konuşuyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ben Şeref Ateş'e soruyu 
sorarken ayrıntılı olarak beyan ettim, şimdi tekrardan uzun uzadıya okumak istemiyorum, 
Şeref Ateş ve sizin kullanımınızda olduğu belirtilen hat arasında sabah 10:18'de 3 saniyelik 
bir görüşme yapılmış ve ikinizin kullanımında olan hatlar Pınar Mahallesi Sarıyer/İstanbul 
adresindeki Turkcell'e ait BAZ istasyonundan sinyal almış. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Hakan Bey, özür dilerim, lafınızı kesiyorum. Zaten 
Pınar Mahallesi dediğiniz Alayın yanı yani hemen bitişiği. Yani İl Jandarma'da bile 
Ayazağa'dan da biraz 1 metre bir tarafa gidin 3-5 metre Ayazağa'da sinyal verirsiniz, 10 
metre ön tarafa çıkın Pınar Mahallesi'nde verirsiniz, biraz öbür tarafa gidin İstinye tarafında 
verirsiniz yani İl Jandarma'nın konumunu biliyorsunuz. Yani her yerden sinyal alabilir. Pınar 
Mahallesi de malumunuz İl Jandarma'nın karşısında Çiftkurtlar denilen yer yani sanayinin 
karşı mahallesi. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Zaten 3 saniye görüşme 
yaptınız, muhtemelen bulunduğun yerin neresi olduğunu sordunuz, ben de ondan ötürü 
sormak istiyorum, siz Şeref Ateş ile o gün saat 10:18 sıralarında bir araya geldiniz mi, 
görüştünüz mü?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Hatırlamıyorum, yani dediğim gibi o güne dair hiçbir 
şey hatırlamıyorum. Yani beraber de gelmiş olabiliriz. O anda belki Alay'da beraberiz yani o 
aradığımızda tam aramışımdır, karşımda görmüşümdür kapatmışımdır. Belki 
görüşmemişimdir, 3 saniye şey değil yani. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü görevlileri tarafından sizin kullanımınızda bulunduğu belirtilen 505 380 
1071 ve 537 795 75 32 numaralı hatlara dair düzenlenen 26 Temmuz 2016 tarihli HTS tespit 
ve değerlendirme tutanağında, kullanımınızda olduğu belirtilen 537 795 75 32 numaralı 
hattın saat 10:18, 10:22'de Pınar Mahallesi Sarıyer adresinde 11:10'da Yıldız Posta Cad. 
Gayrettepe adresinde, saat 11:20'de Barbaros Bulvarı Yıldız Apartmanı No:18 
Balmumcu/Beşiktaş adresinde ve saat 13:50'de ise 9. Cadde No: 9 Demirciler Sitesi 
Zeytinburnu Merter adresinde bulunan BAZ istasyonunda sinyal aldığı belirtilmiş. Saat 11:10 
Gayrettepe ve saat 11.20'de Balmumcu'da bulunmaktasınız. Bu bölgelere neden gittiniz ve 
saat 11:10 ile 13:50 arasında ne yaptınız?  

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani dedim ya, o güne dair hiçbir şey hatırlamıyorum, 
sadece BAZ bilgileri ve görevlendirme defterindeki görevlere istinaden söylüyorum, zaten 
görevlendirme defterimdeki görev yerleri ile BAZ sinyal bilgilerim bire bir uyuşuyor. Yani 
bundan da şu çıkıyor, görev defterimdeki görevlendirmelerdeki görevleri icra etmişim. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Sizde araba yok. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Beyanınız o şekilde, 

Şeref Ateş ve Mustafa Küçük'te araba var. Sizin kullanımınızda olan hat 11:20'de Balmumcu 
Beşiktaş adresinde, Mustafa Küçük'ün kullanımında olan 505 544 8619 numaralı hat ise saat 
11:35'te Kabataş'ta, Kabataş İş Bankası adresinde bulunan BAZ istasyonundan sinyal almış. 
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Dolayısıyla ikinizin telefonları yakın saatlerde ve yakın olan adreslerden BAZ almış, bu 
saatler...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi Balmumcu ve Kabataş yakın değil yani. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın yol güzergahını 

düşündüğümüzde 11:20 Barbaros Bulvarı, 11:35 Katabaş İş Bankası. Zaten Barbaros 
Bulvarı'ndan aşağı doğru inip sağ tarafa döndüğünüzde Kabataş'a doğru yol alırsınız. Zaten 
ikisi arasında 15 dakikalık bir mesafe var. Sizde araba yok, Şeref Ateş'le sabah saatlerinde 
yaptığınız bir telefon görüşmesi var, Mustafa Küçük ve Şeref Ateş'te araç var. Dediğim gibi 
saatler de bu şekilde, aslında sorum da şu: Siz bu saatlerde Mustafa Küçük ve/veya Şeref 
Ateş ile görüştünüz mü ve birlikte miydiniz? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani hatırlamıyorum, dediğim gibi o güne dair... Yani 
hatırlamıyorum, Balmumcu'ya yani Beşiktaş'a gitme nedenim, şeye göre söylüyorum, 
muhtemelen MİT personeli ile görüşmek amaçlı gitmişimdir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi Mustafa 
Küçük'ün kullanımında olan 505 544 8619 numaralı hat 14:04'te Demirciler Sitesi 6. Cadde, 
Zeytinburnu adresinde. Sizin kullanımınızda olan 537 795 75 32 numaralı hat, 13:50'de 9. 
Cadde No: 9 Demirciler Sitesi Zeytinburnu'nda, ve yine Şeref Ateş'in kullanımında olan hat 
13:19 ile 14:11 saatleri arasında Demirciler Sitesi 6. Cadde Zeytinburnu adresinde. 
Toparlayacak olursam, Şeref Ateş 13:19, 14:11 saatleri arasında Demirciler Sitesi 6. 
Cadde'de, siz bu saatler arasına denk gelen bir saatte 13:50'de 9. Cadde No: 9 Demirciler 
Sitesi adresindesiniz. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani 11:00 ile 13:00 saati arasında 2-3 saat var. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır hayır bakın, 

13:19-14:11 aralığın, 13:19 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani 1 saat var aşağı yukarı. İkisinin arasında 1 saat var. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam 1 saat var. O 

saatler aralığında Şeref Ateş'in sinyali orada. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani şimdi...
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 13:50'de de sizin 

sinyaliniz 9. Cadde'den, onlarınki, Şeref Ateş'in ki 6. Caddede yani bunlar çok yakın yerler 
bunlar ben baktım çok hani Demirciler Sitesi içerisinde...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yok anladım, arada zaman farkı var. Yani onlar önden 
geçmiştir, yarım saat sonra biz geçmiştir veya bizden önce geçmiştir. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hayır hayır hayır bakın, 
hayır bakın 13:19 ila 14:11 arasında oradalar. Yani...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz ise 13:50'de 

oradasınız, dolayısıyla Şeref Ateş'in BAZ'ının olduğu saat aralığında siz de oradasınız. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi şöyle söyleyeyim, benim o belirttiğiniz telefonun 

BAZ bilgilerini harita üzerinde çıkarttım, dediğiniz yer Zeytinburnu deyince insanlar sahil 
şey anlıyorlar, öyle değil. E-5 dediğimiz yol üzeri, Demirciler Sitesi, E-5 yol üzerinde. Yani 
E-5'ten gelmişiz biz Bakırköy'e, sahilden gelmemişiz. E-5 üzerinden İncirli Caddesi'nden 
inmişiz. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki o zaman ben 
sorumu somutlaştırmak bakımından...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani şimdi demin de dikkatimi çekti, Zeytinburnu 
deyince sanki sahilden gidilmiş gibi bir şey var. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 
Şeref Ateş ve Mustafa Küçük ile beraber Zeytinburnu bir arada mıydınız, somut olarak bunu 
sormak istiyorum? 
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SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi Zeytinburnu deyince Zeytinburnu geniş bir yer, 
yani...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bakın, tamam ister 
Merter olarak tanımlayın ister Zeytinburnu deyin ama Demirciler Sitesi'ndesiniz, ikinizin de 
sinyal bilgileri oradan veriyor, Demirciler Sitesi'nden veriyor ve...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani E-5 yolu üzerinde. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam. Ben somut 

olarak onu soruyorum, siz Şeref Ateş ve Mustafa Küçük ile görüştünüz mü, beraber miydiniz 
o saatlerde? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Hatırlamıyorum, ha şimdi şu da olabilir, bunu da 
hatırlamıyorum, bizim aracımız olmadığı için ya dönüşte mi bu şey, yani çakışması? Yani 
Maslak'a dönüşte değil herhalde?

KATILANLAR VEKİLİ  AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yok Maslak'a dönüşte 
de çakıştığınız yerler var, onu da söyleyeceğim (??? Anlaşılamadı 1:09:34) 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani belki dönüşte arabamız olmadığı için beraber 
dönmüş olabiliriz, yani şu an ona dair hiçbir şey hatırlamıyorum. Sadece BAZ bilgilerine 
göre söylüyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi kullanımınızda 
bulunduğu belirtilen 537 795 7532 numaralı hat saat 14:22'de Bağlarbaşı İncirli Caddesi 
Yıldız Dershanesi Binası Bakırköy adresinde bulunan BAZ istasyonunda...

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Yani Emniyet Müdürlüğünün bizim binamızın E-5 
tarafı. Baktım yani haritadan hepsini çıkarttım, aşağıda bahsedilen Hrant Dink'in evi ya da 
orada belirtilen iş yeri ile alakalı bir yerler değil onlar. Tam tersi o İncirli Caddesi şeyden 
başlıyor, Bakırköy işte Adliye bina, bizim binamızın olduğu yerden E-5'e doğru, yani kuzeye 
doğru giden cadde. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 
saat 15.09'ta Şeref Ateş ile 14 saniye süren bir görüşme yapmışsınız. Bakırköy'de Şeref Ateş 
ve Mustafa Küçük ile birlikte miydiniz? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: İşte dedim ya, hiç hatırlamıyorum, yani onlar orada 
mıydı... Benim orada olduğumu bile hatırlamıyorum. Sadece BAZ  ve sinyal bilgilerime göre 
bu beyanlarımı söylüyorum. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 19 Ocak 2007 
tarihli istihbarat personeli görevlendirme kayıt defterinde siz ve Musa Yıldırım için yazılmış 
olan "Beşiktaş MİT Müdürlüğü personeli ile görüşmek ve Bahçeköy Merkez Camii'de cuma 
namazını takip etmek ile görevlendirildiler" 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İbareleri dikkate 

alındığında Bakırköy'e gelmenizi gerektiren bir neden bulunmamakta. 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: İşte bunu az önce söyledim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 19 Ocak 2007 tarihinde 

Bakırköy'de bulunma nedeniniz neydi? 
SANIK MİKDAT ÖZBEK: İşte bunu demin söyledim. Muhtemelen Bakırköy'deki 

nöbetçilerin de nöbet görevleri deftere görev olarak yazıldığı için unsur personelimin 
Bakırköy'de nöbetçi olduğuna dair yazılmış olabilir. Yani ayrı ayrı tek yazmadık da, ikisini 
birleştirip yazmışız. Öyle değerlendiriyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki siz neden gittiniz? 
O şeyin görevi, beyanlarınıza göre Musa Yıldırım'ın. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz niye eşlik ettiniz, 

hele de araç yoksa sizde?
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SANIK MİKDAT ÖZBEK: İşte dedim ya, beraber ya beraberce görevleri icra edip 
oraya gittik beraber ya da MİT personeli ile orada buluşacaktık. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Musa Yıldırım MİT 
personeli ile görüşmedim diyor ben hiçbir şekilde. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Ben de hatırlamıyorum, yani şu an ne görüştüğümüzü de 
hatırlamıyorum. Şu da var mesela; Musa'yla yazılmamızın nedeni, MİT'te görüştüğümüz az 
önce Ercan diye belirttiğim kişi Musa'nın tanıdığı bir personel. Yani onun vasıtasıyla onun 
aracılığıyla biz tanışıp görüşüp, görüşmüştük. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi 19 Ocak 2007 
tarihinde saat 16:08'de kullanımınızda olduğu belirtilen 505 380 1071 numaralı hattınız ve 
saat 16:09'de ise Mustafa Küçük'ün kullanımında olduğu belirtilen 505 544 8619 numaralı 
hat bir dakika arayla Paşa Mahallesi Neşe Sok. No: 9 adresinde bulunan BAZ istasyonundan 
sinyal almış. Aslında az önce de sorduğum soruyu tekrar sormuş olacağım size. Siz Mustafa 
Küçük ve Şeref Ateş'le aynı araçla mı Bakırköy'den hareket ettiniz ve birlikte miydiniz? 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Hatırlamıyorum. Şimdi aynı HTS tespit ve 
değerlendirme raporu denen yerde, bunu sorgumda da burada Sayın Başkanıma da arz 
etmiştim, göstermiştim, aynı belgede Mustafa Küçük'ün eşi Özlem Küçük benim eşim olarak 
yazılmış ve ben onunla görüşmüşüm gibi bilgiler yazılmış. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İsmi yanlış yazmış 
olabilirler. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Şimdi hayır, görüşmeler de benim de değil, görüşmeler 
de benim değil. Yani Özlem Küçük'ün yaptığı görüşmeleri sanki, şey burada çıkartabiliriz, 
Mustafa Küçük'ün eşi Özlem Küçük'ün BAZ, sinyal ve görüşme bilgileri benimle yapılmış 
gibi, hatta oraya da yazılmış, Mikdat Özbek'in eşi Özlem Küçük'le yapmış olduğu görüşmeler 
diye, Özlem Küçük'ün görüşmelerinin dökümü yapılmış. Yani buradan bir...

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam somut olarak, 
tamam somut olarak söyleyeyim. Siz beraber mi döndünüz Bakırköy'den?

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Hatırlamıyorum, bakın aracımız olmadığı için geri 
dönüşte beraber de dönmüş olabiliriz. Yani aracımız olmadığı için. 

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hakim Bey bitti 
sorularımız Mikdat Özbek yönünden. 

SANIK MİKDAT ÖZBEK: Geçebilir miyim Başkanım?
MAHKEME BAŞKANI:  Geç. 
SANIK MİKDAT  ÖZBEK: Sağ olun. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: 10 dakika ara verelim 

mi? 
MAHKEME BAŞKANI: Olur, 10 dakika ara verelim. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:29  itibariyle ara verildi. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:51  itibariyle devam olundu. 
MAHKEME BAŞKANI: Oturabilirsin Mustafa Küçük. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK SÖZ ALDI: Tam ben de onu diyecektim. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Mikdat 

Özbek eğer buradaysa bir şu numarayı bir sormak isterim ben kendisine. Bu saat 16:08'de... 
HTS tespit ve değerlendirme tutanağında denilmekte ki 19/01/2007 günü saat 16:08:41'de 
Mikdat Özbek'in kullanımında bulunan 505 380 10 71 hattından eşi Sultan Özbek tarafından 
kullanıldığı değerlendirilen 505 380 10 76 numaralı hattı aradığı. Eşinize ait bir hat mı?

SANIK MİKDAT ÖZBEK:  Evet eşim kullanıyor, benim adıma ait.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam yani siz az 

önceden sormuştum ben...
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SANIK MİKDAT ÖZBEK: 10 76 eşimin telefonu.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, çünkü siz bu 

görüşmeyi yaptığınız zaman, Paşa Mahallesi, Neşe Sokak No 9 Feriköy İstanbul adresinde 
görünmektesiniz. Az önce de ben size bunu sormuştum da bir karmaşa olabilir demiştiniz 
ama siz bu numaranın eşiniz Sultan Özbek tarafından kullanılan telefon olduğunu 
söylemişsiniz.

SANIK MİKDAT ÖZBEK: 10 76 eşime ait telefon.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, tamam o 

zaman. İstanbul İl Jandarma Komutanlığı tarafından sizin kullanımızda olan 8 hat olduğu 
beyan edilmiş ve bu hatlardan 505 544 86 29 numaralı hattın 29 Ağustos 2004 tarihinde, 546 
858 97 10 numaralı hattın 9 Mart 2006 tarihinde ve 505 544 86 19 numaralı hattın ise 29 
Ağustos 2004 tarihinde aboleniğinin açıldığı beyan edilmiş. 505 544 86 29, 546 558 97 10 ve 
505 544 86 19 numaralı hatlar sizin kullanımızda olan hatlar mıydı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Hakan Bey, sonu 86 19 olan benim şahsım tarafından 
kullanılan hat, 29 eşimin, diğer numarayı hatırlayamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 2006-2007 
yıllarında Jandarma Genel Komutanlığı tarafından size tahsis edilen hat veya hatlar var 
mıydı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır bana tahsis edilen hat yoktu.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki Jandarma Genel 

Komutanlığı tarafından kimlere hat veya hatlar tahsis edilirdi ve bu hatlar tahsis edilen kişiler 
tarafından mı kullanılırdı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi Hakan Bey örnekleyecek olursam, şubede 30 
tane unsur var, 20 tane  hat var. Kıdemliler hattı alır, ben unsurdan, 4 unsur vardı ben en 
kıdemsizdim. O yüzden dolayı bana hat tahsis edilmemişti. Diğer taraftan işle ilgili 
görüşmem gerektiğinde, uygun olan Tim Komutanı ya da diğer Unsur Komutanlarının 
hatlarının hatlarını kullanmış olabilirim ya da kullanılır, kullanılırdı evet.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü ifadenizde 2004 yılı genel atamaları İstanbul İl Jandarma Komutanlığı emrine 
atandığınızı ve 2012 yılına değin de İstanbul İl Jandarma Komutanlığı emrinde çalışmanızı 
sürdürdüğünüzü beyan etmişsiniz. 2004 yılının hangi ayında atandınız ve 2012 yılının hangi 
ayında İstanbul İl Jandarma Komutanlığından  Hakkari'ye atamanız gerçekleşti?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi 2004 yılı genel atamaları dediğim Temmuz 
Ağustos'tur. Tayin çıkan aylar da Haziran Temmuz'dur. Yani 2004 Temmuz Ağustos 
aylarında atanmışımdır, belki Ağustos'un 1'i ya da sonudur tam hatırlayamıyorum. Tayinimin 
çıktığı tarih de dediğim gibi 2012 Temmuz'dur, Temmuz ayıdır.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  2004-2007 yılları arası 
İstanbul İl Jandarma Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü bünyesinde ASAF kısmında 
hangi unsurda ve hangi konumda görev yaptınız?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: 2004-2007 yılları arasında ASAF Tim Komutanlığı 
emrinde 4. Unsur Komutanı olarak görev yaptım. Görevlerimi sorucak olursanız dini motifli 
terör örgütleri ile mücadele görevinde bulundum. Hatta Başkanım geçen celsede siz de 
sormuştunuz bir Nurettin Veren konusu. Şimdi ben 2004-2007 yılları arasında ASAF Tim 
Komutanlığı emrinde dini motifli terör örgütleri ile mücadele görevinde bulundum, yalnız 
Tim Komutanımın verdiği diğer emirleri de yerine getirdim. Bunu örnek olarak açacaksam, 
şu an FETÖ-PDY Silahlı Terör Örgütü olarak bildiğimiz yapının o zamanki Gülen 
cemaatiydi. Onunla ilgili ışık evleri konusunda çalışmalarda bulundum. Ayrıca Nurettin 
Veren, o Gülen cemaati denilen o dönemki ismi ile, onu da 2 ya da 3 kez İstihbarat Şube 
Müdürlüğü emrinde gördüm. İlk gelmesinde hatırladığım kadarıyla nizamiyeye bir şahıs 
geldiğini, onu Tim Komutanım getirmemi istediğini hatırlıyorum, onu getirip bırakmıştım, bu 

 
 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
  

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 14/05/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
  

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

şekilde Fetullahçı Terör Örgütü / Paralel Devlet Yapılanması Silahlı Terör Örgütü ile ilgili 
faaliyetlerde de bulundum. Yani onların faaliyetlerini deşifre etmek amacı da... Bu ışık evleri 
meselesini biraz açayım size isterseniz. Bu Suriçi tabir edilen Eyüp, Fatih, Gaziosmanpaşa, 
4-5  ilçelerde bulunan ışık evlerinin, yani bir evde 4-5 öğrenci kalıyor, 3-4 tane ışık evleri 
olduğunu, bunlarla  ilgili (??? Anlaşılamadı 06:44) kimlerin kaldığı, kimlerin şey yaptığını 
çalışmalarla raporlayıp üst makamlara bildirmiştik.

MAHKEME BAŞKANI:  Evet, Serkan Özel ile beraber mi yaptınız bunu?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Serkan Özel ile birlikte gittiğim görev de oldu, bana 

ayrıca unsurumla ilgili görev verip, "şu adresi teyit et" ya da "şurayı teyit et, şurayı bilgilerini 
tespit et" şeklinde emri de oldu.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki bu bahsettiğiniz 
alanlar dışında başka bir alana dönük çalışma yaptınız mı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır kesinlikle ben görev alanımın dışında hiçbir 
çalışmada faaliyette bulunmadım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Yine İstanbul İl 
Emniyet Müdürlüğü ifadenizde 2007-2012 yılları arasında Değerlendirme Merkezinde masa 
başında işlem astsubayı olarak görev yaptığınızı beyan etmişsiniz.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Değerlendirme Merkezi 

olarak beyan ettiğiniz birim tam olarak hangi birimdir ve bu birim hangi çalışmaları yapar ve 
siz 2007-2010 yılları arasında bu birimde hangi çalışmaları yürüttünüz?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Şimdi Değerlendirme Merkezi dediğim, adı üzerinde, 
 hani sayısal verileri değerlendirmek. Yani benim o zamanki görevim yine din... Bu aşırı sağ 
faaliyetler değerlendirme assubayıyıdım, o zaman benim timimim yapmış olduğu çalışmaları 
sayısal olarak raporlamak ve örgütlerin faaliyetlerine ilişkin değerlendirmeleri toparlamak. 
Bu faaliyetlerde bulundum 2007-2012 yılları arasında. Bu bahsettiğim birim de İstihbarat 
Şube Müdürlüğüne bağlı Değerlendirme Merkez Amirliği diye geçiyor. Yani direkt Tim ile 
ilgili bağlantılı değil, Şube Müdürü ile bağlantılı.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki alan var mıdır 
yoksa bütün alanlarda yapılan tüm çalışmalar mı size gelirdi?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır. Ben sadece Aşırı Sağ Faaliyetler, başka hiç bir 
şeyde bulunmadım ve benim atamam da o şekildeydi. Aşırı Sağ Faaliyetler Değerlendirme 
Astsubayıydım.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Yani siz Değerlendirme 
Merkezi olarak tanımladığınız birimde de yalnızca ASAF konusunda faaliyette bulundunuz?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki İstanbul'da görevli 

olduğunuz tarihlerde MİT veyahutta İstanbul İl Emniyet Müdürlüğü görevleri ile görüştünüz 
mü  ve görüştüyseniz bu görüşmeleri nerede yapardınız ve muhataplarınız kimlerdi?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi ben hatırladığım kadarı ile MİT'e gittim. Yani 
bir konu ile ilgili bilgi almak için MİT'e gittim, MİT'te görüştüm ama MİT'in hizmet 
binasının içerisinde yani görüşme alanında görüştüm.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Yani MİT'e ait binaya 
gittiniz ve görüşmeyi de orada yaptınız. 

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet. Kiminle görüştüğümü şu an için tam 
hatırlayamıyorum, hani ismini, üzerinden ne kadar zaman, 10-12 yıl geçti, kiminle 
görüştüğümü hatırlamıyorum. O zamanki benim, hani bana yakın ya da seviyesi bana yakın 
olan ya da onların içerinde bana yakın olan kişi ile görüştüm, İl Emniyet Müdürlüğü ile de, 
yine İl Emniyet Müdürlüğü içerisinde, Vatan'daki yerde görüştüm. O da hani kiminle, Tim 
Komutanımın referansı ile, işte şunun yanına git, o çünkü hani benim görüştüğüm herhangi 
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bir kimse yoktu.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki. İstanbul İl 

Emniyet Müdürlüğü ile anladığım, oradaki görevlilerle daha fazla irtibatınız olmuş.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır daha fazla değil. Hayır öyle değil yani 1 ya da 2 

kere gitmişimdir. Fazla, o 2004-2007 yılları arasında fazla görüşmem olmadı, 1 ya da 2 
MİT'e, 1 ya da 2 Emniyete gitmişimdir.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Oradaki ASAF 
bölümündeki görevlilerle muhatap oldunuz.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  19 Ocak 2007 tarihli 

istihbarat personeli görevlendirme kayıt defterinde siz ve Şeref Ateş ile ilgili 462 sıra 
numarası karşısında yer alan ibareleri kim yazdı? Siz inceleyebildiniz mi onu?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Bakabilir miyim? Ben hani dosyalarda görüğüm 
kadarı ile o yazı benim değildi. Yani benim şahsıma ait yazı değil.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  En alttaki.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi burada 462'de Mustafa Küçük ve Osman 

Kırçalı yazılmış. Yani ben hatırladığım kadarıyla, çünkü Osman Kırçalı benim yanımda 
çalışan personel, biz onunla bir görev planlamışız, daha sonra Osman, Tim Komutanı ile 
göreve çıkmış, bu sayede ben de boşta kalmamak için buraya üzerine Osman ve rütbesi ve 
ismi çizilmiş yerine Şeref Ateş yazılmış.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bütün bir sütuna 

bakarsanız, size ait yazının olduğu herhangi bir yer var mı?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Çıkış ve dönüş saatleri benim yazıma benziyor, hani 

yüzde yüz o demiyorum ama benziyor.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki bu kayıt defterinde 

"Görev Bölgesi" başlığı altında yer alan ibareler  genel kural olarak göreve çıkıldığı zaman 
mı görev dönüşü mü yazılır?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Biz, görev planlamasını çıkmadan yaparız, yazarız, 
daha sonra göreve çıkarız.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısı ile burada 
Eyüp, Fatih, Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş ibarelerinin tamamı göreve çıktığınız an 
itibari ile mi kuvvvetle muhtemel yazılmıştır?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet, büyük bir ihitimal göreve çıkmadan önce 
yazmışızdır.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Şimdi istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defterine göre 19 Ocak 2007 tarihinde siz ve Şeref Ateş 
berabersiniz. Şeref Ateş'in sabah 10:18'de Mikdat Özbek ile yapmış olduğu bir telefon 
görüşmesi var. Siz 19 Ocak 2007 tarihinde saat 10:18'de Mikdat Özbek ile bir araya geldiniz 
mi, görüştünüz mü?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi Hakan Bey, üzerinden o kadar zaman geçti, 
ben 27 Temmuz'da gözaltına alındım, 27 Temmuz 2016. O tarihte 13 gece, saydık, 14 gündüz 
gözaltında kaldım. Aradan bugüne kadar zaman geçti, bir hain darbe girişimi oldu, biz bir 
asker grup olarak gözaltına alındık. Şimdi, gözaltına alınana kadar niye gözaltına alındığımı 
bilmiyordum. Alındım nezarette öğrendim. Daha sonra ifadem alındı ve bir cinayetle 
ilişkilendirilmeye çalışıldık. Şimdi, bana 10 yıl önceki soruları sordular, yani "sen o tarihte 
neredeydin?" Ben hani bu psikoloji ile nerede olduğumu hatırlayamıyorum. Zaten normalde 
de bir insan 3 yıl, 5 yıl önceki gününü hatırlayamaz. Ben Mikdat Özbek ile bir araya gelip 
gelmediğimi hatırlayamıyorum.
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KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü aslında ben 
Mikdat Özbek'e sorarken de siz salondaydınız, tekrar girmemek bakımından uzatarak 
beyanda bulunmayacağım, 19 Ocak 2007 tarihinde Mikdat Özbek'in kullanımında olan hat 
11:20 'de Barbaros Bulvarı Balmumcu/Beşiktaş adresinde, sizin kullanımınızda olan hat ise 
11:35 'de Kabataş İş Bankası adresinde.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısı ile siz bir araya 

geldiniz mi, bunlar yakın saatler ve yakın adresler çünkü?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hakan Bey yani dediğiniz verilere göre yakın yerler, 

yalnız ben bir araya geldiğimizi hatırlayamıyorum, hatırlamıyorum yani o gün kimlerle 
görüştüm, kiminle buluştum hatırlamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Dolayısıyla 
Zeytinburnu'nda sinyal bilgileri üzerinden de sorduğum soru vardı, hem Şeref Ateş, hem 
Mikdat Özbek'e, yine yakın saatlerde, saat aralıklarında Zeytinburnunda 6. Cadde ve 9. 
Cadde Demirciler Sitesinde sinyal bilgileriniz var.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Yakın yerler bunlar.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz tabi bu durumda o 

konuda da beyanda bulunamayacaksınız.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi Hakan Bey, hani Şeref Ateş burada sorgusunda 

da söyledi, dedi ki ben dedi orada bir tanıdığımın iş yerine gittim. Hani ben düşünüyorum, 
halen de düşünüyorum yani Şeref Ateş'in beyanlarını hayalimde canlandırıyorum, Demirciler 
Sitesinin adresini hatırlayamıyorum. Yalnız biz, bir tekstil atölyesine gittim ben, hani böyle 
tişörtün üzerinde baskı yapıyorlardı. Onu da şuradan hatırlıyorum 8 tane bacağı olan bir 
makine vardı  ve ilginç gelmişti bana, onlar hani boyayı koyup bu şekilde baskı yapıyorlardı, 
öyle bir yere gitmişizdir. Büyük bir ihtimal orasıdır o Demirciler Sitesi adresi, yalnız 
yanımda Mikdat Özbek olup olmadığını hatırlayamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki, Şeref Ateş ile 
Okan Şimşek arasında 19 Ocak 2007 tarihinde saat 11:49'da 618 saniye ve saat 16:00 'da 140 
saniye süren 2 ayrı görüşme gerçekleşmiş. Bu görüşmelerle ilgili bilginiz var mı?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır benim bu görüşmelerle ilgili bilgim yok.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki 19 Ocak 2007 

tarihli HTS kayıtlarına bakıldığında, Fatih ve Eyüp'e gitmediğiniz, Fatih ve Eyüp'te 
bulunmadığınız görünmekte. Fatih'te ve Eyüp'te HTS kayıtlarınız olmadığı halde istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defterinde görev bölgesi sutununda Fatih ve Eyüp ibarelerinin 
de bulunduğu görünmekte. Bunun nedeni nedir?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi Hakan Bey buraya bakacak olursanız bu Eyüp 
ve Fatih yazıları diğer yazılarla aynı, yani biz büyük bir ihtimal biz  Osman ile o gün 
planımız Fatih ve Eyüp 'e gitmekti, daha sonra iptal olunca, Osman Tim Komutanı'nın yanına 
gidince Eyüp'ün üzerini çizmişiz, Fatih, Kasımpaşa, Zeytinburnu, Beşiktaş yazmışız, yani 
oralara gidebiliriz niyeti ile.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Peki Bakırköy de yazılı 
değil, Bakırköy'e gitmişsiniz, şeyde bu yok, istihbarat personeli görevlendirme kayıt 
defterinde.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Bu defter defterde yok. 

Bakırköy'e neden gitmiştiniz Şeref Ateş'le beraber?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Bakırköy'e biz, daha önceki sorgu ifadelerinde de 

söyledim, orada bir iş yerimiz var, hizmet binamız var, oraya ya bir ihtiyaç gidermek için, ya 
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biri ile görüşmek için, ya bir evrak alıp vermek için, ya yemek yemek için, ya istirahat etmek 
için, birşey için gitmiş olabiliriz. Zaten Zeytinburnu ile Bakırköy biliyorsunuz yan yana.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Ama kesin olarak 
gittiğinizi söyleyemiyorsunuz, bir olasılık olarak o binaya gitmiş olmanızdan 
bahsediyorsunuz değil mi? 

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Şimdi Hakan Bey, ben az önce de söyledim, bakın 
gözaltına alındım bir darbe girişimi sonrasında, asker olarak gözaltına alındım, niye gözaltına 
alındığımı da bilmiyordum, 13-14 gün gözaltında kaldım, sonra sorguya çıktım, ifade verdim 
ve hani geçmiş günü hatırlamam isteniyor. Şimdi ben yine ısrarla söylüyorum, o günleri 
hatırlamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Tamam, dolayısıyla...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Bakırköy'e hani ben rutin bir... Bizim şimdi burada 

yaptığımız görevler normal yazığımız şeyler rutin bir olaylar, hani benim için normal 
gündelik işler, özel bir çabam özel bir şey için bulunmadım orada, başka bir amaçla 
gitmedim. Ben sadece burada yazıldığı gibi, Beşiktaş'a gitmişim, oradan Zeytinburnu, hani 
Sarayburnu üzerinden Zeytinburnu, oradan Bakırköy'e uğrayıp iş yerime dönmüşüm, normal 
rutin faaliyet. Özel bir amaçla veya başka bir amaçla değil.

KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Bir şey 
sorabilir miyim? 

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Tabi buyurun.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Jandarmanın dikkatli, 

özenli bir askeri grup olduğunu biliyoruz. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Hrant Dink'in 

öldürüldüğü günü ve haberleri hatırlıyor musunuz?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Ben Hrant Dink'in öldürüldüğünü, ilk ifademde de 

söyledim, sadece gözümün önünde bir televizyon karesi var, iş yerinde olduğumu 
hatırlıyorum yani bir televizyon karesinden öğrendim diye hatırlıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN:  Yani bu bir televizyon 
karesi değil...

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır televizyon haberinden hani...
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Bütün televizyonlar, 

ertesi gün bütün gazeteler...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Ve dünya sallandı yani. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır ben öğrendiğim anı söylüyorum. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Böyle bir kriter gün ve 

öncesi günü hatırlamamak sizce normal bir şey mi?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Yani benim görev alanım, görev alanım değil bakın...
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN:  Benim bu sorum 

yorum bir soru ama yani...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Ben hani şöyle söylüyorum, dünyada her gün her 

saniye çeşitli olaylar oluyor, sürekli olaylar oluyor, hani sürekli gündem yaratacak, gündem 
sarsacak olaylar oluyor ama benim görevim, benim ilgi alanım bana tevdi edilmiş bir alan 
değil. Ülkemizde bir sürü cinayet işlendi, ben bu konuda bir şey diyemeyeceğim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Askeri personelsin.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Hani genel olarak söylüyorum ben sana. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Dink'in öldürülmesinden önce başlayan bir süreç var 
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biliyorsun. Bilmen gerekir diye düşünüyorum, Genelkurmay'ın bile yayınladığı bir bildiri var, 
bir takım gazete haberleri üzerine.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI:  Bunlardan vakıf mıydın, bu konulara?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Yok hayır. Hani benim...
MAHKEME BAŞKANI:  Öldüğünde duydun Hrant Dink ismini?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hayır, ben öldükten sonra öğrendim. Ölmeden önce 

benim çalışma alanım değildi. Ölm... Özür dilerim...
MAHKEME BAŞKANI: Çalışma alanın olarak söylemiyorum, hani askeri 

personelsin...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI:Bir eğitimin, bir bilgin, bir kültürün var.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Sokaktaki dolaşan insanlardan...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Farklıyız evet.
MAHKEME BAŞKANI: Farklısınız yani işin içine  Genelkurmay dahi girmiş olay 

öncesinden, hani başka sanıklar da beyan ediyor da "öldüğünde duyduk" diye...
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Yok ben bütün bu...
MAHKEME BAŞKANI: Benim dikkatimi çekti o kadar.
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Bugüne kadar bütün ifadelerimde, bütün 

söylediklerimde samimiyim efendim hani ben...
MAHKEME BAŞKANI: Tamam peki.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Peki 19 Ocak 2007 

tarihinde Şeref  Ateş ile birlikte miydiniz sürekli olarak?
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Hakan Bey hani ben, yine aynı şeyi de tekrar 

etmeyeyim, ben sadece baz... Bu yaşadığım süreç boyunca düşünüyorum, arkadaşlarımla 
konuşuyorum, ifadeleri dinliyorum, görev defterine bakıyorum, buradan çıkardığım; ben o 
gün Şeref Ateş ile göreve gitmişim ve iş yerime dönmüşüm. Ama hani o dediğim süreçte hani 
çıkarken bu şekilde temasta mıydım hatırlayamıyorum.

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Çünkü siz 15 Mart 2018 
tarihli duruşmada "Saat 15:15' de ilk sinyalim vardır, o sinyal de Bakırköy ilçesindedir. 
Burada bulunma sebebi ise Bakırköy ilçesi kaymakamlık binasının yanında, eskiden 
Jandarma tarafından hizmet binası olarak kullanılmış olan binanın bulunmasından 
kaynaklanmaktadır...

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK:  Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  "Bu bölgeye yakın 

göreve çıkan istihbarat personeli burayı dinlenme, eleman ile görüşme, yemek yeme, ihtiyaç 
giderme, evrak alıp verme ve benzeri amaç ile gidip gelmektedir. Bu binada görev yaptığımız 
arkadaşlar tarafından er ve erbaşla birlikte nöbet tutulmaktaydı. Ben olay günü Bakırköy 
ilçesine gittiğimi hatırlamıyorum. HTS kayıtlarına göre oraya gitmiş gözüküyorum. Şeref 
Ateş ile göreve gittiğimi dahi hatırlamıyorum. Bakırköy ilçesine gitmişsem ya yemek yemek, 
ya istirahat etmek ya da elemanla görüşmek ya da evrak alıp vermektir. Başka bir nedeni 
olamaz" şeklinde iddia ve beyan da bulunmuşsunuz. İlk sinyaliniz 15:15'te, Şeref Ateş'in 
sinyali ise, ilk sinyali Bakırköy de 14:28' de İstasyon Caddesi Odakhan No:1 adresinde, eğer 
siz o gün araç ile beraber Şeref Ateş ile birlikte hareket halindeyseniz ve Şeref Ateş' in 
telefonu 14:28'de İstasyon Caddesi Odakhan No 1 adresindeki baz istasyonundan sinyal 
alıyor ise bu durumda siz de en geç o saat itibari ile Bakırköy'de olmalısınız. Yani buradan 
çıkan sonuç bu öyle değil mi?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU:  Bir de bir şey daha 
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söyleyeceğim sonrasında da bitireceğim. Şimdi, Şeref Ateş' in kullanımında olan hat ile sizin 
kullanımınızda olan hattın 19 Ocak 2007 tarihinde belirli saatlerde Bakırköy'de bulunan 
İstasyon Caddesi Odakhan No 1 adresindeki baz istasyonundan sinyal aldığı tanımlı ve 
belirli, bu husus tartışma dışı. 

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: İddia ediliyor, evet.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Siz 19 Ocak 2007 

tarihinde Bakırköy ilçesine gittiğinizi hatırlamadığınızı beyan etmektesiniz, dolayısıyla siz İl 
Jandarma Komutanlığının Bakırköy'de bulunan binasına gittiğinizi de iddia ve beyan 
edememekte, olasılık olarak İstanbul İl Jandarma Komutanlığına ait binaya gitmiş 
olduğunuzu söylemektesiniz, bu bir olasılık o zaman, çünkü siz, beyanınızı esas alarak 
değerlendirdiğimde, siz hatırlamadığınıza göre o binaya gittiğinizi de hatırlamıyorsunuzdur. 
Yalnızca bu binaya gitmiş olma olasılığından bahsediyorsunuz, sizin beyanınızı esas alırsak. 
Ve bir de sizin kullanımınızda olan hat İstasyon Caddesi Odakhan No:1 adresindeki baz 
istasyonundan sinyal almakta ise bu sizin İstanbul İl Jandarma Komutanlığının Bakırköy'deki 
binasında olduğunuzun ispatı niteliğinde değil, bu adrese yakın bir yerde olduğunuzun ispatı 
niteliğinde. Dolayısıyla siz bu adrese yakın bir yerdesiniz ama mutlak suretle jandarmaya ait 
binada olduğunuzu tek başına buradan sinyal alıyor olmanız doğrulamıyordur. Siz o adrese 
yakın bir yerdesiniz yani çıkabilecek tek sonuç budur, değil mi?

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK: Bu sizin yorumunuz Hakan Bey, bu sizin yorumunuz.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Tamam, bizim 

sorularımız bu kadar Hakim Bey.
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam bugünlük bitirelim.
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Ben (??? Anlaşılamadı 

24:30) 
MAHKEME BAŞKANI: Buyurun Avukat Bey. Mustafa Bey bir saniye. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Hayır sormayacağım 

ben efendim. 
MAHKEME BAŞKANI:  Soru değil mi, tamam. 
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN: Bugün dinlenilen 

tanıklar ile ilgili kısa bir beyanda bulunmak istiyorum. Gerçekten Hrant Dink'in öldüğü günü 
ve bir öncesi günü, ülkenin iç güvenliğinde en büyük iç güvenlik güçlerinden biri olan 
Jandarma ve Jandarmanın İstihbarat Dairesinde çalışan insanların hatırlamaması, bilmemesi 
olağan dışı bir şey, daha doğrusu kabul edilemez bir şey. Kaldı ki Hrant Dink ile ilgili sizin 
de sorduğunuz olaylar sadece entelektüel insanların bildiği olaylar değil, Türkiye'de çok ciddi 
haberlere ve kamuoyu tartışmalarına neden olmuş olaylar ve olay günü ile ilgili de, yani 
arkasından dünya sarsılmış, ben kendi küçüklüğümde bazı ölüm olaylarını hatırlıyorum ki o 
gün ne yaptığımı hatırlıyorum. Bu bakımdan bugünkü dinlenilen sanıkların ve sanıklara 
yöneltilen sorular karşısında "hatırlamıyorum" açıklamalarının sanıkların meslekleri icabı ve 
İstihbarat Dairesinde çalışıyor olmaları nedeni ile ve İl İdare Yasası'na göre her gün İstanbul 
İl Emniyet Müdürü ve Jandarma Alay Komutanı'nın bu tür olaylar ile ilgili bilgilenmiş 
olması konusunda, önce haberi olacak  birimin İstihbarat Dairesi olduğunu düşünüyorum ve 
"hatırlamıyorum" sorularını en azından samimiyetsiz ve ciddi olmayan cevaplar olarak 
değerlendiriyorum. Bunu kısaca ifade etmek istedim.

SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV. MEHMET EMİN UÇBAĞLAR: 
Ben de söz alabilir miyim? 

SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV. METE 
GENÇER SÖZ ALDI: Sayın Başkan bir saniye benim de bir talebim var da. Biz Emre 
Cingöz müdafi olarak hazırız, eğer bugün alınırsa, eğer ki yarın ki de sıralamayı bilirsek ona 
göre ayarlasak kendimizi. 4 kişi kaldı galiba.

MAHKEME BAŞKANI:  Yarın sabah Yavuz Karakaya'yı mı yapacağız Muharrem 
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Demirkale'yi mi?
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: (??? Anlaşılamadı 26:59)
MAHKEME BAŞKANI:  Çok uzun sürer mi, yani soruların mahiyetini katılan taraf 

bileceği için.
KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Erken yapabiliriz. 

Çünkü çok uzun olmayacak diye düşünüyoruz, dolayısıyla Emre Cingöz'ü erken (??? 
Anlaşılamadı 27:14)

SANIKLAR ERGÜN YORULMAZ VE EMRE CİNGÖZ MÜDAFİİ AV. METE 
GENÇER: (??? Anlaşılamadı 27:15)

KATILANLAR VEKİLİ AV. HAKAN BAKIRCIOĞLU: Hı hı. 
SANIK MUSTAFA KÜÇÜK MÜDAFİİ AV. MEHMET EMİN UÇBAĞLAR: 

Efendim aslında şimdi üstadımızın dile getirmiş olduğu bazı şeyler var. Ben İstanbul'a, 
üniversite bittikten sonra İstanbul'a geldim ve geldiğim andan itibaren Bakırköy'de 
oturuyorum ve Malatyalıyım, Hrant Dink de benim hemşehrimmiş. Öldüğü güne kadar ben 
Hrant Dink diye bir kişinin varlığından ben  de o zaman haberdar oldum. Yani çalkantı ya da 
haberler ya da spekilasyonların hepsi cinayetten sonra meydana geldi. Doğal olarak 
cinayetten önce bir insanın varlığı bilmesi ya da bilmemesi çok da muhtemel değil çünkü 
basın üzerinde çok da ya da görünen bir kişi değildi. Evet belirli bir kanaat önderiydi ya da 
şeydi, çünkü hepimiz, çoğu, bu salondakilerin belki hepsi bu tarihten sonra öğrendi. O 
yüzden tanıkların ve özellikle de benim sorulmuş olan sorulara gayet içtenlikle cevap 
vermiştir. Şu an bana bile sorsanız 19 Ocak'ta ne yaptınız diye ben de hatırlamıyorum. Ama 
cenazesine katıldım mı, katıldım. Ama ben bile hatırlamıyorum ki o zaman kadar Hrant Dink 
kimdi, ne iş yapmıştı ki evi de benden 2 sokak ötedeymiş meğersem  ve ofisi de, Beyaz 
Adam da yine benim ofisimin 2 sokak gerisindeymiş. Yani o yüzden gereğinin takdirini size 
bırakıyoruz.

MAHKEME BAŞKANI:  Tamam peki aldık beyanlarınızı.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 16:20 itibariyle son verildi.
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
1-Sanık Ahmet İskender müdafii Av. Fatma Gülay Uçan, sanık Hüseyin Yılmaz 

müdafii Av. Banu Özerden Taylan ve Sanık Rahmi Özer müdafii Av. Murat Özdemir'in 
mazeretlerinin kabulüne,

2-Sanıklar Ali Öz ve Metin Yıldız'ın taleplerinin kabulü ile 15 ve 17 Mayıs 2018 
günleri yapılacak duruşmalarda hazır edilmemeleri için Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumu'na 
müzekkere yazılmasına,

Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 15/05/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy 
birliği ile karar verildi. 14/05/2018

Başkan 165580
 (e-imza)

Üye 217443
(e-imza) 

Üye 212020
 (e-imza)

Katip 144150
(e-imza) 


